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Predavanje	Fa	na	Međunarodnoj	Fa	konferenciji
Zapada	SAD

Li	Hondži

26.02.2005.

(Dug	aplauz)	Dobar	dan!	Naporno	ste	radili.

Prošla	 je	 zima	 i	 stiže	 proleće.	 Baš	 kao	 ciklus	 proleća,	 leta,	 jeseni	 i	 zime,	 promene	 su	 se

dešavale	kroz	dug	proces	ljudske	istorije	i	razne	stvari	neprekidno	su	se	odvijale,	na	taj	način

uspostavljajući	 i	 stvarajući	 za	 čovečanstvo	 kulturu	 koja	 će	 biti	 potrebna	 u	 finalnom

stadijumu.	Tokom	vekova	bilo	 je	puno	kultivatora	 i	 puno	načina	 kultivacije,	 ali	 svaki	način

kultivacije	 je	 drugačiji.	 Tokom	 poslednje	 dve	 hiljade	 i	 nešto	 godina,	 pojavile	 su	 se	 neke

religije	 i	 ispravne	 vere.	 Iako	 ljudi	 u	 tim	 religijama	 veruju	 u	 bogove,	 religijski	 metodi

kultivacije	su	različiti,	i	oni	čak	međusobno	oponiraju	i	ne	odobravaju	jedni	druge.	Naravno,

postoji	razlog	zašto	oni	oponiraju	 jedni	drugima:	da	bi	mogli	da	održe	formu	svojih	religija

stabilnom	 i	nepromenjenom.	Drugim	 rečima,	 ispravna	 vera	 ljudi	u	bogove	preuzima	 razne

oblike.	Pre	nego	što	je	počelo	Fa-ispravljanje	u	ljudskom	svetu,	nijedan	način	kultivacije	nije

bio	posebno	namenjen	u	kosmosu	da	bude	metod	koji	se	mora	uniformno	[vežbati],	gde	će

svi	 ljudi	na	svetu	koji	veruju	u	bogove	morati	da	slede	taj	put.	To	je	nešto	što	se	nikad	pre

nije	desilo.	Kao	što	ste	zapazili,	put	kultivacije	koji	učenici	Dafe	danas	upražnjavaju	 je	 isto

tako	 drugačiji	 od	 religija	 i	 načina	 kultivacije	 svakog	 perioda	 u	 istoriji.	 Nije	 samo	 drugačiji:

zapravo,	kad	ga	pogledaš,	razlike	su	ogromne.	U	prošlosti	su	bogovi	sagledali	nešto,	a	to	je

da	 oni	 misle	 da	 ljudska	 bića	 ne	 mogu	 uspešno	 da	 se	 kultivišu,	 sem	 ako	 napuste	 obično

društvo	u	sekularnom	svetu.	Kad	su	ljudi	suočeni	sa	stvarima	koje	uključuju	njihovu	korist	ili

praktični	 dobitak	 i	 kad	 svakakve	 ljudske	 misli	 ometaju	 kultivatora	 u	 "stvarnom"	 svetu,

kultivatorima	 je	zbilja	 teško	da	unaprede	sebe,	 i	 to	čini	da	oni	koji	pokušavaju	da	 ih	spasu

osećaju	velik	pritisak	da	ispune	njihova	stremljenja.	Zato	se	nikad	niko	pre	nije	usuđivao	da

krene	 ovim	 putem.	 Što	 se	 tiče	 masovnog	 spašavanja	 ljudi	 i	 uključivanja	 velikog	 broja

kultivatora,	 njima	 se	 činilo	 da	 nema	 načina	 da	 se	 vode	 kultivatori	 ili	 da	 se	 spasu	 ako	 su

uronjeni	 u	 obično	društvo.	 Zbog	 toga	 se	 s	metodima	 kultivacije	 i	 sredstvima	 spasavanja	 u

prošlosti,	 niko	 nikad	 nije	 usuđivao	 da	 pomisli,	 a	 još	 manje	 da	 povede	 kultivatore	 da	 ovo

izvedu	u	sekularnom	svetu.

Put	 kojim	 učenici	 Dafe	 danas	 idu	 je	 bez	 presedana.	 Uvrežena	 predstava	 se	 oformila	 u

umovima	 mnogih	 ljudi	 na	 svetu,	 a	 ta	 je	 da	 kad	 je	 neko	 posvećen	 religijskoj	 veri	 ili	 je

kultivator,	 neće	 ići	 ako	 se	 ne	 povuče	 iz	 društva	 i	 napusti	 sekularni	 svet.	 Način	 kultivacije
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učenika	 Dafe,	 onda,	 nema	 prethodnika,	 niti	 model.	 Ja	 sam	 uvek	 govorio	 da	 učenici	 Dafe

nemaju	 uzora	 u	 kultivaciji.	 I	 nije	 da	 samo	 u	 svojoj	 ličnoj	 kultivaciji	 morate	 ići	 svojim

sopstvenim	putem–čak	i	oblik	kultivacije	koji	sam	vam	ja	preneo	nema	primera	koji	se	mogu

slediti.	 Zato	 taj	 put	morate	 sami	prokrčiti.	 A	 zašto	 je	 tako?	Možda	 ste	 to	 već	 shvatili	 kroz

svoja	iskustva	u	kultivaciji,	i	ja	sam	u	raznim	prilikama	već	govorio	o	tome	u	Fa:	to	je	zato	što

je	istorijska	odgovornost	poverena	učenicima	Dafe	silna,	uključen	je	ogroman	broj	živih	bića,

a	 zahtevi	 za	 učenike	 Dafe	 su	 izuzetno	 visoki.	 Pored	 toga	 u	 današnjem	 svetu,	 unutrašnji

temelj	i	urođeni	kvalitet	duša	živih	bića	su	znatni.	Kao	što	znate,	vi	ste	učenici	Dafe	i	vi	ste

deo	učenika	Dafe	u	periodu	Fa-ispravljanja.	Učenici	 iz	doba	Fa-ispravljanja	 imaju	ogromnu

odgovornost	 i	 značenje	 te	 titule	 je	 izuzetno	veliko.	Vaša	 sposobnost,	 kao	učenika	Dafe,	da

dostignete	takvu	moćnu	vrlinu	je	ono	što	opredeljuje	jedinstvenost	vašeg	načina	kultivacije.

Da	niste	 preuzeli	 ovaj	 oblik	 kultivacije	 ili	 da	 ste	 preuzeli	 bilo	 koji	 od	metoda	 kultivacije	 iz

prošlosti,	 onda	 vi,	 učenici	 Dafe	 iz	 doba	 Fa-ispravljanja,	 ne	 biste	 mogli	 postići	 cilj	 vaše

kultivacije,	ne	biste	mogli	ispuniti	ogromnu	odgovornost	svojih	misija	i	još	manje	biste	mogli

dostići	 nivoe	 koje	 učenici	 Dafe	 treba	 da	 dosegnu,	 ostvare,	 da	 bi	 dostigli	 potreban	 Status

dostignuća.

Ovo,	 onda,	 dovodi	 do	pitanja:	 čoveku	 je	 vrlo	 teško	da	 se	 otme	od	 sekularnog	 sveta,	 da	 se

uspešno	kultiviše	među	ljudskim	bićima.	Osim	toga,	istorija	nije	ostavila	primere	za	slediti,	a

kultivacija	sledeći	religije,	uključujući	i	one	moderne,	ne	ide.	Ljudi	su	znali	kako	se	budistički

monasi	kultivišu,	kako	se	taoisti	kultivišu,	kako	se	hrišćanski	i	katolički	sveštenici	kultivišu	i

kako	 ljudi	 sveta	 treba	da	veruju	u	boga(ove).	Ali	 vera	u	boga(ove)	 je,	naravno,	drugačija	od

lične	kultivacije,	 jer	kad	[samo]	veruješ	u	boga	 (ove),	najbolji	mogući	scenario	 je	da	će	bog

(ovi)	paziti	na	tebe	do	neke	mere	i	dati	ti	blagoslove	ili	u	slučaju	izuzetno	dobrih	pojedinaca,

oni	se	mogu	uzdići	u	božanski	raj	i	tamo	postati	obična	bića.	Ali	u	svim	tim	scenarijima,	niko

ne	dobija	Status	dostignuća.	Verovanje	u	standardnom	smislu,	nije	isto	što	i	kultivacija,	i	kroz

kultivaciju	se	može	dostići	Status	dostignuća.	Drugim	rečima,	sa	Statusom	dostignuća	osoba

neće	biti	 samo	obično	biće	na	nebu	–	ona	će	 imati	božanski	položaj.	A	što	se	 tiče	učenika

Dafe,	od	njih	se	traži	da	dostignu	izuzetne	Statuse	dostignuća.	Pošto	je	odgovornost	velika,

kultivator	je	poguran	na	taj	nivo.	On	mora	preuzeti	toliku	odgovornost,	pa	uz	to	sledi	visok

stepen	 poteškoća.	Ovde	 ne	 govorim	 o	 stepenu	 izazova	 koje	 vam	nameću	 stare	 sile,	 već	 o

stepenu	 teškoća	 koje	 prouzrokuje	 sama	 kultivacija.	 Vi	 ste	 iskusili	 i	 osetili	 teškoće	 koje	 su

uključene,	teškoće	koje	treba	podneti	u	ovom	načinu	kultivacije	i	koliko	je	teško	oteti	se	od

ljudskosti.	 Tokom	 vaše	 kultivacije,	 vi	 doživljavate	 svakojake	 ljudske	 misli,	 svakojake	 stvari

koje	uključuju	vašu	 ličnu	korist	 i	svakojake	predstave	koje	vam	dolaze	[da	bi	vas	očvrsle]	u

svakom	smislu,	a	isprepletano	s	tim	su	iracionalnost	prouzrokovana	emocijama	i	opsenom	i

osećanje,	kad	ste	zamagljene	svesti,	da	 je	 teško	preseći	 svoje	 ljudske	vezanosti.	A	u	vašem

svakodnevnom	 životu	 imate	 porodicu,	 društvo,	 posao	 i	 kultivaciju,	 plus	 pritisak	 na	 vas

učenike	Dafe,	koji	nameće	progon	i	izazove	u	svakom	smislu	usled	progona.	Zapravo,	sve	to

je	samo	deo	koji	možete	da	opazite	–	takođe	postoji	deo	koji	ne	možete	da	opazite.	Ono	što

radite	izgleda	obično,	a	stvari	koje	radite	izgledaju	vrlo	slične	onom	što	obični	ljudi	mogu	da
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rade	trpeći	teškoće.	Ali	drugačije	 je.	 Ista	stvar,	kad	je	rade	učenici	Dafe	a	ne	obični	 ljudi	 je

drugačija,	jer	ono	što	vi	podnosite	i	trpite	je	drugačije.

Na	površini	 izgleda	kao	da	su	uslovi	 isti,	ali	su	zapravo	različiti.	A	zašto	 je	tako?	Daću	vam

primer.	U	raznim	delovima	sveta	ima	hrišćana	koji,	uvek	kad	dođe	godišnjica	Isusove	pasije	i

smrti,	 oni	 održe	 događaj	 gde	 ljudi	 uistinu	 prikuju	 sebe	 na	 krst.	Možda	 to	 rade	 da	 pokažu

svom	bogu	da	i	oni,	takođe,	trpe	te	muke.	Ali	to	 je	potpuno	drugačije	od	onog	kako	je	Isus

patio.	 Zašto	 je	 drugačije?	 Kad	 je	 Isus	 raspet,	 ljudska	 bića	 nisu	mogla	 videti	 da	 on	 okajava

grehe	ljudskih	bića	i	da	ga	pritiska	ogromna	količina	greha	i	karme	velikog	broja	ljudi	–	i	broj

i	količina	su	bili	ogromni,	to	je	bilo	nešto	izuzetno	gusto.	To	je	ono	što	je	prouzrokovalo	tako

ogromnu	 patnju.	 U	 to	 vreme,	 i	 da	 nije	 mučen,	 on	 ne	 bi	 mogao	 čvrsto	 da	 stoji	 na	 svojim

nogama.	Njegovo	breme	je	bilo	tako	veliko	da	je	čak	i	disati	bio	napor.	Ta	vrsta	patnje,	koja	je

došla	od	pritiska	od	ogromne	količine	greha	 i	 karme	živih	bića,	 grozna	mentalna	 trauma	 i

reakcije	na	povrede	nanete	svakoj	ćeliji	njegovog	tela	–	 to	nisu	stvari	koje	bi	običan	čovek

mogao	izdržati.	To	nije	nešto	što	bi	obični	 ljudi	mogli	 izdržati.	A	zamislite	kako	je	povrh	te

agonije	bilo	kad	 su	ga	 razapeli.	 [Neke	 stvari	 koje	 izgledaju]	 isto	 su	zapravo	 izvan	onog	 što

obični	ljudi	mogu	razumeti.	[Neke	stvari	možda]	izgledaju	vrlo	slično	stvarima	običnih	ljudi,

kad	je	zapravo	situacija	u	njihovoj	pozadini	potpuno	drugačija	–	to	je	kao	dan	i	noć.

Iako	 je	Učitelj	 umanjio	 znatnu	količinu	 karme	koju	 su	učenici	Dafe	 izvorno	 imali,	 pošto	 je

odgovornost	 koju	 nose	 učenici	 Dafe	 velika,	 za	 vreme	 kultivacije	 učenika	 Dafe,	 osim	 onih

teškoća	koje	im	donosi	izvesna	količina	karme	koju	sami	podnose,	sve	njihove	muke	u	suštini

su	ishod	procesa	njihovog	popravljanja	šinšinga.	Ovaj	progon	je	nešto	što	su	nam	nametnule

stare	 sile	 i	 nije	 nešto	 što	 je	 Fa-ispravljanju	 bilo	 potrebno.	Uprkos	 tome,	 vi	 ste	 uspeli.	 Bez

obzira	koliko	 je	ovo	putovanje	bilo	 teško	 i	naporno,	 vi	niste	 stajali	po	 strani	 suočeni	 s	 tim

teškoćama	i	nastavili	ste	dalje	na	putu	božanstvenosti.	Naravno,	neki	od	vas	stalno	se	sapliću

sami	od	sebe,	dok	idu	napred,	teturaju	se	i	padaju	iznova	i	iznova.	Neki	idu	napred	vrlo	dobro

i	stabilno.	Ipak,	bez	obzira	na	sve,	sveukupna	situacija	učenika	Dafe	koji	potvrđuju	Fa	je	vrlo

stabilna	i	solidna.	Kako	to	bogovi	vide,	situacija	i	trend	kultivacije	učenika	Dafe	se	ne	može

osujetiti.	 Drugim	 rečima,	 bez	 obzira	 koliko	 je	 teško	 bilo	 putovanje,	 iako	 nikad	 ranije	 nije

postojao	 ovakav	 način	 kultivacije,	 učenici	 Dafe	 uspešno	 su	 se	 izborili	 sa	 izazovima.	 Dok

potvrđujete	 Fa,	 mnoge	 stvari	 izgledaju	 slično	 ili	 identično	 obliku	 stvari	 kod	 običnih	 ljudi.

Međutim,	faktori	u	pozadini	ovih	stvari	i	polazište	učenika	Dafe	kad	rade	stvari,	odgovornosti

koje	učenici	nose	i	njihovi	ciljevi,	su	u	osnovi	drugačiji	od	onih	koje	imaju	obični	ljudi.

Trenutno,	zbog	pregrade	i	smetnje	koju	su	faktori	starih	sila	i	faktori	starog	kosmosa	doneli

ljudskom	društvu,	bogovi	se	ovde	ne	mogu	otvoreno	pojaviti,	a	ometajući	demoni,	i	to	na	koji

način	se	oni	ruše	i	uništavaju,	ne	može	se	prikazati	živim	bićima.	Načini	na	koje	se	kultivatori

razlikuju	od	običnih	ljudi	uvek	su	bili	sprečeni	da	se	vide	usled	ove	pregrade.	Zlo	čini	štetne

stvari	 u	 ovom	vremenu	pre	nego	 što	 stigne	 Fa-ispravljanje	 ljudskog	 sveta.	Cilj	 vršenja	 Fa-

ispravljanja	u	ovom	ljudskom	svetu	apsolutno	nije	da	se	učenici	Dafe	ili	Fa-ispravljanje	stave

u	 opsenu.	 Sredina	 Tri	 domena	 stvorena	 je	 zarad	 Fa-ispravljanja,	 s	 ciljem	da	 se	 načini	 ovo
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mesto	 za	 Fa-ispravljanje,	 da	 se	 ne	 uznemire	 božanski	 domeni.	 Zato	 mi	 koristimo	 ovu

sredinu,	 koristimo	 ljudske	 pristupe	 da	 potvrdimo	 Fa.	 Ali	 to	 ne	 znači	 da	 mi	 odobravamo

smetnje	starih	sila	Fa-ispravljanju,	to	ne	znači	da	mi	odobravamo	stvari	koje	su	oni	priredili.

Ljudsko	društvo	je	u	opseni	i	ljudi	ne	mogu	da	vide	kakav	je	zaista	kosmos	ili	pravu	situaciju

bića.	Takva	su	bića	na	ovom	nivou,	ali	situaciju	za	vreme	Fa-ispravljanja	predvodi	Dafa	i	ona

se	menja	u	skladu	s	onim	što	je	potrebno	da	bi	Dafa	učenici	spašavali	živa	bića.	Činjenica	je

da	u	ovom	vremenu	učenici	Dafe	treba	da	rade	božanske	stvari,	jer	za	učenike	Dafe	njihova

lična	 kultivacija	 više	 nije	 prva	 i	 najpreča.	 Cilj	 je	 spašavanje	 živih	 bića	 i	 rekonstrukcija

kolosalnog	 nebeskog	 svoda	 tokom	 Fa-ispravljanja.	 Treba	 da	 činite	 stvari	 Fa-ispravljanja	 i

stvari	 za	 spašavanje	 živih	 bića,	 pa	 treba	 da	 odstranite	 prepreke	 koje	 donosi	 ova	 sredina	 i

potvrdite	 Dafu.	 U	 ovoj	 situaciji	 u	 kojoj	 ne	možete	 u	 potpunosti	 videti	 onako	 kako	 bogovi

mogu,	 prave	 promene	 u	 vama	 za	 vreme	 vaše	 kultivacije,	 vi	 ste	 se	 uistinu	 oslanjali–usred

smetnji	 i	 testova	 u	 kojima	 bolno	 kidate	 svoje	 vezanosti–na	 ispravne	 misli	 koje	 dolaze	 od

vašeg	 neprekidnog	 učenja	 Dafe,	 i	 vi	 ste	 se	 probijali	 napred.	 Zaista	 je	 teško	 probiti	 se,	 ali

učenici	Dafe	u	celini	jesu	se	probili.	Ovo	je	posebno	izuzetno	s	obzirom	na	proteklih	nekoliko

godina	progona	učenika	Dafe,	koje	su	priredile	stare	sile.	Dafa	učenici	u	celini	zaista	su	se

probili.	Bez	obzira	kakve	stvari	su	vam	se	desile	tokom	ovog	vremenskog	perioda,	iako	su	se

desile	izvesne	stvari	i	neke	nezadovoljavajuće	stvari	koje	zbilja	nije	trebalo	da	se	dese,	sve	u

svemu	bilo	je	dobro	i	u	celini	vi	ste	išli	napred.

Putovanje	 još	nije	završeno	 i	progon	nije	okončan,	pa	 treba	da	nastavite	svojim	putem.	Po

pitanju	ostatka	vašeg	putovanja,	mislim	da	sada	imate	neku	sigurnost.	Iako	je	za	to	prekasno,

mnoga	zla	bića	koja	su	progonila	učenike	Dafe	i	ometala	Fa-ispravljanje	sada	se	strašno	kaju:

"Zašto	smo	progonili	Falun	Gong?	Da	nismo	progonili	Falun	Gong,	nikad	ne	bismo	dospeli	u

ovako	 groznu	 situaciju."	 Ono	 što	 kažem	 je	 da	 budućnost	 koja	 leži	 pred	 učenicima	 Dafe

postaje	sve	svetlija	i	svetlija,	i	to	sad	svi	vidite.	Sveukupna	situacija	Fa-ispravljanja	u	kosmosu

brzo	se	menja,	 jer	Fa-ispravljanje	hrli	napred	brzinom	koja	prevazilazi	 sva	vremena.	Sve	 je

bliže	 i	 bliže	 ovoj	 "stvarnoj"	 dimenziji,	 i	 sve	 je	 bliže	 i	 bliže	 dometu	 vidljivom	 ljudskom	oku.

Približava	se	površini	iz	mikrokosmosa	i	sad	preostaje	vrlo	mali	raspon	[prostora].	Naravno,

iako	 je	 preostali	 raspon	 u	 površinskoj	 ljudskoj	 dimenziji	 sada	manji,	 kao	 što	 znate,	 krajnji

faktori	su	sa	viših	nivoa	i	volumen	razdvojenih	faktora	sada	je	veći.	Zbog	toga	se	nedostatak

zla	 nakon	 smanjivanja	 broja	 duhova	 niskog	 nivoa	 i	 pokvarenih	 demona	 sada	 nadoknađuje

faktorima	iz	pregrade.	Iako	se	napredak	ubrzava	i	dalje	ima	prepreka.	Ali	bez	obzira,	u	ovom

času	je	kao	da	dobro	i	zlo	stoje	na	dva	tasa	vage,	gde	je	zlo	potpuno	izgubilo	ravnotežu	[koju

je	 ranije	 imalo]	dok	 strana	učenika	Dafe	preteže	 skoro	do	dna.	Drugim	 rečima,	 uspeh	Fa-

ispravljanja	i	kultivacije	učenika	Dafe	sada	je	neizbežna	realnost.	Ipak,	naš	posao	još	nije	do

kraja	završen,	i	po	pitanju	lične	kultivacije	svaki	korak	mogao	bi	biti	kritičan	u	određivanju	da

li	 pojedini	učenici	Dafe	mogu	dostići	 Ispunjenje.	Mislim	da	bez	obzira	 koliko	daleko	 stvari

odu	na	kraju,	koliko	smetnja	postane	 loša	 ili	ako	vas	Fa-ispravljanje	učini	potpuno	svesnim

svega,	vi	 i	dalje	treba	da	se	kultivišete	na	čestit	 i	dostojanstven	način,	 i	na	vas	ne	treba	da

utiču	 ni	 negativne	 ni	 pozitivne	 stvari	 –	 pazite	 da	 vam	 smetnje	 ne	 pravi	 nikakav	 povoljan
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razvoj	događaja	koji	donese	situacija	ili	bilo	koja	situacija	koja	bi	mogla	nastati.

Zapravo,	prošavši	toliko	toga,	vi	ste	sada	dosta	razboriti	i	na	mnoge	stvari	možete	da	gledate

s	 ispravnim	mislima	 i	mirno	da	promislite.	Dejstvom	svojih	 ispravnih	misli	 vi	 ste	efektivno

stabilisali	sveukupnu	situaciju	potvrđivanja	Fa	od	strane	učenika	Dafe.	Pošto	ste	sada	sazreli,

vi	razumete	puno	stvari.	To	sprečava	da	se	uzburkaju	talasi	smetnji,	i	ne	ostavlja	nedostatke

koje	bi	stare	sile	mogle	koristiti.	Uvek	kad	se	među	učenicima	Dafe	pojave	ljudske	misli,	to	je

nešto	što	će	zlo	iskoristiti	i	zla	bića	će	to	koristiti	da	učine	loše	stvari	koje	žele	da	urade.	Kad

ljudske	misli	učenika	Dafe	postanu	minimalne,	kad	njihove	ispravne	misli	postanu	jake	i	kad

su	one	razborite	i	postojane,	tada	zlo	nema	na	čemu	da	poentira,	a	to	situaciju	učenika	Dafe

čini	 stabilnijom.	 U	 poslednje	 vreme,	 nestabilnosti	 kakve	 nastaju	 interno	 među	 učenicima

Dafe	 su	 retke.	Ne	 govorim	 samo	o	 učenicima	Dafe	 izvan	Kine.	 Isto	 važi	 i	 za	 učenike	Dafe

unutar	Kine:	i	oni	takođe	oni	postaju	sve	stabilniji	i	stabilniji.

Naravno,	budući	da	je	ovo	kultivacija,	moraju	se	manifestovati	neke	vezanosti	koje	proizlaze

iz	 ljudskog	 načina	 razmišljanja,	 jer	 ljudi	 se	 kultivišu,	 a	 ne	 bogovi.	 Pa	 pošto	 se	 ljudska	 bića

kultivišu,	ljudsko	razmišljanje	će	se	javljati	tokom	kultivacije	i	zato	ćemo	viđati	slučajeve	ljudi

koji	nisu	marljivi.	Neki	učenici	 su	 skloni	 impulsivnosti	 i	 ima	nekih	učenika	čije	 su	 ispravne

misli	prilično	slabe.	Njih	su	stare	sile	iskoristile	da	učine	neke	loše	stvari.	Kroz	ove	lekcije,	svi

ćete	 na	 ovo	 paziti	 dok	 potvrđujete	 Fa,	 i	 u	 vremenu	 koje	 predstoji	 faktori	 zla	 vas	 neće

iskorišćavati.	Što	se	tiče	onih	učenika	koji	ne	uče	Fa,	čije	su	ispravne	misli	slabe,	koji	 imaju

previše	ljudskih	misli	i	koji	nastavljaju	da	rade	rđave	stvari,	reći	ću	vam:	broj	prilika	koji	vam

preostaje	se	smanjuje.	Znam	da	iako	ste	učinili	dosta	toga	što	je	loša	usluga	Dafi,	vi	zapravo

ne	 želite	 da	 napustite	 Dafu.	 Ipak,	 kad	 sve	 ovo	 dođe	 do	 kraja	 i	 kad	 učenici	 Dafe	 dostignu

Ispunjenje,	šta	će	vi?	A	pre	nego	što	se	to	desi,	desiće	se	uništenje	 ljudskih	bića	na	širokoj

osnovi.	Šta	ćete	učiniti	kad	dođe	to	uništenje?	Učitelj	zna	sve,	ali	ja	ništa	neću	reći.	Napred,

pokažite	kakvi	ste,	bilo	da	je	to	nešto	pozitivno	ili	negativno.	Možeš	biti	bilo	plemenit,	čestit

učenik	Dafe,	ili	biti	vezan	za	ljudsku	stranu.	U	običnom	svetu	možeš	živeti	svoj	život	za	bilo

šta	čemu	obični	ljudi	teže,	ili	iz	straha	možeš	održavati	trivijalno	postojanje	u	senci.	Ali	pošto

si	se	približio	Dafi,	nadam	se	da	postoji	šansa	da	budeš	spasen	i	zato	ti	ja	stalno	dajem	šanse.

Uvek	ću	ti	davati	šanse,	ali	povodom	toga	možeš	li	postati	učenik	Dafe,	da	li	želiš	te	šanse	i

da	 li	 se	možeš	otrezniti	 i	 živeti	na	način	koji	 je	odgovoran	prema	 sebi...	 u	ovom	 trenutku,

stvari	se	dalje	ne	mogu	odugovlačiti.	Čak	i	ako	počneš	da	nadoknađuješ	sve	to	i	sada	pokušaš

da	 sustigneš,	 vrlo	 je	malo	 šansi	preostalo.	Mislim	da	posle	nekog	 vremena	 više	ni	 to	malo

šansi	neće	biti.

Stvari	koje	učenici	Dafe	sada	preduzimaju	da	bi	kontrirali	progonu	su	zapanjile	 ljude	sveta.

Ljudi	 su	 sagledali	 istrajnost,	 izuzetnu	 dobrotu	 i	 trpeljivost,	 i	 racionalnost	 koju	 su	 učenici

Dafe	 prikazali	 dok	 su	 bili	 podvrgnuti	 mahnitim	 napadima	 i	 represiji.	 Mnogi	 ljudi	 kažu:

"Učenici	Falun	Gonga	su	tako	naročiti.	Oni	su	tako	jaki	ljudi	i	oduprli	su	se	tako	ogromnom

zlu."	Čitava	vlada,	pod	kontrolom	najopakije,	zle	partije,	 izvodi	napade	 i	represiju	u	punom

pogonu,	 a	 kompletna	 propagandna	 mašinerija	 fabrikuje	 laži	 u	 maksimalnoj	 meri	 da	 bi
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obmanula	 javnost,	 prouzrokujući	 da	 skoro	 kompletna	 populacija	 učestvuje	 u	 progonu.

Učenici	 Dafe	 su	 uspeli	 da	 odole	 tome	 i	 probiju	 se	 kroz	 ovu	 najopakiju	 represiju	 i	 ovakav

bezobzirni	 Crveni	 teror.	 To	 je	 zbilja	 zapanjilo	 ljude	 sveta.	 I	 to	 je	 uprkos	 činjenici	 da	 ljudi

sveta	mogu	da	vide	samo	stranu	koja	je	za	njih	opipljiva	i	stvarna.	Oni	ne	mogu	da	shvate	šta

leži	 unutar	 učenika	 Dafe	 i	 koja	 su	 dublja	 značenja	 Dafe,	 i	 oni	 ne	 mogu	 da	 shvate	 stanje

učenika	Dafe	kao	kultivatora,	ali	ta	opipljiva	pojava	je	dovoljna	da	probudi	te	ljude	koji	idu	sa

zlom	 i	 ne	misle	 jasno.	 Kako	 su	 učenici	 Dafe	 uspeli	 da	 se	 ponesu	 tako	 izuzetno?	 Kako	 su

uspeli	da	održe	svoje	 ispravne	misli	 tako	čvrstim	u	ovom	progonu?	Kako	su	sami	uspeli	da

dovedu	 do	 kolapsa	 zla	 dok	 je	 ono	 progonilo	 učenike	Dafe?	 Jer	 su	 oni	 bića	 Ispravnog	 Fa	 i

Ispravnog	prosvetljenja	koje	je	skovala	Dafa,	oni	su	Učenici	Dafe	sjajnog	urođenog	kvaliteta

na	 putu	 prema	 božanstvenosti,	 s	 misijama	 koje	 su	 im	 poverene.	 Zapravo,	 tokom	 ovog

vremena	pre	nego	što	stigne	moćna	sila	Fa-ispravljanja,	oni	donose	promene	u	stanju	ovog

sveta.	 Takođe,	 sve	 što	 su	 učenici	 Dafe	 pokazali	 svojim	 ispravnim	 mislima	 i	 ispravnim

postupcima	 stvorilo	 je	polje	Dafe	u	ovoj	materijalnoj	dimenziji	 ljudskih	bića,	 i	 to	polje	 ima

ogromno,	pozitivno	dejstvo.	Vi	 ste	 i	 dalje	u	procesu	 kultivacije,	 [i	 da	nije	 toga,]	 da	 je	 uzet

drugačiji	pristup,	manifestacija	ovog	polja	već	bi	postala	dominirajuća.	Da	nije	činjenice	da	je

vaš	put	kultivacije	još	nedovršen,	ovo	ispravno	polje	Dafe	bi	učinilo	da	se	svi	rđavi	faktori	na

ovom	svetu	i	svi	zli	faktori	prošlosti	raspadnu,	počiste	i	napuste	svoja	mesta.	Videli	ste	koliko

je	ranije	zlo	bilo	mahnito	i	opako	dok	je	progonilo	Falun	Gong.	Zašto	se	sada	ponaša	toliko

različito?	Jer	su	uništene	zle	stvari,	razni	faktori	koji	su	podržavali	rđave	ljude	i	polja	koja	su

oni	ranije	oformili,	a	ogromni	ispravni	faktori	Dafe	savladavaju	i	uništavaju	te	zle	stvari.	Rđavi

ljudi	izgubili	su	pogonsku	silu	iza	sebe	i	sada	su	ne	znaju	šta	učiniti.

Drugim	rečima,	 i	dalje	 ima	nekih	 ljudi	koji	nisu	čisti	u	glavi	dok	se	ove	gigantske	promene

dešavaju.	Vreme	 je	da	se	oni	probude	 i	postanu	svesni	onog	što	rade.	 Istine	 i	principi	koje

sam	ja,	Li	Hongdži,	obznanio	nikad	nisu	bili	razotkriveni,	hiljadama,	pa	ni	milijardama	godina,

od	bilo	kog	prethodnog	spasitelja,	bez	obzira	ko	on	bio,	od	strane	bilo	kog	prosvetljenog	bića

koje	 sišlo	 na	 ovaj	 svet,	 bez	 obzira	 koliko	 ih	 je	 bilo,	 niti	 od	 bilo	 kojeg	 besmrtnika	 koji	 se

prosvetlio	u	neke	 istine,	 bez	obzira	 koliko	 ih	 je	 bilo.	 (Aplauz)	Ovo	nije	nešto	 što	bi	 obična

osoba	mogla	izvesti.	A	ono	što	su	učenici	Dafe	prikazali,	pokazali	u	svojoj	kultivaciji,	tokom

procesa	njihove	kultivacije,	 i	ono	u	šta	su	mogli	da	se	prosvetle	i	potvrde	je	izvan	onog	što

obični	ljudi	mogu	da	pojme	i	ne	može	se	porediti	s	kultivacionim	stanjima	prošlosti.	Šta	više,

što	 se	 tiče	 spašavanja	 ljudi	 na	 tako	 širokoj	 osnovi,	 i	 ovog	 labavo	 organizovanog	 oblika

kultivacije	–	posebno	toga	kakvi	su	ljudi	kad	se	kultivišu	pod	ovako	labavom	administracijom

—te	 stvari,	 takođe,	 su	 bez	 presedana.	Drugim	 rečima,	 bez	 obzira	 iz	 kog	 ugla	 se	 posmatra,

trebalo	bi	da	vas	povede	da	mirno,	sami,	zaista	razmislite	i	pokušate	da	bistre	glave	shvatite

ovaj	fenomen	u	kom	se	Dafa	širi	na	širokoj	osnovi.

Od	 20.	 jula,	 1999.,	 situacija	 se	 neprekidno	menja.	 Svi	 ste	 videli	 da	 se	 situacija	Dafinog	 Fa-

ispravljanja	u	kosmosu	menja	sve	brže	i	brže,	i	da	se	više	manifestuje	u	onom	što	je	opipljivo

za	ljudska	bića	ovde.	Ali	uvek	je	bilo	nekih	učenika	–	a	naravno	da	ono	o	čemu	ovde	govorim
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uključuje	 učenike	 u	 Kini	 -	 koji	 kažu:	 "Mi	 želimo	 da	 pratimo	 napredak	 Fa-ispravljanja.

Uradićemo	 šta	 god	Učitelj	 bude	 rekao."	 Ali	 zapravo,	 kad	nešto	 zaista	 treba	uraditi,	 ja	 vam

možda	 neću	 otvoreno	 reći	 da	 je	 to	 ta	 nova	 situacija.	 Svi	 znate	 da	 se	 situacija	 menja	 u

potvrđivanju	 Fa	 i	 da	 je	 to	 neizbežno.	 Definitivno	 ima	 razlike	 između	 ovog	 vremena	 kad

Učitelj	 obavlja	 Fa-ispravljanje,	 i	 vremena	 pre	 nego	 što	 je	 Učitelj	 radio	 Fa-ispravljanje.	 U

svemu,	 pre	 i	 pošto	 se	 uradi,	 pa	 čak	 i	 tokom	 procesa	 dok	 se	 to	 radi,	 stvari	 se	 postepeno

menjaju.	A	kad	nešto	pokriva	širok	dijapazon,	to	uključuje	promene	u	situaciji.

Pa	svi	pričaju	o	ići	ukorak	s	napretkom	Fa-ispravljanja,	ali	kad	su	Devet	komentara	objavljeni,

mnogi	učenici	nisu	shvatili.	Tada	sam	napisao	dva	kratka	članka,	uključujući	Okrenuti	točak

prema	ljudskom	svetu.	Izgledalo	je	da	su	tada	svi	odjednom	shvatili:	"O,	Učitelj	to	radi,	pa	i

mi	treba	tako	da	radimo."	Ali	zapravo,	da	su	učenici	Dafe	mirno,	razumno	o	tome	razmislili,

ne	koristeći	 ljudsko	razmišljanje,	oni	bi	odmah	shvatili:	možete	 li	 ikako	dostići	 Ispunjenje	s

imalo	vere	u	KPK	ili	u	ideju	da	je	KPK,	koja	vrši	represiju	nad	Dafom,	dobra?	To	je	apsolutno

nemoguće,	zar	ne?	Naši	učenici	Dafe	pročitali	su	Devet	komentara,	i	pošto	je	ta	partija	nešto

od	 te	 prirode,	 razmislite	 koliko	 ljudi	 na	 svetu	 je	 ona	 zavela,	 pa	 u	 ishodu	 oni	 ne	 veruju	 u

bogove,	i	koliko	ljudi	je	sledi	i	progoni	učenike	Dafe	i	greši	protiv	Dafe.	Možemo	li	ne	spasiti

te	 ljude?	 Možemo	 li	 to	 ikako	 odobriti?	 Pa	 sam	 mogao	 da	 vidim	 da	 neki	 učenici	 i	 dalje

zadržavaju	sebe	ljudskim	razmišljanjem,	a	nekima	nedostaju	ispravne	misli,	pa	smatraju	da	se

mi	bavimo	politikom.	Zato	sam	napisao	ta	dva	kratka	članka.	I	pored	toga,	znam	da	u	Kini	i

dalje	postoji	grupa	učenika	kod	kojih	deluje	 ljudsko	 razmišljanje	 i	oni	ne	žele	da	shvate.	U

stvarnosti,	nisu	li	to	strah	i	vezanosti	za	sopstvenu	korist	ono	što	kod	njih	proizvodi	da	to	ne

puštaju?	Dok	nudimo	spasenje,	nismo	mogli	učiniti	stvari	ništa	lakšim	–	nije	li	rečeno	da	ljudi

čak	mogu	dati	svoju	 izjavu	koristeći	pseudonim?	Nije	važno	koje	se	 ime	koristi,	 jer	 ljudsko

srce	je	ono	na	šta	bogovi	gledaju.	Bogovi	mogu	da	vide	šta	ljudi	misle	i	šta	rade.	Što	se	tiče

onih	s	razlozima	izvan	njihove	kontrole,	oni	mogu	da	upotrebe	bilo	koje	ime.	Ljudska	imena

na	Zemlji	ionako	se	ne	koriste	na	nebu.	Kad	ljudi	na	Zemlji	nekom	daju	ime,	da	li	mislite	da

bogovi	to	slede	i	tako	ga	nazivaju?	Ne.	Osim	toga,	puno	je	ljudi	istog	imena.	Svi	ljudi	na	Zemlji

imaju	svoj	broj,	oni	ih	pominju	po	broju.	(Publika	se	smeje)

To	što	iznosim	ove	stvari	ne	služi	da	kaže	da	neki	učenici	ne	mogu	da	prate	stvari	ili	da	su

glupi.	Ono	o	čemu	se	radi	je	da	razmišljanje	nekih	ljudi	ometaju	faktori	zle	partije	–	faktori

zle	partije	deluju.	Usred	partijske	kulture	stvorene	od	strane	zla,	 zbrkane	su	misli	 tih	 ljudi

koje	bi	trebalo	da	im	omoguće	da	jasno	sagledaju	stvari.	Ta	izopačena	kultura	je	oformljena

tako	 što	 je	 s	 namerom	utiskivana	u	 vas	 još	 od	osnovne	 škole,	 preko	 srednje	 škole,	 sve	 do

zrelosti,	i	počela	je	još	onda	kad	ste	počeli	da	učite	i	pamtite	stvari.	Drugim	rečima,	danas	svi

u	Kini	misle	na	način	zle	partijske	kulture.	Naravno,	u	slučaju	da	u	Fa-ispravljanju	pakosna

partija	nije	progonila	Falun	Gong,	onda	to	ne	bi	bilo	u	pitanju	jer	mnoge	konfuzne	kulture	i

ideje	će	biti	prirodno	ispravljene	u	Fa-ispravljanju.	Kultivatori	ništa	ne	bi	trebalo	da	urade	po

tom	pitanju,	 i	zla	avet	te	partije	bila	bi	takođe	ispravljena	i	tako	spasena.	Ali	 jednom	kad	je

počela	da	progoni	Falun	Gong,	postala	je	najzlobnija	avet,	jer	ovo	je	vreme	kad	učenici	Dafe
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potvrđuju	Fa,	a	Dafa	izvodi	Fa-ispravljanje.	Učenici	Dafe	treba	jasno	da	sagledaju	ovo,	a	ljudi

koje	to	predstavlja	treba	da	jasno	zauzmu	svoj	stav	po	pitanju	toga	da	li	će	slediti	tog	zlobnog

demona	ili	izabrati	ono	što	je	svetao,	večan	život.	Oni	trezveno	moraju	razumeti	ovo	pitanje.

Bogovi	su	se	namerili	da	je	očiste	iz	čovečanstva.	I	takođe,	ona	je	proganjala	učenike	Dafe	i

ometala	Fa-ispravljanje	ovih	godina	na	užasno	zao	način.	Pa	zašto	onda	ljudi	sveta	treba	da

zauzmu	 svoj	 stav?	 Jer	 svako	 [u	 Kini]	 je	 izjavio	 da	 će	 je	 slediti.	 Kad	 su	 se	 ljudi	 zakleli

pristupajući	 [Komunističkoj]	 partiji,	 [Komunističkoj]	 omladini,	 ili	 [Komunističkim]	 mladim

pionirima,	svi	su	podigli	pesnicu	i	zakleli	se	da	će	se	do	kraja	života	boriti	za	zli	Komunizam	i

da	će	posvetiti	svoj	život	pakosnoj	partiji.	Zla	avet	pakosne	partije	koristi	ovo	i	progoni	ljude

do	tačke	smrti.	Zla	avet	tvrdi	da	su	se	ti	ljudi	svojevremeno	zavetovali	da	će	dati	svoj	život	za

nju,	pa	to	koristi	da	progoni	ljude.	Takođe,	faktori	pakosne	partije	i	dalje	postoje	u	glavama	i

telima	onih	koji	ne	vide	jasno	šta	je	ona.	Pa	kako	da	jasno	ne	sagledate	šta	je	ona?	A	kad	to

učinite,	treba	da	je	eliminišete.

Naravno,	ranije	nisam	bio	previše	eksplicitan	po	pitanju	zle	partije,	a	to	je	zato	što	sam	u	to

doba	 hteo	 da	 nastavim	 da	 dajem	 šanse	 živim	 bićima,	 uključujući	 zlobnu	 partiju	 koja	 je

opsednuta	zlom	aveti.	Drugi	razlog	je	što	u	to	doba	puno,	puno	spoljnih	faktora	zla	je	imalo

učešća	 u	 ometanju	 Dafe	 i	 progonu	 učenika	 Dafe,	 pa	 s	 tim	 velikim	 mnoštvom	 gigantskih,

raznolikih	 zlih	 bića	 koja	 su	 utisnuta	 u	 Tri	 domena	 ispred	 nas,	 najbolji	 pristup	 bio	 je

skoncentrisati	 se	 na	 njihovo	 eliminisanje.	 Nakon	 što	 su	 eliminisani,	 bilo	 je	 potrebno	 da

iznesemo	na	svetlo	dana	onog	koji	 je	proizveo	da	svi	ti	grozni	demoni	uopšte	dođu	ovamo.

Ko	je	inicirao	progon	Falun	Gonga	na	svetu	i	sve	vreme	igra	vodeću	ulogu?	To	je	ta	zla	partija

i	 onaj	 smešni	 paćenik	 ljudske	 rase.	 Taj	 smešni,	 zli	 kolovođa	 je	 bio	 lider	 te	 partije,	 zar	 ne?

Gonjen	 ljubomorom,	on	 je	poveo	u	nanošenju	zla	učenicima	Dafe	na	ovom	svetu.	Ta	stvar,

koja	je	nastala	od	duha	na	niskom	nivou	koji	se	reinkarnirao	kao	ljudsko	biće,	sama	po	sebi

nije	ništa.	Njena	zavist	 je	bila	 idealna	da	je	zla	avet	pakosne	partije	 iskoristi.	Pa	su	ta	rđava

osoba	i	zla	avet	postali	saučesnici	u	zločinu.	Rđava	osoba	je	preuzela	vođstvo,	dok	je	zla	avet

pakosne	partije	bila	pravi	vinovnik,	koji	se	kačio	na	ljudska	tela	da	bi	progonio	učenike	Dafe.

A	svi	faktori	zla	koji	su	došli	izvan	Tri	domena	su	zajednički	koristili	zlu	avet	pakosne	partije

da	bi	progonili	učenike	Dafe,	a	u	tom	progonu	svo	zlo	je	bilo	uključeno.	Vi	znate	ove	stvari	o

kojima	govorim.	Prošlo	je	već	neko	vreme	otkad	su	objavljeni	Devet	komentara	i	ovo	je	već

jasno	mnogim	učenicima.

Situacija	za	vreme	Fa-ispravljanja	mora	se	menjati	neprekidno.	 Jednom	me	 je	neko	upitao:

"Učitelju,	do	koje	 tačke	 smo	do	 sada	 stigli?"	A	 ja	 sam	rekao:	 "Samo	 radite	ono	 što	u	ovom

času	 treba	 da	 radite."	 Fa-ispravljanje	 u	 kosmosu	 neće	 se	 promeniti	 sada,	 dok	 govorimo	 o

njemu.	 (Publika	 se	 smeje)	 Kad	 u	 Fa-ispravljanju	 treba	 da	 se	 desi	 neka	 vrsta	 promene,

definitivno	 će	nastati	 jedna	 situacija,	 ali	 pojava	nove	 situacije	 će	uzburkati	 neke	 vezanosti

koje	nastaju	usled	ljudskog	razmišljanja.	Pošto	su	ljudi	ti	koji	se	kultivišu,	one	vezanosti	koje

još	postoje	 imaće	dejstvo.	Zato	će	unutar	nekih	 ljudi	uskrsnuti	osećanja	koja	nisu	u	redu,	 i

njima	će	se	zamutiti	u	glavi	i	razumeće	stvari	onako	kako	bi	ih	razumeli	obični	ljudi.	Kad	su
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se	pojavili	Devet	komentara,	u	jednom	trenutku	neki	učenici	koji	nisu	razumeli,	pričali	su	o

stvarima	poput	toga	da	 li	počinjemo	da	se	petljamo	u	politiku.	Zapravo,	rđavi	 ljudi	koji	vas

progone	sve	mogu	označiti	kao	"petljanje	u	politiku"	i	sve	što	radite	može	se	izvrnuti,	jer	oni

su	se	namerili	da	vas	progone,	oni	su	se	namerili	da	vam	rade	prljave	stvari.	Pa	će	iskoristiti

sve	što	kažete	da	to	okrenu	protiv	vas	i	oklevetaju	vas,	i	bez	obzira	koliko	je	dobro	nešto	što

radite,	oni	će	reći	da	ste	učinili	nešto	loše.	Kad	razotkrijete	njihov	progon,	oni	će	reći	da	se

"petljate	u	politiku"	i	iskoristiće	to	da	huškaju	ljude	i	pokušaju	da	opravdaju	svoj	progon.	Ne

dajte	da	na	vas	utiče	to	što	ti	rđavi	ljudi	govore.	Obični	ljudi	ne	mogu	uticati	na	kultivatore.

Kultivatori	ne	mogu	biti	pod	uticajem	običnih	ljudi.	Prošavši	kroz	sve	ovo,	zaista	ste	postali

razumniji.	Ja	mislim	da	od	sada	ništa	od	faktora	koji	žele	da	ometu	Dafu	i	poremete	situaciju

u	kojoj	učenici	Dafe	potvrđuju	Fa	i	spašavaju	živa	bića	neće	moći	da	pokoleba	učenike	Dafe.

U	poslednje	vreme	ja	se	u	suštini	nisam	mešao	i	vrlo	sam	malo	govorio	o	mnogim	stvarima

koje	 učenici	 Dafe	 rade.	 To	 je	 zato	 što	 svi	 znate	 šta	 treba	 da	 radite.	 Samo	 radite	 stvari	 u

skladu	s	napretkom	Fa-ispravljanja.

Svaka	 osoba	 ima	 sopstveni	 put	 potvrđivanja	 Fa.	 Mnogi	 učenici	 su	 se	 skupili	 i	 osnovali

različite	medije	 i	 mnogi	 učenici	 su	 pronašli	 različite	 načine	 da	 potvrde	 Fa,	 kao	 i	 različite

načine	 da	 objasne	 istinu	 i	 zaustave	 progon.	U	 redu	 je	 ići	 i	 raditi	 te	 stvari.	 Znam	da	 ste	 u

poslednje	vreme	bili	vrlo	dobri,	i	sve	ste	bolji	i	bolji.	Učitelj	je	zbilja	zadovoljan.	Ponekad	kad

pogledam	na	 internetu,	prelistam	štampu	 ili	 pogledam	TV	programe,	dok	 slušam	 i	 gledam

stvari	koje	radite,	ja	sam	duboko	ganut.	Takav	osećaj	retko	sam	imao	ranije.	Sada	se	situacija

vrlo	 brzo	 menja	 i	 učenici	 Dafe	 su	 sazreli.	 Ispravnost	 koju	 su	 prikazali	 je	 zbilja	 izuzetna.

Posebno	 oni	 učenici	 koji	 objašnjavaju	 istinu	 na	Menhetnu...	 po	 hladnoći,	 pod	 okolnostima

koje	 predstavljaju	 izazov,	 kad	 uveliko	 nedostaju	 resursi	 i	 finansije...	 ti	 učenici	 Dafe	 su

prebrodili	sve	vrste	izazova	i	radili	su	da	objasne	istinu,	spasu	živa	bića	i	potvrde	Fa.	Čvrsta

rešenost	koju	su	prikazali	zatresla	je	nebo	i	zemlju.	Svi	bogovi	su	to	videli.	Izuzetno	je,	zbilja

izuzetno.	Naravno,	isto	važi	u	drugim	okruženjima.	[Na	primer,]	ima	onih	koji	su	nastavili	da

objašnjavaju	 istinu	 i	 potvrđuju	 Dafu	 pred	 konzulatima	 i	 ambasadama,	 ili	 pod	 raznim

okolnostima.	 Gde	 god	 bili,	 učenici	 Dafe	 sijaju	 blještavom	 svetlošću	 i	 igraju	 ulogu	 u

potvrđivanju	Fa.

Ovde	 ću	 stati.	 U	 vremenu	 koje	 preostaje,	 ako	 bilo	 šta	 želite	 da	 pitate	 uradimo	 to	 na

uobičajeni	način	(aplauz)—svoja	pitanja	možete	napisati	na	parčetu	papira	i	proslediti,	a	ju	ću

vam	odgovoriti.	Odgovoriću	na	neka	pitanja	[koja	sada	imate]	na	osnovu	sadašnje	situacije.

Ako	imate	pitanja,	prosledite	svoj	papir.

Učenik:	 Cenjeni	 Učitelju,	 molim	 vas	 da	 nam	 kažete	 o	 čemu	 se	 radi	 kod	 "Svetog	 kralja	 koji

okreće	točak".	(Publika	se	smeje,	aplaudira)

Učitelj:	 Naši	 učenici	 koji	 su	 čitali	 Šakjamunijevo	 sveto	 pismo	 verovatno	 znaju	 da	 je

svojevremeno	kad	je	predavao	Fa,	Šakjamuni	govorio	o	"Svetom	kralju	Točka	Zakona,"	inače

poznatom	pod	imenom	"Svetog	kralja	koji	okreće	Točak."	Ime	Svetog	kralja	koji	okreće	Točak
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češće	 se	 koristi	 u	 ljudskom	svetu,	 dok	 je	 Sveti	 kralj	 Točka	Zakona	 titula	 koja	 se	 koristi	 na

nebu.

Buda	Šakjamuni	 je	 jednom	rekao	da	je	Sveti	kralj	Točka	Zakona	najsvemogućiji	 i	najmoćniji

tatagata	u	univerzumu.	Tatagata	buda	je	Kralj	Zakona.3	Kralj	budinog	raja	je	tatagata.	Mi	ga

zovemo	tatagata	na	osnovu	ideja	u	kultivaciji	i	prosvetljenja.	"Tatagata"4	označava	budu	koji

dolazi	 s	 istinom	 i	 moći	 da	 uradi	 šta	 hoće.	 Pa	 ljudi	 sveta	 nazivaju	 Kraljeve	 Zakona

„tatagatama“,	što	je	 još	 jedno	ispravno	razumevanje,	pošto	oni	[tatagate]	shvataju	istinu	na

tom	nivou,	 i	među	svim	bićima	u	njihovim	domenima	oni	su	najviši	 i	shvataju	najviše	istine

tih	nivoa.	Zato	su	oni	Kraljevi	Zakona,	to	jest,	kraljevi	bića	na	datom	nivou,	tj.	te	grupe	bića.

Puno	 je	Kraljeva	Zakona.	Naravno,	za	 ljude	postoji	nebrojeno	puno	bića	koja	su	 tatagate,	a

jedno	od	njih	je	Sveti	kralj	Točka	Zakona.	Zašto	je	buda	Šakjamuni	posebno	imenovao	Svetog

kralja	Točka	Zakona?	 Jer	 je	Sveti	 kralj	Točka	Zakona	 trebalo	da	 se	 spusti	u	 ljudski	 svet	da

predaje	Fa	i	spašava	ljude.	Naravno,	možda	ste	čuli	da	je	buda	Šakjamuni	takođe	rekao	da	će

Maitreja	 sići	 u	 ljudski	 svet	 i	 spašavati	 ljude.	 Zapravo,	 "Maitreja"	 je	 ime,	 a	 "Sveti	 Kralj	 koji

okreće	 Točak"	 je	 zvanje	 –	 zvanje	 jednog	 kralja	 –	 što	 je,	 na	 način	 ljudi	 rečeno,	 pa,	 jedna

profesionalna	titula.	(Učitelj	se	smeje)	(Aplauz)

Kao	što	sam	ranije	objasnio,	bogove	na	nivoima	blizu	Tri	domena	potrebno	je	zameniti	nakon

izvesnog	vremena.	Čin	zamene	donosi	jedan	problem,	a	taj	je	da	živa	bića	u	nižim	domenima

treba	da	imaju	stalni	koncept	bogova,	a	ipak	kad	jedan	bog	ode,	kad	ljudi	ne	bi	znali	gde	je

otišao,	 kad	 to	 niko	 ne	 bi	 znao,	 tada	 bi	 ova	 vrsta	 neprestane	 zamene	 ostavila	 bića	 u	 Tri

domena	 u	 stanju	 konfuzije.	 Živa	 bića	 s	 nižih	 domena	 imaju	 emocije	 (čing),	 pa	 bi	 ostala	 u

čudu.	Ta	bića	bi	mislila:	"Šta	se	desilo	s	bogom	u	kog	verujem?	O	ne,	otišao	je.	Pa	ko	će	onda

voditi	računa	o	meni	u	njegovom	odsustvu?"	To	 je	problem	koji	bi	se	desio.	Znači,	bog	koji

preuzima	stvar	nastavlja	da	vodi	računa	o	ljudima	koje	treba	da	spasi	prethodni	bog.	A	pošto

zamenjuje	prethodnog	boga,	on	tako	preuzima	zvanje	prethodnog	boga	i	čak	i	njegov	lik,	sve

istovremeno.	Njihovi	 likovi	nisu	identični,	ali	su	u	osnovi	 isti,	vrlo	su	slični.	Fundamentalno

govoreći,	ipak,	ono	što	se	preuzima	je	zvanje	boga	ili	bude.	Svako	zna	za	bodisatvu	Guanjin.

Pa	da	li	znate	koliko	je	bilo	bodisatvi	Guanjin?	Kad	bi	sve	ovde	sele,	skupa,	nastala	bi	velika

gužva.	Verovatno	bi	trebalo	duže	vreme	da	se	sve	izbroje!	A	šta	je	s	budom	Šakjamunijem–

koliko	ih	je	bilo?	Opet	znatan	broj.	Tokom	poslednjih	2.500	godina	bile	su	hiljade	njih.	Koliko

je	bilo	buda	Amitabi?	Koliko	je	Isusa	bilo?	Koliko	je	bilo	Svetih	Marija?	Koliko	je	bilo	Nebeskih

praotaca	božanskog	početka?	I	tu	bi	bila	gomila	njih.	Ne	govorim	o	stvarima	poput	njihovih

fašena	 ili	 kad	 repliciraju	 sebe.	 Pošto	 su	 tako	 blizu	 Tri	 domena	 –	 a	 kad	 je	 neko	 blizu	 Tri

domena,	emocije	u	Tri	domena,	ono	što	živa	bića	u	Tri	domena	rade	i	faktori	koji	dolaze	od

mnogih	predstava	koje	ljudi	sveta	imaju,	vide	se	direktno	i	direktno	se	projektuju	tamo	gde	je

osoba	–	te	stvari	će	ometati	te	bogove.	To	su	bogovi	izvan	Tri	domena	i	drugačiji	su	od	živih

bića	unutar	Tri	domena,	ali	ipak	kad	stvari	potraju,	to	je	za	njih	smetnja.

Znate,	ja	sam	vam	ranije	izrekao	princip:	sve	što	osoba	vidi	utiskuje	se	u	njen	um.	Kad	se	u

nju	utisne	puno	dobrih	stvari,	ona	će	biti	dobra	osoba.	A	ako	se	u	nju	utisne	puno	loših	stvari,
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ona	će	biti	rđava	osoba.	Kad	učenik	Dafe	neprekidno	čita	knjige	Dafe,	on	 je	biće	 ispravnog

Fa,	 a	 kad	 se	 bude	 kultivisao	 u	 boga,	 on	 će	 biti	 Kralj	 Zakona.	 Bogovi	 posmatraju	 s	 visokih

mesta	 ponašanje	 živih	 bića	 u	 Tri	 domena.	 Iako	 su	 bogovi,	 na	 njih	 vremenom	 to	 može

delovati.	Bića	u	Tri	domena,	 iako	 se	veoma	razlikuju	od	bogova,	 i	dalje	mogu	da	deluju	na

njih.	Zbog	toga	je	u	nekom	trenutku	vremena	potrebno	zameniti	bogove	izvan	Tri	domena.

Oni	 moraju	 otići,	 napustiti.	 Kad	 odu,	 ljudi	 dole	 koje	 su	 oni	 pokušavali	 da	 spasu	 i	 dalje

dozivaju	Isusa,	Šakjamunija,	bodisatvu	Guanjin	[ili	koga	god].	Šta	se	onda	dešava	kad	taj	bog

ode?	Ko	će	o	njima	voditi	računa?	Kad	bog	ode,	on	zaista	prestaje	da	obavlja	sve	stvari	koje	je

obavljao	ranije.	Pa	pre	nego	što	ode,	on	će	spasiti	nekog	i	dovesti	ga	da	ga	zameni,	da	mu	istu

moć	Fa	i	odgaji	identičan	lik,	što	je	božansko	telo;	oni	zadobiju	isti	lik.	Pošto	ga	je	prethodni

bog	naučio	da	odgaji	 lik	tog	prethodnog	boga,	on	 izgleda	vrlo	slično	prethodnom	bogu.	Ali

uključeni	 su	 i	 njegovi	 sopstveni	 faktori,	 pa	 razlike	 u	 njihovom	 izgledu	 postoje,	 mada	 su

sličnosti	vrlo	jake.	I	njihova	moćna	vrlina,	milost	i	božanske	moći	su	otprilike	isti.	Jer	onaj	ko

preuzima	položaj,	prethodno	mora	dostići	taj	nivo.	Ne	može	biti	da	je	tvoje	ime,	npr.	Džon

Do,	dok	je	njegovo	Džek	Smit,	pa	kad	odeš	gore	i	neko	te	upita	ko	si,	ti	kažeš	da	si	Džon	Do,	a

ne	Džek	Smit.	To	ne	bi	išlo.	Moraćeš	biti	bodisatva	Guanjin,	moraćeš	biti	Isus,	moraćeš	biti

buda	Šakjamuni,	moraćeš	biti	Nebeski	praotac	božanskog	Početka,	itd.	Tvoje	zemaljsko	ime

više	 se	 ne	 može	 koristiti.	 Sve	 ovo	 treba	 da	 kaže	 da	 se	 bogovi	 smenjuju	 posle	 izvesnog

vremena,	mada	božanski	položaj,	božansko	zvanje	i	moćna	vrlina	boga	ostaju	isti.

Što	se	tiče	bude	Maitreje,	znate,	u	ljudskom	svetu	mnogi	su	kultivacijom	uspeli	da	postanu

buda	Maitreja.	Postojao	 je	„Džakasti	monah“	npr,	koji	se	kultivisao	u	budu	Maitreju.	Dok	 je

bio	u	ljudskom	svetu,	uvek	je	na	sebi	nosio	džak.	Kad	bi	prosio	hranu,	on	bi	stavio	dobijenu

hranu	unutar	džaka	i	nosio	bi	ga	na	leđima.	Džakasti	sveštenik	 je	često	boravio	u	području

Hangdžou.	U	 području	 južno	 od	 reke	 Jangce	 leti	 postane	 vrlo	 toplo,	 pa	 je	 on	 često	 držao

otkopčanu	 košulju,	 razgolićenog	 stomaka;	 i	 bio	 je	 pomalo	 debeljuškast.	 Zato	 je	 na	 dalje	 u

kineskoj	Han	oblasti	buda	Maitreja	opisivan	na	taj	način.	[Oni	su	napravili	takvu	asocijaciju]

zbog	 toga	 što	 kad	 je	 dostigao	 Parinirvanu	 [i	 trebalo	 je	 da	 napusti	 Zemlju],	 on	 je	 ostavio

pesmu	 u	 kojoj	 je	 naznačio	 da	 je	 on	 Maitreja,	 rečima:	 "Maitreja,	 Maitreja,	 pravi	 Maitreja."

Sveštenici	 i	 drugi	 u	 to	 doba	 nisu	 shvatili	 šta	 to	 znači.	 Oni	 su	 mislili	 da	 je	 on	 inkarnacija

Maitreje.	Mislili	 su:	 "O,	Džakasti	 sveštenik	 je	 zapravo	 inkarnacija	Maitreje."	 Ali	 zapravo,	 on

nije	 bio	 inkarnacija	 Maitreje.	 On	 se	 kultivisao	 u	 Maitreju.	 Iz	 istog	 razloga,	 u	 tibetanskom

budizmu	sveštenici	uče	da	se	kultivišu	prema	određenom	bogu.	Njima	nije	bilo	jasno	koji	je

bio	 osnovni	 razlog.	 Ali	 ovo	 je	 zapravo	 svrha.	 Jednom	 kad	 osoba	 okonča	 kultivaciju,	 ona

postaje	zamena	za	tog	prethodnog	boga.	Ali	uvek	je	sporedna	duša	bila	ta	koja	se	kultiviše	i

vrši	zamenu.

Mnoge	osobe	kroz	istoriju	su	se	kultivisale	u	budu	Maitreju.	Svaka	je	zapravo	bila	birana	iz

nebeskog	 raja	 i	 poslata	 dole	 da	 se	 kultiviše.	 Maitreja	 je	 pozicija	 bude	 i	 Fa-ime	 bude.	 U

Šakjamunijevo	doba,	jedan	od	njegovih	učenika	je	trebalo	da	se	kultiviše	u	budu	Maitreju,	pa

je	buda	Šakjamuni	pričao	o	tome	kako	će	se	buda	Maitreja	spustiti	u	svet	ljudi	u	doba	kraja
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Darme.	Ali	on	zapravo	nije	pričao	o	Maitreji	tog	doba.	On	je	pričao	o	zvanju	bude	i	kako	će	se

u	 budućnosti	 buda	Maitreja	 spustiti	 u	 ljudski	 svet.	Drugim	 rečima,	 pošto	 je	 to	 bilo	 zvanje

bude,	 identitet	 boga	 koji	 nasleđuje	 nije	 nešto	 što	 bi	 se	 otkrivalo	 ljudima	 sveta	 i	 njegovo

izvorno	 ime	 više	 nije	 bilo	 važno.	 Ali	 stigavši	 do	 ove	 današnje	 tačke	 u	 istoriji,	 živa	 bića	 su

naučila	da	Sveti	Kralj	koji	okreće	Točak	i	buda	Maitreja	treba	da	siđu	u	ljudski	svet,	pa	tačan

odnos	 između	 ova	 dva	 postaje	 važan.	Upravo	 to	 ko	 će	 ovaj	 put	 biti	 buda	Maitreja	 postaje

nešto	 za	 šta	 se	 zanimaju	 živa	 bića.	 Ranije	 ljudi	 nisu	 smeli	 da	 znaju	 za	 nasleđivanje	 zvanja

buda,	a	još	manje	su	mogli	znati	ko	je	zaista	bog	koji	drži	tu	poziciju.	Ali	u	redu	je	govoriti	o

tome	u	krugu	nebeskih	bića,	među	učenicima	Dafe.

Drugim	 rečima,	 Maitreja	 o	 kom	 je	 buda	 Šakjamuni	 govorio	 je	 zapravo	 buda	Maitreja	 koji

silazi	 na	 svet	 da	 spašava	 ljude	 u	 konačnom	 vremenu	 sveta,	 u	 poslednjim	 danima	 čoveka.

Zapravo,	neki	ljudi	u	ljudskom	svetu	jesu	znali	–	i	to	nije	ograničeno	samo	na	ljude	sa	istoka,

jer	su	znali	i	neki	u	zapadnim	društvima	–	da	je	Maitreja	onaj	koji	će	zaista	doći.	Bog	koji	drži

to	zvanje	bude	je	 jedini	spasilac	živih	bića	kosmosa,	 je	vrhovni	Kralj	Kraljeva	na	nebesima	i

spašava	bića	kosmosa	s	titulom	bude	Maitreje.	Pa	budući	da	nosi	titulu	bude	Maitreje,	ko	je

on	bio	pre	nego	što	je	sišao	na	ljudski	svet?	Došao	je	sa	još	višeg	mesta,	reinkarnirao	se	na

mnogim	 različitim	 nivoima,	 i	 dok	 je	 silazio	 nivo	 po	 nivo,	 on	 je	 na	 raznim	 nivoima	 bivao

različiti	bog,	a	dok	je	prolazio,	preuzimao	je	Fa	titule	tih	nivoa.	A	kad	je	sišao	u	Fa	domen,	on

je	 bio	 Sveti	 kralj	 Točka	 Zakona,	 takođe	 poznat	 pod	 imenom	Sveti	 kralj	 koji	 okreće	 Točak.

(Aplauz)

Pod	normalnim	okolnostima	retkost	je	da	neko	sa	visokog	nivoa	siđe	dole	i	direktno	zameni

nekog	boga.	I	retkost	je	da	jedan	bog	direktno	zameni	[drugog	boga]	istog	nivoa	na	nebu.	Ali

normalno	je	da	bogovi	stvoreni	na	istom	nivou	budu	jedan	umesto	drugog.	Ne	moraju	se	svi

bogovi	kultivisati	od	dole,	da	bi	bili	gore.	Drugim	rečima,	mnogi	[bogovi]	su	stvoreni	u	višim

domenima	u	normalnom	toku	stvari,	a	od	vremena	stvaranja	Tri	domena,	broj	onih	koji	su

poslati	dole	i	koji	su	se	kultivacijom	vratili	nazad	nije	mali.	Zato	je	kasnije	praksa	nasleđivanja

titule	bude	 ili	boga	postala	 sasvim	uobičajena.	Sveti	Kralj	Točka	Zakona	 je	Maitreja	koji	 će

sići	 u	 ovom	 vremenskom	periodu	 da	 bi	 spašavao	 ljude.	 I	 „Maitreja“	 je	 postala	 titula	 bude.

Šakjamuni	 je	 rekao	 da	 je	 Maitreja	 koji	 je	 bio	 među	 njegovim	 učenicima	 držao	 status

bodisatve.	Tako	se	u	ljudskim	glavama,	a	posebno	među	vernicima	te	religije,	oformila	ideja

da	će	pre	nego	što	se	spusti	u	ljudski	svet	Maitreja	držati	stepen	bodisatve,	a	kad	bude	sišao

u	ljudski	svet	i	obavio	svoj	zadatak	spašavanja	ljudi,	on	će	potvrditi	stepen	tatagate,	što	znači

status	 dostignuća	 „bude“.	 Buda	 Šakjamuni	 je	 pričao	 o	 opštem	 principu	 koji	 važi	 pod

normalnim	 okolnostima,	 a	 nije	 izneo	 celu	 priču	 o	 Maitreji	 ili	 specifičnosti	 konkretnog

Maitreje.	 Zapravo,	 buda	 Šakjamuni	 je	 vrlo	 detaljno	 pričao	 o	 Svetom	 Kralju	 točka	 Zakona,

puno	 je	rekao	o	njemu.	Kao	što	znate,	budističko	sveto	pismo	je	sabrano	nekih	pet	stotina

godina	 nakon	 što	 je	 buda	 Šakjamuni	 napustio	 ljudski	 svet.	 Dok	 su	 naredne	 generacije	 to

prenosile,	 ono	 što	 je	 buda	 Šakjamuni	 rekao	 se	 malo	 po	 malo	 gubilo.	 Kad	 je	 sačinjavano

budističko	 sveto	 pismo,	 puno	 od	 onog	 što	 je	 zabeleženo	 nisu	 bile	 izvorne	 reči	 bude
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Šakjamunija.	Povrh	toga,	to	pismo	nije	u	potpunosti	moglo	da	uhvati	okolnosti,	vremena	ili

mesta	Fa-učenja	bude	Šakjamunija	 ili	 šta	 je	on	tačno	mislio	da	kaže.	Pa	ono	što	 je	rekao	o

silasku	u	ljudski	svet	Svetog	Kralja	Točka	Zakona	nije	u	potpunosti	zabeleženo.

Ne	kažem	da	sveto	pismo	Šakjamunijevog	budizma	ne	valja.	U	prošlosti	 ljudi	 se	 jesu	mogli

kultivisati	 po	 njegovom	 svetom	 pismu	 i	 bilo	 je	 buda	 koje	 su	 vodile	 računa	 o	 stvarima.	 Ali

pošto	 je	 ljudski	 svet	 opak,	 svet	 pun	 poroka,	 viši	 domeni	 su	 propisali	 da	 nijedan	 Fa	 koji	 se

zavešta	ljudima	sveta	ne	može	biti	u	potpunosti	istinit.	Zbog	toga	dobar	deo	originalnih	reči

bude	Šakjamunija	nije	mogao	biti	zabeležen	u	njegovo	doba.	Kako	bi	ljudi	rekli,	takva	je	bila

"nebeska	volja."	Kako	bogovi	 to	vide,	 tako	 je	nalagalo	Fa-ispravljanje.	Zašto	su	na	 isti	način

izvorne	reči	 Isusa	sakupljane	 iz	sećanja	onih	koji	su	kasnije	došli?	Zašto	 je	Lao	Ce	 iza	sebe

ostavio	 samo	 pet	 hiljada	 reči	 nakon	 što	 je	 celog	 života	 predavao	 Tao?	 Baš	 zato	 istinsko,

kompletno	 pismo	 nije	 moglo	 biti	 ostavljeno	 opakom	 svetu;	 viši	 bogovi	 su	 zabranili	 da	 se

ljudima	ostavi	 istinito,	kompletno	pismo.	Zapravo,	pravo	pismo	nije	ostavljeno	ljudima	zato

što,	pod	jedan,	ljudsko	društvo	nije	društvo	bogova,	i	Tri	domena	trebalo	bi	da	su	svet	gde	su

principi	 obrnuti.	 Ostaviti	 ovde	 pravo	 pismo	 bilo	 bi	 uvreda	 za	 bogove.	 Samo	 Fa	 domen	 i

domeni	iznad	njega	su	svetovi	buda	i	bogova	koji	imaju	pravi	Fa	i	prava	pisma.	Drugi	razlog	je

što	 bogovi	 nikad	 ne	 bi	 uradili	 nešto	 isključivo	 iz	 jednog	 razloga,	 i	 tako	 su	 mnogi,	 mnogi

faktori	 uključeni.	 Oni	 su	 znali	 da	 je	 krajnji	 razlog	 za	 stvaranje	 i	 postojanje	 Tri	 domena	 i

ljudske	rase	potreba	da	ih	oni	na	kraju	iskoriste	u	Fa-ispravljanju.	Nisu	hteli	da	Fa	koji	su	oni

predavali	 bude	 ostavljen	 ljudima	 i	 kasnije	 pravi	 smetnje	 fundamentalnom	 Velikom	 Fa

kosmosa	koji	će	na	kraju	biti	predavan	tokom	Fa-ispravljanja.	To	 je	osnovni	razlog.	Kasnije

kad	su	ljudi	po	sećanju	izvukli	neke	stvari	 i	sakupili	sveto	pismo,	to	je	bilo	pitanje	pokušaja

ljudi	da	učine	dobro	i	njihovo	traganje	za	bogom,	što	je	sveukupno	nešto	drugo.	(Aplauz)

Učenik	pita:	Da	li	zahtevi	koje	ste	postavili	u	Džuan	Falunu	o	apstinenciji	od	alkohola	važi	za

sve	napitke	 i	hranu	koja	sadrži	alkohol?	Na	primer,	popiti	pivo	uz	obrok	 (publika	se	smeje),

pojesti	za	doručak	činiju	kaše	od	fermentisanog	pirinča	ili	povremeno	uzeti	komad	čokolade

s	 alkoholnim	 filom	 u	 svakodnevnom	 životu	 (publika	 se	 smeje).	 Da	 li	 to	 narušava	 pravila	 o

alkoholu?

Učitelj:	 Ako	 zaista	 razumete	 čemu	 služi	 kultivacija,	 razumećete	 ove	 stvari.	 Ali	 današnje

društvo	je	napravilo	haos	od	svega.	Čak	i	kad	ne	piješ	alkohol,	u	hrani	koju	 jedemo	postoje

proizvodi	od	alkohola.	Pa	čak	i	ako	ne	piješ	alkohol,	opet	imaš	alkohola	u	želucu.	Sad	kad	je

društvo	postalo	ovakvo,	da	bi	se	to	izbeglo	morali	biste	prestati	da	jedete,	zar	ne?	Takođe,	u

zapadnom	društvu	postoji	pitanje	običaja:	oni	(posebno	Francuzi)	uzimaju	alkoholni	napitak

kao	deo	ishrane,	to	je	deo	njihove	ishrane.	Pa	kad	svi	to	rade,	a	ti	ne,	tvoja	porodica	mogla	bi

te	 smatrati	 pomalo	 čudnim.	 Zbog	 toga	 sam	 svojevremeno	 kad	 sam	 širio	 Fa	 rekao	 da	 je

situacija	 takva,	pa	za	nove	učenike	nije	problem	ako	popiju	malu	čašu.	Ono	što	 je	važno	u

kultivaciji	je	tvoje	srce	i	um.	Kao	kultivator,	ako	hoćeš	da	budeš	marljiv,	kultivaciju	ćeš	uzeti

vrlo	ozbiljno.	Ako	osoba	zaista	može	da	se	pridržava	visokog	standarda,	ona	će	bolje	moći	da

se	izbori	s	tim	stvarima.	Ali	ako	misli	da	te	stvari	nisu	važne,	onda	će	biti	popustljivija	prema
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sebi	i	na	taj	način	nastaju	razlike.

Dok	 smo	na	 ovoj	 temi,	malo	 ću	 pričati	 o	 sebi.	 Znate,	 pre	 nekoliko	 godina	Učitelj	 se	 retko

zadržavao	 na	 jednom	mestu	 duže	 vremena.	 Jer	 tokom	 progona,	 rojevi	 zlih	 bića	 u	 drugim

dimenzijama	su	svuda	tragali	za	mnom.	U	to	vreme	je	bilo	toliko	faktora	zla	da	su	oni	zasitili

sve	dimenzije	Tri	domena.	I	oni	su	slali	rđave	ljude	da	me	traže	da	bi	poremetili	moj	fokus	na

Fa-ispravljanje	 i	 eliminisanje	 zlih	 stvari.	 Zbog	 toga	 sam	 bio	 u	 pokretu.	 U	 to	 vreme	 sam	 u

suštini	 sve	 vreme	 bio	 u	 autu,	 svakodnevno	 putujući.	 Stih	 iz	 pesme	 koju	 sam	 napisao,	 koji

kaže:	"Putujući	autom	hiljadama	milja",	zapravo	opisuje	kako	je	to	bilo.	S	mojim	neprekidnim

kretanjem	i	uz	zaštitu	bogova	i	moćnog	gonga,	stvari	su	održane	nevidljivim	za	zlo,	pa	me	zlo

nije	moglo	locirati.	Skoro	niko	nije	znao	gde	se	nalazim.	Želeo	sam	da	hitro	uklonim	faktore

zla	i	ubrzam	napredak	Fa-ispravljanja	i	trebalo	je	da	sprečim	da	mnoge	stvari	Fa-ispravljanja

budu	poremećene.	 Istovremeno	 sam	pazio	 kako	 naši	 učenici	 napreduju.	Ovo	 je	 dovelo	 do

problema	s	ishranom.	Nije	svuda	gde	sam	išao	bilo	kineskih	restorana	(svi	se	smeju),	pa	sam

puno	 puta	 jeo	 američku,	 japansku,	 korejsku	 ili	 evropsku	 hranu.	 Meni	 odgovara	 bilo	 koja

hrana.	 Ali	 u	mnogim	 restoranima,	 ako	 uz	 jelo	 ne	 naručiš	 piće,	 vlasnik	 će	 biti	 pomalo	 ljut

(Učitelj	 se	 smeje),	 pogotovu	 ako	 puno	 njih	 čeka	 na	 mesto;	 mnogi	 restorani	 prave	 najveći

profit	na	piću.	Tako	sam	ja	našao	rešenje.	Danas	postoji	bezalkoholno	pivo,	pa	bih	ja	naručio

bezalkoholno	pivo	da	bih	to	prevazišao.	Ovim	neću	da	kažem	da	treba	da	sledite	moj	primer.

Ova	priča	me	na	nešto	podseća.	Svih	ovih	godina	postoji	 jedan	aspekat	Fa	koji	 vam	nisam

predstavio.	Svojevremeno	kad	je	progon	bio	zbilja	intenzivan,	2000.	godine,	učenici	u	Kini	su

razotkrivali	klevetničku	propagandu	o	Učitelju	koju	je	zlo	smislilo,	i	nešto	što	je	jedan	učenik

rekao	 zbilja	 me	 je	 pogodilo.	 A	 to	 je	 pogled	 koji	 treba	 korigovati.	 Zli	 kolovođa	 i	 KPK	 su

isfabrikovali	 laži	 i	 rekli	 našim	učenicima	kako	 je	njihov	učitelj	 vrlo	bogat,	 kako	 ima	 takve	 i

takve	luksuzne	stanove	u	Pekingu	i	Čangčunu,	kako	ima	ekstravagantan	stil	života.	Kad	sam

predavao	 Fa	 u	 Kini,	moj	 životni	 stil	 je	 zapravo	 bio	 vrlo	 bazičan.	 Pa	 je	 jedan	 učenik	 u	 Kini

rekao:	 "Naš	Učitelj	 je	najbolji	 i	on	ne	bi	bio	takav.	Kad	bi	naš	Učitelj	bio	takav,	 ja	ga	ne	bih

sledio."	 To	 me	 je	 rastužilo,	 i	 više	 nego	 ikad	 sam	 tada	 razumeo	 teškoće	 i	 bol	 prethodnih

božanskih	bića	koja	su	silazila	na	ljudski	svet	da	spašavaju	ljude.	Kultivacija	je	kultivisati	sebe

–	zašto	gledati	druge?

Ja	vas	učim	kultivaciji,	ali	to	ne	znači	da	se	ja	kultivišem	kao	vi.	Da	je	to	slučaj	i	da	smo	postali

loši,	vi	biste	tada	naprosto	prestali	da	se	kultivišete?	Da	li	bi	moglo	ići	tako?	Ništa	u	Fa	kome

vas	 učim	 ne	 kaže	 da	 Učitelj	 mora	 da	 prođe	 kroz	 napornu	 kultivaciju,	 kao	 što	 kultivatori

moraju.	Zlo	me	 je	napalo	zato	što	podnosim	muke	za	živa	bića.	A	kad	 je	Dafa	kultivacija	u

pitanju	–	u	kojoj	ljudi	ne	napuštaju	sekularni	svet	da	bi	se	kultivisali,	a	učenici	dolaze	iz	svih

sfera	života	–	kako	Učitelj	može	biti	isti	kao	njegovi	učenici?	I	zašto	bi	morao	da	živi	kao	oni

njegovi	učenici	 koji	 imaju	najveću	karmu	 i	najviše	 teškoća?	Ako	 se	desi	 da	 vaš	Učitelj	 radi

stvari	drugačije	od	vas	 i	vi	mu	zamerate	na	tome,	hoćete	 li	 tada	prestati	da	se	kultivišete?

Nije	 li	 [vaša	 predstava	 da]	 učitelj	 koji	 vas	 spašava	 mora	 biti	 kao	 njegovi	 učenici	 rezultat

zatrovanosti	 partijskom	kulturom	KPK?	Da	 li	 ljudska	 bića	 zaista	 žele	 da	 njihov	 učitelj,	 koji
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ljudima	donosi	spasenje,	zajedno	s	njima	trpi	ljudske	patnje?	I	tek	tada	će	mu	oni	odobravati?

Zapravo,	ono	što	ja	želim	da	uspostavim	i	problemi	koje	nameravam	da	rešim	za	vreme	Fa-

ispravljanja,	više	neće	uključivati	da	božanska	bića	koja	su	sišla	dole	da	spašavaju	ljude	budu

proganjana	 od	 strane	 živih	 bića	 u	Tri	 domena.	 Božanska	 bića	 koja	 spašavaju	 ljude	 sišla	 su

dole	da	ih	izbave,	pa	ona	ne	mogu	biti	isti	kao	ljudska	bića.	U	prošlosti	su	prolazili	kroz	iste

teškoće	koje	ljudska	bića	doživljavaju	ili	su	patila	 još	više	od	ljudi,	 jer	spašavati	 ljude	je	bilo

teško	 i	 ta	 božanska	 bića	 su	 nosila	 karmu	 ljudskih	 bića.	 To	 je	 takođe	 služilo	 da	 ostave

sopstveni	primer	i	pomognu	ljudima	da	nešto	nauče	od	njih.	Oni	su	svojevoljno	prošli	kroz	to

zarad	 ljudskih	 bića	 i	 da	 bi	 naučili	 ljude	 kako	 valjano	 da	 žive.	 I	 da	 li	 bi	 božanska	 bića,	 koja

nemaju	karmu,	trebalo	i	malo	da	se	muče?	Karma	ljudskih	bića	je	ono	što	ih	pritiska.

Božanska	bića	 koja	 spašavaju	 ljude	ne	mogu	biti	 ista	 kao	oni	 koje	 spašavaju.	 Recimo	da	 je

neko	upao	u	blatnjavu	 jamu:	da	 li	 bi	 imalo	 smisla	da	odbije	pomoć	kad	bih	mu	 ja	ponudio

ruku	da	ga	izvučem,	a	on	bi	insistirao:	"Moraš	uskočiti	ovde	i	biti	kao	ja	da	bih	ti	dopustio	da

me	spasiš"?	Ne	postoji	ništa	slično.	Tokom	ovog	zlog	progona,	[razmislite	o	tome]	koliko	je

učenika	 koji	 su	 imali	 takvo	 razmišljanje	 palo	 kad	 su	 videli,	 pročitali	 ili	 čuli	 klevetničku

propagandu	protiv	Učitelja.	Kad	sam	ranije	predavao	Fa,	 ja	sam	govorio	o	jednom	principu.

Da	bih	ovo	ilustrovao,	 jedna	stvar	koju	oni	u	kažu	u	partijskoj	kulturi	KPK	je:	"Pre	nego	što

druge	počneš	da	 savetuješ	da	budu	dobri,	najpre	prvo	 sam	moraš	biti	dobar."	Pa	kad	neki

ljudi	učine	nešto	 loše,	 a	drugi	 im	na	 to	ukažu,	 oni	 kažu:	 "Ti	 sam	nisi	 bio	dobar.	Nemoj	mi

govoriti	šta	da	radim.	Ako	hoćeš	da	mi	govoriš	šta	da	radim,	najpre	sam	moraš	biti	dobar."

Baš	kao	s	predstavom	koju	sam	gore	pomenuo,	njihov	rezon	je	iskrivljen.	Nema	ničeg	sličnog

poput	lošeg	vladanja	učitelja	koji	spašava	ljude.	To	je	trula	ideja	nastala	u	izopačenoj	kulturi

zlobne	Partije.	Drugim	rečima,	ideja	da	božansko	biće,	bez	obzira	na	to	koji	pristup	koristi	u

spašavanju	ljudi,	mora	biti	isto	kao	ljudska	bića	apsolutno	nije	važeća.	Božanska	bića	mogla

bi,	ipak,	izabrati	da	poučavaju	ljude	rečima	ili	primerom,	ali	to	je	čin	milosti	božanskih	bića	i

apsolutno	nije	nešto	što	se	od	njih	očekuje	da	rade.	Ovo	vam	mora	biti	jasno.	(Aplauz)	Dok	su

hodali	Zemljom,	Šakjamuni	i	Isus	jesu	puno	patili	za	ljudska	bića.	Ali	činjenica	je	da	oni	sve	to

nisu	morali.	Uzrok	tome	je	bila	ogromna	karma	koju	su	oni	nosili	za	ljudska	bića	i	činjenica

da	 je	 bilo	 stvari	 s	 tim	 u	 vezi	 koje	 Fa	 prošlog	 kosmosa	 nije	 mogao	 harmonizovati.	 To	 je

zahtevalo	da	oni	prose	hranu	među	ljudskim	bićima	i	da	se	ovi	loše	ponašaju	prema	njima	i

povređuju	ih,	čak	dotle	da	im	čitav	život	bude	težak.	Ovo	svima	treba	da	bude	jasno.

Ako	 se	 vratimo	 nazad	 na	 ono	 što	 sam	 prethodno	 pričao,	 ako	 u	 vašem	 obroku	 ili	 parčetu

čokolade	 postoji	 nešto	 alkoholno,	 to	 nije	 ništa	 naročito.	 Ali	 ako	 za	 sebe	 postavite	 visok

standard,	ići	će	vam	bolje	u	ovim	situacijama.	Samo	zbog	ovakvog	nečeg	neće	se	smatrati	da

novi	 učenici	 i	 učenici	 koji	 nisu	 puno	 učili	 Fa	 loše	 postupaju.	 Sami	 odmerite.	 Fa	 o	 tome	 je

predavan,	a	Učitelj	vas	uči	da	se	u	svojoj	kultivaciji	maksimalno	prilagodite	načinima	običnih

ljudi.	 Ipak,	 kao	 uvek,	 postoje	 ljudi	 koji	 su	 marljiviji	 [od	 drugih]	 i	 ravnaju	 se	 prema	 višim

standardima.	To	 je	ono	što	pravi	 razliku	 [među	 ljudima].	Ako	 ti,	kao	učenik	Dafe,	kažeš	da

jednostavno	moraš	piti	alkohol,	onda	imaš	vezanost.
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Student:	Fa-ispravljanje	svega	u	kosmosu	je	stiglo	do	svoje	finalne	faze	i	istorija	treba	da	uđe

u	novu	fazu,	a	način	na	koji	pozdravljamo	Učitelja	još	nije	jednoobrazan.	(Publika	se	smeje)

Učitelj:	Misliš	na	to	kako	treba	pozdravljati	Učitelja?	Ja	sam	zapravo	objasnio	kad	sam	prvi

počeo	da	predajem	Fa,	da	mi	se	ljudi	mogu	obraćati	na	bilo	koji	način:	možete	me	zvati	po

imenu,	 zvati	me	Učitelju,	 zvati	me	Majstore	 -	 sve	 je	 u	 redu.	 Učitelj	 nije	 cepidlaka	 u	 ovim

stvarima.	Ali	ako	si	istinski	učenik	Dafe,	ne	možeš	me	nazivati	po	imenu.	Nije	važno	ako	me

obični	ljudi	zovu	mojim	imenom–oni	me	mogu	zvati	kako	žele.	Ali	učenici	Dafe	bi	trebalo	da

me	zovu	"Učiteljem"	ili	"Majstorom"	itd.	Od	vas	zavisi,	i	možete	mi	se	obraćati	kako	hoćete.

Ali	pazite	da	me	ne	zovete	budom.	Jer	šta	god	bio	slučaj,	Učitelj	predaje	Fa	s	ljudskim	telom	i

spašava	vas	u	 ljudskom	obličju,	on	 se	na	ovom	svetu	manifestuje	u	 ljudskom	 telu.	Ljudsko

telo	 ne	može	 se	 zvati	 budom.	 Nazivati	 ljudsko	 telo	 budom	 je	 bogohuljenje.	 Onda	 bi	 neki

učenici	mogli	pomisliti:	 "Ja	u	svom	srcu	znam	ko	si."	Pa,	 to	si	onda	ti	koji	zna	u	svom	srcu

(publika	se	smeje,	tapše),	i	u	svom	srcu	možeš	me	zvati	kako	god	hoćeš.	(Učitelj	se	smeje)

Učenik:	Učenici	Dafe	iz	Čengdua	i	Nančonga	u	provinciji	Sečuan	šalju	učitelju	svoje	najtoplije

pozdrave	 i	 želje.	Učitelju,	 šta	da	 radimo	 sa	onim	 ljudima	u	udaljenim	planinskim	oblastima,

koji	nemaju	pristup	informacijama?

Učitelj:	Hvala	vam,	učenici	Dafe	iz	Nančonga.	To	nije	problem.	Ne	zaboravimo	da	za	mnoge

stvari	 postoje	 fašeni	 Učitelja.	 Takođe,	 puno	 bogova	 igra	 pozitivnu	 ulogu	 pomažući.	 Osim

toga,	puno	 je	učenika	Dafe	u	Kini,	 i	oni	će	učiniti	mnogo	stvari.	Čak	 i	ako	ti	 ljudi	zaista	ne

mogu	 da	 pristupe	 informacijama,	 ipak	 ima	 načina	 da	 se	 reši	 ta	 stvar.	 Ako	 su	 zbilja

zapostavljeni,	onda	ima	načina	da	se	to	reši.	Ali	oni	zapravo	neće	biti	zapostavljeni.	Znate	li

da	je	nakon	objavljivanja	Devet	komentara,	cela	Kina	znala	za	to	samo	mesec	dana	kasnije?

Pošto	su	oni	namenjeni	svim	 ljudima–a	posebno	kineskom	narodu–sigurno	će	svako	dobiti

priliku.	(Aplauz)	Neka	udaljena	sela	jesu	vrlo	izolovana,	ali	bogovi	pomažu	da	se	rašire	tamo.

A	 kad	 se	 rašire,	 ljudi	 će	 brzo	 saznati	 za	 njih,	 jer	 u	 ovom	 ključnom	 vremenu	 svako	 mora

zauzeti	stav.

Učenik:	Mnogim	ljudima	u	Kini,	posebno	za	60	miliona	članova	KPK,	potrebno	je	neko	vreme

da	 jasno	 sagledaju	 prirodu	 zle	 Partije	 i	 potpuno	 se	 otmu	 od	 nje.	 Jednom	 kad	 počne	 osuda

zlobne	Partije	i	njeno	uklanjanje,	šta	će	biti	s	onim	ljudima	koji	su	označeni	znakom	zveri?

Učitelj:	 Kad	 bogovi	 nešto	 preduzimaju,	 oni	 svakako	 sve	 uzmu	 u	 obzir,	 i	 svemu	 će	 se	 dati

jednaka	 šansa.	 Kao	 što	 ćete	 videti	 u	 budućnosti,	 biće	 nemoguće	 da	 neko	 ne	 čuje	 za	 ovu

[Dafu]	za	vreme	Fa-ispravljanja	i	u	ovo	doba	kad	se	Dafa	javno	širi.	Kad	ljudi	sveta	pokušavaju

da	 izbegnu	 da	 budu	 progonjeni	 i	 kažu	 da	 nikad	 nisu	 čuli	 za	 Dafu,	 to	 naprosto	 nije	 istina.

Naravno,	 sad	kad	 se	učenici	Dafe	kultivišu	dok	potvrđuju	Fa	 je	drugačije,	 i	ne	može	 svako

postati	učenik	Dafe.	Ali	ovo	je	važna	stvar	koja	uključuje	samo	postojanje	živih	bića;	čak	i	Tri

domena	postoje	zbog	Fa-ispravljanja.	Ako	spasenje	svih	bića–nešto	tako	značajno–ne	bi	bilo

preneto	 svakoj	 pojedinoj	 osobi	 na	 svetu,	 ako	 naposletku	 ne	 bi	 bilo	 preneto	 živim	 bićima,
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onda	ja,	onaj	koji	sprovodi	Fa-ispravljanje,	definitivno	ne	bih	pustio	one	koji	su	odgovorni	da

se	izvuku.	(Aplauz)	Svi	 ljudi	će	znati	za	Dafu,	nijedna	osoba	neće	izostati.	A	onda	je	 izbor	u

njihovim	rukama,	i	to	je	krucijalna	stvar.	Tri	domena,	duge,	razvučene	godine	istorije,	i	živa

bića	u	Tri	domena,	stvoreni	su	zbog	ovog,	pa	kako	se	ljudi	današnjice	mogu	izostaviti?	To	je

nemoguće.	Mislim	da	[ovo	što	si	opisao]	neće	biti	problem.

Učenik:	 Cenjeni	 Učitelju,	 nedavno	 su	 neku	 učenici	 osetili	 kako	 ih	 pritiskaju	 supstance	 iz

drugih	dimenzija.	Ima	li	to	veze	s	stanjem	Fa-ispravljanja?

Učitelj:	Neki	učenici	su	nedavno	kašljali,	a	neki	učenici	su	 imali	neke	abnormalne	reakcije,

posebno	u	periodu	nakon	objavljivanja	Devet	komentara.	To	je	bilo	delo	faktora	nastanjenih

u	 ljudskim	telima,	koji	pripadaju	zloj	aveti	zlobne	Partije.	Potrebno	 je	da	 ih	eliminišete	dok

šaljete	 ispravne	misli.	 Oni	 ne	mogu	 imati	 toliko	 veliko	 dejstvo	 na	 učenike	 Dafe,	 ali	 prave

smetnje.	U	 suštini,	 sve	nedavne	 smetnje,	 uključujući	 smetnje	drugih	 vrsta,	 bile	 su	delo	 tih

faktora	starih	sila.

Faktori	zla	koji	su	se	izvana	utiskivali	u	Tri	domena	u	doba	20.	 jula,	1999,	su	očišćeni	do	te

mere	da	ih	samo	nešto	malo	preostaje.	Pre	nego	što	moćna	sila	Fa-ispravljanja	stigne	do	ove

površinske	dimenzije	i	dalje	će	biti	faktora	koje	su	stare	sile	stvorile	pre	toga,	kao	i	faktora

zle	 aveti	 zlobne	 Partije,	 koji	 čine	 zlo.	 Ali	 pošto	 u	 ovoj	 dimenziji	 postoji	 gong	 koji	 sam	 tu

ostavio	ranije,	i	postoje	neki	pravedni	bogovi,	skupa	sa	učenicima	Dafe	i	njihovim	ispravnim

faktorima,	oni	su	do	sada	počistili	 faktore	zla	koji	progone	učenike	Dafe	do	te	mere	da	ne

preostaje	čak	ni	jedan	deo	od	sto	miliona–puno	zla	je	počišćeno.	Ono	što	sada	ostaje	u	ovoj

površinskoj	dimenziji	je	samo	8	ili	9	%	onog	što	je	ranije	bilo	ovde.	(Aplauz)	Faktori	zle	aveti

zlobne	partije	 se	masovno	uništavaju;	 a	 posebno	u	poslednje	 vreme	 se	 ubrzano	 čiste.	Oni

bivaju	 eliminisani	 u	 drugim	 dimenzijama	 gde	 Fa-ispravljanje	 još	 nije	 završeno.	 [Ono	 što

preostaje	u]	površinskoj	dimenziji	sada	ne	iznosi	ni	desetohiljaditi	deo	od	ranijeg	broja,	i	to

na	samo	oko	7%	površinske	dimenzije.	Polje	koje	je	Dafa	uspostavila	na	ovom	svetu	zauzima

45%	onog	što	treba	popuniti	u	ovoj	dimenziji.	Ako	pogledate	proporciju,	[videćete	da]	faktori

koji	ostaju	od	starih	sila	u	površinskoj	dimenziji,	truli	demoni	i	faktori	zle	aveti	zlobne	Partije

ukupno	broje	oko	15%,	dok	polje	koje	je	Dafa	uspostavila	u	ovoj	dimenziji	zauzima	45%--a	to

čak	ne	uzima	u	obzir	efekat	koji	 imaju	sami	učenici	Dafe.	Kad	se	dodaju	svi	 faktori	zla	koji

progone	učenike	Dafe,	oni	su	samo	15%.	Ovo	govori	da	tokom	ovog	perioda	pre	nego	što	na

površinu	stigne	moćna	sila	Fa-ispravljanja,	faktori	Dafe	zauzimaju	45%	dimenzionog	polja	na

površini,	gde	su	ljudska	bića,	a	to	ne	čak	ne	uključuje	same	učenike	Dafe.

Učenik:	Molim	 vas	 da	 pričate	 o	 tome	 kako	 da	 napravimo	 razliku	 između	 naše	 kultivacije	 i

posla.	Mnogi	naši	projekti	su	suočeni	s	izazovima	po	pitanju	rukovođenja.

Učitelj:	Ako	je	to	nešto	što	uključuje	učenike	Dafe	koji	rade	na	potvrđivanju	Fa,	onda	je	taj
[proces]	sam	po	sebi	kultivacija.	Ali	učenje	Fa	ne	možete	zameniti	radom	za	Dafu–	to	ne	bi

išlo.	Nisam	li	rekao	da	je	potrebno	da	radite	sve	tri	stvari,	i	to	dobro?
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Izvan	 Kine,	 neki	 učenici	 su	 osnovali	medije	 i	 druga	 pravna	 lica	 s	 ciljem	 potvrđivanja	 Fa,	 i

njima	 upravljaju	 onako	 kako	 se	 upravlja	 običnim	 firmama.	 I	 tu	 nema	 ničeg	 pogrešnog,

nemojte	misliti	da	je	pogrešno.	Ako	se	nečim	ne	može	upravljati	na	normalan	način,	onda	to

možda	nije	dobro	za	potvrđivanje	Dafe.	Upravljanje	medijem,	osnivanje	firme	itd.—sve	to	su

forme	u	ljudskom	društvu.	Ljudska	bića	preuzimaju	metodičan	pristup	upravljanju,	a	učenici

Dafe	iz	toga	mogu	da	uče,	pa	se	ne	može	reći	da	to	ne	valja.	Ali	izvesno	vreme	dok	firma	ne

bude	 mogla	 da	 funkcioniše	 potpuno	 normalno,	 biće	 određenih	 izazova.	 Ipak,	 treba

postepeno	stići	do	tačke	kad	se	zaista	upravlja	kao	pravom	firmom,	i	na	taj	način	ona	može

efektivnije	odigrati	ulogu	direktnog	ili	indirektnog	potvrđivanja	Fa.	Zato	mislim	da	je	najbolje

da	 se	 potrudite	 da	 sarađujete	 jedni	 s	 drugima	 i	 dobro	 koordinirate	 stvari.	 Kad	 je	 nešto

korisno	za	potvrđivanje	Fa	učenika	Dafe,	treba	da	maksimalno	da	se	potrudite	da	to	radite

kako	valja.

Učenik:	 Neki	 od	 mojih	 članova	 porodice	 koji	 se	 ne	 kultivišu,	 ne	 mogu	 da	 shvate	 zašto	 je

objavljeno	 Devet	 Komentara.	 Ovo	 odražava	 nedostatke	 u	mojoj	 kultivaciji,	 vašeg	 učenika,	 u

prošlosti.	Kako	da	očistim	ovu	smetnju?

Učitelj:	Iako	su	tvoji	članovi	porodice	ranije	razumeli	stvari,	to	je	bilo	na	plitkom	nivou.	Nisi

im	pomogao	da	zaista	shvate	istinu.

Od	vremena	kad	je	izašlo	Devet	komentara,	jedna	stvar	koja	se	desila	je	da	su	[neki	učenici]

dali	 izjave	 o	 istupanju	 iz	 Partije	 u	 ime	 svojih	 članova	 porodice.	 Kad	 bi	 neki	 od	 članova

porodice	 odbili,	 [ti	 učenici	 bi	 rekli:]	 "Ne	možeš	 odbiti!	 Ja	 ću	 te	 predstavljati	 i	 povući	 te	 iz

Partije."	(Publika	se	smeje)	Zapravo,	ako	oni	to	odbijaju,	onda	se	ne	važi.	Vi	to	možete	uraditi

umesto	njih,	ali	oni	se	moraju	složiti,	pa	se	ne	računa	ako	nisu	dali	pristanak.	Čak	 i	bogovi

moraju	gledati	na	to	kakav	je	izbor	osobe.	Ovo	pokazuje	da	mnogi	učenici	nisu	bili	dobri,	nisu

dovoljno	 uradili,	 ili	 imali	 uspeha	 u	 objašnjavanju	 istine	 svojim	 porodicama.	 Znate	 li	 šta	 je

najveći	razlog	ovome?	To	što	na	njih	gledate	kao	na	kao	porodicu,	umesto	kao	na	deo	živih

bića,	 poput	 svih	 ostalih	 nezavisnih	 života.	 Treba	 ozbiljno	 i	 pažljivo	 objasniti	 istinu	 svojoj

porodici,	kao	što	biste	to	učinili	s	ostalim	ljudima	na	svetu.	Kad	ih	smatrate	porodicom	i	to

ne	uzimate	za	ozbiljno,	rezultati	neće	biti	tako	dobri.	Ili	ako	mislite:	"On	je	moja	porodica	i

mogu	ga	predstavljati",	 to	neće	 ići.	Čak	 i	 formiranje	Tri	domena	 je	 izvršeno	radi	današnjeg

Fa-ispravljanja,	pa	ljudi	ne	mogu	biti	lakomisleni	povodom	nečeg	ovako	monumentalnog.	Je

li	ijedan	život	tako	jednostavan?	U	kritičnom	času,	ima	li	ijednog	bića	koje	neko	drugi	može

predstavljati?	 Ima	 li	 ijednog	 bića	 kome	 se	 može	 uskratiti	 prilika	 da	 izabere	 sopstvenu

budućnost?	U	kritičnom	času,	sva	bića	moraju	da	potvrde	kakva	su.	Pa	ako	u	svojoj	porodici

imaš	ovaj	scenario	[kakav	si	opisao],	onda	treba	pažljivo	da	objasniš	istinu.	Možeš	uraditi	bilo

koju	 običnu	 stvar	 u	 ime	 člana	 tvoje	 porodice,	 ali	 kad	 je	 u	 pitanju	 nešto	 što	 uključuje

budućnost	 bića–nešto	 tako	 važno–niko	 nikog	 ne	 može	 predstavljati.	 Ako	 zaista	 želiš	 da

spasiš	svoje	članove	porodice,	onda	im	objasni	istinu	kao	što	bi	to	uradio	drugim	ljudima.	Jer

njihova	 svesna	 strana	 shvata:	 "U	 ovom	životu,	 ti	 si	mi	 porodica,	 ali	 ko	 zna	 s	 kim	 ću	 biti	 u

srodstvu	u	sledećem.	Samo	u	ovom	životu	naš	odnos	 je	predodređen."	To	 je	kao	odsesti	u
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hotelu:	boraviš	jednu	noć	i	sutra	odeš.	Ko	bi	mogao	zauzeti	tuđe	mesto?	Tako	je	to.

Učenik:	 Kako	 da	 pomognemo	 da	 sudski	 procesi	 u	 Africi	 protiv	 zlih	 ljudi	 krenu	 na	 bolje?

Trenutno	 ima	 konstantnih	 smetnji.	 Kakva	 ulogu	 u	 Fa-ispravljanju	 igra	 sudski	 spor	 protiv

Đijanga	u	Africi?

Učitelj:	Ja	odobravam	sve	te	stvari	koje	radite,	i	odlično	ste	ih	radili.	Rekao	bih	da	ste	u	Africi

uradili	 nekoliko	 sjajnih	 stvari,	 koje	 su	 šokirale	 i	 uplašile	 zlo	 i	 rđave	 ljude,	 pomogle	 ljudima

sveta	da	sagledaju	prirodu	zla	i	imala	dobro	dejstvo	u	spašavanju	živih	bića,	kao	i	u	mnogim

drugim	stvarima.	To	su	stvari	koje	je	trebalo	uraditi	i	niste	ih	uzalud	radili.	Što	se	tiče	toga

kako	raditi	još	bolje	i	kako	ići	napred,	to	je	na	vama.	A	do	koje	mere	ćete	postići	stvari	takođe

zavisi	od	vas.	Zapravo,	što	se	tiče	svakog	kultivatora,	svako	od	vas	ide	putem	kojim	mora	ići

sam.	 I	 to	 radite	 vrlo	 dobro.	 Ponekad	 kad	 pogledam	 stvari	 koje	 ste	 uradili,	 zbilja	 želim	 da

kažem	"Bravo!"

Učenik:	Moj	rođak	je	član	[Komunističke	partije]	i	živi	u	Kini.	On	ne	želi	da	istupi	iz	Partije.

Puno	puta	sam	pokušao	da	ga	ubedim,	ali	on	odbija	da	sluša.	Kad	se	bude	desilo	čišćenje,	hoće

li	njegov	život	biti	uništen?	(Publika	se	smeje)

Učitelj:	 (Učitelj	 se	 smeje)	Da	 li	 će	neko	biti	uništen	 ili	ne,	da	 li	 će	biti	 zadržan	 ili	ne,	 to	 su

stvari	koje	pripadaju	narednoj	fazi.	U	ovom	času	treba	da	mislimo	samo	na	spašavanje	ljudi.

Nije	dobro	biti	 vezan	za	 [ono	 što	 će	 se	desiti]	 u	budućnosti,	 jer	 kad	Fa-ispravljanje	 stigne

ovde,	 ono	 ima	 svoje	 standarde	 [po	 kojima	 će	 suditi].	 Ali	 jedna	 stvar	 je	 sigurna:	 šta	 god	 vi

uradili,	 velik	deo	 ljudi	 više	nije	moguće	 spasiti.	Među	njima	može	biti	 onih	koji	ne	 žele	da

čuju	 istinu,	 koji	 odbijaju	 da	 slušaju	 kad	 se	 kaže	 istina,	 i	 koji	 ne	 žele	 da	 pročitaju	 Devet

komentara.	 To	 je	 njihov	 izbor.	 Vi	 ste	 uradili	 šta	 treba.	 Podvrgnuti	 najopakijem	 progonu,

učenici	Dafe	i	dalje	spašavaju	živa	bića	i	prevazilaze	sve	vrste	izazova	da	bi	ljudima	saopštili

istinu.	A	neki	ljudi	ne	žele	da	slušaju.	Šta	više,	učenici	Dafe	spašavaju	ljude	dok	su	progonjeni.

Pa,	nevoljnost	ljudi	da	čuju	ili	pročitaju	[istinu]	 je	takođe	način	na	koji	 ljudi	vrše	svoj	 izbor.

Ako	ne	žele	da	budu	spaseni,	onda	mi	nemamo	druge	nego	da	ih	pustimo	da	odu	sa	zlobnom

Partijom.

Učenik:	Nisam	radio	kad	sam	počeo	da	se	kultivišem,	niti	od	tada	radim.	Otkad	sam	počeo	s

kultivacijom,	imao	sam	dovoljno	slobodnog	vremena	da	radim	na	širenju	Fa.	Je	li	ovo	u	skladu	s

našim	 načinom	 kultivacije	 koji	 je	 usklađen	 s	 običnim	 društvom?	 Treba	 li	 sada	 da	 idem	 da

potražim	posao?

Učitelj:	Ako	tvoja	porodica	nema	novčanih	poteškoća	ili	drugo	breme,	onda	od	tebe	zavisi	da

li	ćeš	raditi	ili	ne,	i	to	nema	nikakve	veze	s	ne	biti	na	liniji	s	našim	načinom	kultivacije.	Znam

da	su	neki	učenici	pozajmili	puno	para,	a	ne	idu	da	rade,	pričajući	kako	su	"previše	zauzeti

potvrđivanjem	 Fa"	 da	 bi	 radili.	 Oni	 ne	mogu	 da	 vrate	 novac	 koji	 su	 pozajmili,	 a	 i	 dalje	 se

zadužuju.	To	je	problem.	Jeste	li	pomislili	na	Fa	princip	kome	vas	je	Učitelj	učio	o	obavezi	da

se	 vraćaju	 dugovi?	 Ako	 biste	 vi,	 nakon	 što	 preuzmete	 kultivaciju	 i	 dostignete	 Ispunjenje,
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otišli	ili	se	ispunili	i	postali	bog,	a	niste	otplatili	ništa	od	svojih	dugova,	ko	bih	ih	otplatio?	Čak

i	ako	se	dug	duguje	učeniku	Dafe,	 i	dalje	 je	neprihvatljivo.	Naravno,	kad	neki	učenici	kažu:

"Neću	ga	nazad.	To	je	moj	poklon	tebi",	onda	je	to	nešto	drugo.	Onda	je	to	poklon,	i	drugačiji

je	 koncept	 od	 stvaranja	 dugova.	 Ne	 smete	 ići	 u	 krajnosti.	 Možda	 mislite:	 "Pošto	 će

potvrđivanje	Fa	 ionako	uskoro	biti	gotovo,	ne	moram	da	vratim	novac	koji	ti	dugujem.	Kad

dođe	čas,	sve	će	biti	gotovo	i	sve	će	se	finiširati."	(Publika	se	smeje)	Kako	bi	tako	moglo	ići?	Je

li	 to	 razmišljanje	 ispravno?	To	 je	 neodgovornost.	Nisam	 li	 rekao	 da	 učenik	Dafe	mora	 biti

dobar	čovek	u	svakoj	okolnosti?	Većina	učenika	Dafe	radi	svoj	posao	i	potvrđuje	Fa.	Naravno,

ako	nema	potrebe	da	 radiš,	 nemaš	novčanih	problema	 i	 ne	moraš	brinuti	 da	 će	uticati	 na

tvoju	porodicu	kad	radiš	ove	stvari,	onda	je	to	nešto	drugo.	Svako	ima	porodicu	i	društvene

obaveze,	 i	 svako	se	kultiviše	u	 sredini	 ljudskog	društva	 i	potvrđuje	Fa	u	 sekularnom	svetu.

Zašto	 većina	 vas	 [koji	 ne	 vraćate	 svoje	 dugove]	 činite	 nešto	 što	 odskače	 od	 zahteva	 Fa?

Naravno,	ako	oni	kojima	duguješ	kažu	da	 im	 taj	novac	nije	potreban	 ili	 ako	 tvojoj	porodici

nije	potrebno	da	radiš,	onda	je	to	nešto	drugo	i	naravno	da	ne	predstavlja	problem.

Učenik:	 Učitelju,	 molim	 vas	 da	 nam	 objasnite	 dublje	 značenje	 "Okrenuti	 Točak	 prema

ljudskom	svetu."

Učitelj:	"Okrenuti	Točak	prema	ljudskom	svetu"—pa	koji	je	to	točak	koji	se	okreće?	Naravno

da	 je	 to	Točak	Zakona	 (Falun).	 (Aplauz)	Nije	okrenuti	Točak	Zakona	prema	 ljudskom	svetu

vršiti	Fa-ispravljanje	prema	ljudskom	svetu?	To	je	značenje.	(Aplauz)

Učenik:	 Otkad	 je	 objavljen	 članak	 Učitelja	 "Okrenuti	 Točak	 prema	 ljudskom	 svetu",	 neki

učenici	su	imali	misao	da	je	to	članak	koji	treba	da	čitaju	učenici,	dok	su	drugi	pomislili	da	ga

treba	štampati	u	novinama,	kako	bi	ga	obični	ljudi	mogli	čitati.	Ne	znam	kako	tu	da	postupim.

Učitelj:	U	redu	je	da	ga	čitaju	i	obični	ljudi.	Među	običnim	ljudima,	ima	nekih	koji	su	dobro

informisani	i	koji	mogu	da	shvate.	Ali	definitivno	ima	puno	onih	kojima	je	mutno	u	glavi	i	koji

neće	moći	da	shvate,	pa	to	može	imati	negativno	dejstvo.	Ljudsko	društvo	je	sada	takvo.	Pa

kad	 su	 specifične	 stvari	 u	 pitanju,	 diskutujte	 o	 njima	 između	 sebe.	 To	 je	 baš	 kao	 sa

štampanjem	fotografija	Učitelja	u	novinama:	pošto	 je	Učitelj	 rekao	da	se	to	može,	vi	ste	to

učinili	i	nije	bilo	problema.	Ali	ne	možete	štampati	u	flajerima	ono	što	sam	ja	napisao	ili	što

sam	rekao,	a	onda	ih	deliti.	Ove	stvari	treba	da	radite	što	racionalnije.	Biti	odgovoran	prema

Fa	i	spašavanju	živih	bića	je	biti	odgovoran	prema	sebi.

Učenik:	 U	 zapadnom	 društvu	 ima	 nekih	 običnih	 ljudi,	 posebno	 profesora	 i	 naučnika,	 koji

izučavaju	 zli	Komunizam	 i	 zli	Marksizam-Lenjinizam.	Ali	 ti	 obični	 ljudi	nisu	članovi	 zlobne

Partije	u	Kini.	Učitelju,	mom	vas	recite	nam	kako	možemo	pomoći	tim	običnim	ljudima.

Učitelj:	 Pokažite	 im	 Devet	 komentara	 i	 upitajte	 ih:	 "Kakvo	 je	 naše	 izučavanje	 naspram

vašeg?"	 (Aplauz)	 Je	 li	 tako?	Mi	smo	došli	 iz	 tog	društva	 i	ovo	 je	naše	 izučavanje,	nastalo	na

osnovu	neposrednog	iskustva.	Hajde	da	vidimo	ko	je	ga	je	temeljnije	i	pronicljivije	izučavao,

hajde	da	pričamo	o	tome.	(Učitelj	se	smeje)	(Aplauz)
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Učenik:	Dobio	sam	Fa	prošlog	maja.	Hvala	Učitelju	za	milostivo	spasenje.	Pošto	sam	dobio	Fa,

uskoro	sam	se	uključio	u	rad	za	Dafu	i	ponekad	sam	toliko	zauzet	da	naprosto	nemam	vremena

da	radim	vežbe.	Ovo	me	veoma	zabrinjava.	Učitelju,	molim	da	nam	ponovo	kažete	kako	novi

učenik	može	da	uspešno	ide	putem	vlastite	kultivacije	i	potvrđivanja	Fa.

Učitelj:	U	kultivaciji	nema	prečice	ni	za	jednog	učenika,	a	ovo	važi	i	za	nove	učenike.	Samo

se	 kultivišite	 stalno	 i	 solidno,	 i	 dobro	 radite	 tri	 stvari	 koje	 učenici	Dafe	 treba	 da	 rade.	 Te

stvari	možda	izgledaju	obično,	ali	sva	vaša	moćna	vrlina	i	sve	što	će	učenici	Dafe	ispuniti	u

budućnosti	 dolazi	 odatle.	Nemojte	 biti	 nestrpljivi	 i	 ne	 činite	ništa	 ekstremno.	 Samo	 radite

stvari	 normalno	 i	 racionalno.	 To	 je	 ono	 kako	 treba	 da	 se	 kultivišete.	 "Gde	 ima	 volje,	 ima

načina."

Učenik:	 Kako	 zapadni	 učenici	 treba	 da	 gledaju	 na	 istupanje	 iz	 Partije?	 Je	 li	 zla	 avet	 KPK

uticala	na	zapadne	učenike	koji	su	ranije	živeli	u	Kini?

Učitelj:	 Na	 neke	 jeste,	 na	 neke	 nije.	 Kad	 zapadnjaci	 odu	 u	 Kinu,	 puno	 njih	 ne	 postane
obavezno	deo	kineskih	krugova,	pa	na	većinu	njih	ona	nema	uticaja.	Ali	postoji	vrlo	mali	broj

njih	koji	su	pokušali	da	nađu	put	unutar	zlobne	Partije.	Što	se	tiče	učenika	Dafe,	[avet]	neće

imati	uticaja	na	njih,	gde	god	bili.

Učenik:	Pozdrav,	Učitelju!	Ja	sam	već	istupio	iz	Partije.	Ali	partijska	članarina	se	automatski

skida	s	moje	plate.	Šta	da	radim	tim	povodom?	(Publika	se	smeje)

Učitelj:	 Smatraj	 to	 pljačkom	 od	 strane	 zle	 sekte.	 (Publika	 se	 smeje,	 aplaudira).	 To	 nije

problem.

Učenik:	Neki	učenici	žele	da	pomognu	da	njihovi	preminuli	rođaci	i	članovi	porodice	istupe	iz

Partije.	Je	li	to	potrebno?

Učitelj:	To	 je	u	redu.	Nema	problema,	 jer	oni	su	mrtvi	 i	sad	ne	mogu	da	dođu	i	zatraže	da

Epoch	Times	 objavi	 njihove	 izjave	 u	 štampanom	 ili	 internet	 izdanju,	 je	 li	 tako?	 (Publika	 se

smeje)	(Aplauz)	Pa	zato	to	možete	raditi.	A	hoće	li	to	nešto	promeniti?	Da,	hoće!	(Aplauz)

Učenik:	Neki	 učenici	 izvan	Kine	 koriste	 pseudonime	 kad	 istupaju	 iz	 Partije.	 Je	 li	 to	 isto	 kao

istupanje	 iz	 Partije	 pod	 pravim	 imenom,	 po	 pitanju	njihove	 ispravne	 vere,	 ispravnih	misli	 i

ispravnih	postupaka?

Učitelj:	Isto	je.	Kao	što	sam	ranije	rekao,	u	redu	je	koristiti	pseudonim,	jer	bogovi	gledaju	na

ljudsko	srce.	Ali	formalni	čin	[javnog	odbacivanja]	može	inspirisati	ljude	u	ljudskom	društvu	i

potrebno	je	radi	spašavanja	ljudi.

Pitanje:	 Kako	 da	 upotrebim	 svoju	 mudrost	 da	 se	 filmski	 i	 TV	 mediji	 iskoriste	 da	 se	 više

probijemo	u	glavni	tok	društva?

Učitelj:	 Ako	 imaš	 stručnost	 te	 vrste,	 onda	 samo	 napred.	 Naravno	 da	 je	 bolje	 koristiti	 te

23



pristupe	 radi	 potvrđivanja	 Fa,	 razotkrivanja	 progona	 i	 spašavanja	 živih	 bića.	 Možete	 se

probiti	 u	 glavni	 tok	 društva	 samo	 ako	 se	 jedno	 pitanje	 razreši,	 a	 to	 je	 da	 možete	 dobro

odraditi	posao.	Ali	 treba	razmotriti	 i	 finansijska	ograničenja.	 Isto	važi	za	medijske	entitete.

Ako	se	zbilja	dobro	vode,	oni	će	definitivno	uspeti	da	nađu	sebi	put	do	glavnog	toka	društva	i

priključiti	 se	 rangu	medija	glavnog	 toka	društva.	Naravno	da	bi	 to	bilo	sjajno.	Znam	da	ste

zapravo	puno	radili	na	mnogim	stvarima	 i	da	ćete	 ih	dobro	obaviti.	Verujem	da	će	 taj	dan

vremenom	doći,	definitivno	hoće.	(Aplauz)	Ponoviću	ono	što	sam	ranije	rekao:	oni	ne	samo

da	 će	 biti	 dobro	 vođeni,	 u	 budućnosti	 oni	 će	 definitivno	 biti	 broj	 jedan,	 primarni	 mediji.

(Aplauz)	Kad	ljudska	rasa	shvati	sve	ovo,	ja	mislim	da	više	neće	imati	puno	interesa	za	bilo	šta

drugo,	 i	da	će	 im	prvo	i	najpreče	biti	da	sebi	omoguće	da	čuju	 informacije	o	Dafi	 i	 izaberu

divnu	budućnost.	(Aplauz)

Učenik:	Kad	se	proizvodi	u	Kini	i	prodaje	u	SAD,	novac	će	teći	u	Kinu	i	koristiće	se	za	progon

učenika	 Falun	Gonga.	 Ja	 zato	 više	 neću	 kupovati	 kineske	 proizvode.	 Je	 li	moje	 razmišljanje

ispravno?

Učitelj:	Naravno	da	tu	nema	ničeg	pogrešnog.	Zar	ih	ne	bojkotuju	i	mnogi	drugi	naši	učenici?

(Učitelj	 se	 smeje)	Ali	 izgleda	da	dejstvo	nije	 tako	veliko	kad	 ih	samo	naši	učenici	bojkotuju.

(Učitelj	se	smeje)	I	to	nemojte	činiti	ako	će	vam	doneti	novčane	poteškoće.	Ako	to	kupujete

kao	osnovne	kućne	potrepštine,	onda	nema	veze.	Ali	kad	bi	svi	ljudi	sveta	shvatili	protiv	čega

se	borite,	to	bi	bilo	nešto	zastrašujuće	za	zlo.

Učenik:	 Ako	 obična	 osoba	 ima	 pozitivan	 stav	 prema	 Dafi,	 ali	 nema	 pravo	 razumevanje	 zle

Partije	i	njene	zle	aveti,	šta	će	biti	s	njim?

Učitelj:	 Onda	 to	 zavisi	 od	 njenih	 konkretnih	 okolnosti,	 jer	 prvi	 i	 najpreči	 je	 odnos	 osobe
prema	 Dafi.	 Ali	 ako	 ona	 insistira	 da	 podržava	 zlu	 Partiju	 i	 priznaje	 zlu	 Partiju,	 onda	 je	 u

ozbiljnoj	opasnosti.

Učenik:	Učenici	u	Kini	bi	voleli	da	pitaju	Učitelja:	Mnogi	obični	ljudi	su	u	jednom	trenutku	bili

članovi	 [komunističkih]	Pionira	 i	Omladinskog	 saveza.	Molim	vas	 da	nam	kažete	 da	 li	 i	 oni

treba	da	se	povuku	[iz	tih	organizacija]?

Učitelj:	Potrebno	je	ukloniti	beleg	koji	je	zlo	ostavilo.	Iako	je	izjaviti	istupanje	formalnost,	ako

osoba	može	da	zakorači	i	da	takvu	izjavu,	to	jest	ako	je	sposobna	da	učiniti	taj	korak,	onda	se

njeno	razmišljanje	menja	u	tom	procesu	i	njeno	telo	se	čisti	od	otrovnih	faktora.	Neki	ljudi	su

rekli:	"Ja	nemam	potrebe	da	ih	precrtam.	U	svom	srcu	ja	sam	istupio."	To	možda	neće	zaista

imati	dejstvo	čišćenja	otrovnih	faktora	iz	tela.	I	bogovi	posmatraju	jesu	li	 ljudi	čvrsti.	Pošto

su	dublji	motivi	u	pozadini	 ljudskih	misli	 komplikovani,	njegovi	postupci	 su	najtačniji	 izraz

njega.

Učenik:	 Mnogi	 obični	 ljudi	 kažu:	 "Ja	 sam	 odavno	 prestao	 da	 plaćam	 članarinu	 Mladim

pionirima	i	Omladinskom	savezu.	Odavno	sam	prestao	da	budem	član	Partije.	Nema	potrebe
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da	obavim	formalnost	povlačenja	iz	Partije."	Kako	da	gledamo	na	ovo?

Učitelj:	To	je	i	dalje	ista	stvar.	Problem	nije	samo	u	formalnosti	pristupanja	Partiji.	[Partija]	je

obeležila	ljude	belegom	svoje	zle	sekte	i	naterala	ljude	da	se	pridruže	njenim	redovima.	Taj

beleg	 se	mora	 izbrisati.	 Taj	 beleg	 se	ne	manifestuje	 u	 ljudskom	 svetu	 i	 ono	 što	 je	 na	delu

takođe	uključuje	faktore	[Partije]	koji	su	unutar	ljudskog	tela.	Ljudi	su	se	krvlju	zakleli	pred

njenom	krvavo	crvenom	zastavom,	obećavajući	da	će	za	nju	dati	čak	i	svoj	život,	pa	da	li	biste

rekli	 da	 će	 posao	 biti	 završen	 ako	 samo	 mislite	 o	 njoj	 u	 sebi,	 umesto	 da	 je	 se	 javno

odreknete?	 Zapravo,	 sad	 kad	 smo	 kod	 ove	 teme,	 [ja	 ću	 vam	 reći	 da]	 je	 ova	 zlobna	 Partija

zaista	zla	do	krajnjeg	stepena.	Ona	traži	od	ljudi	da	se	zakunu	životom	pred	njenom	krvavo

crvenom	 zastavom,	 da	 posvete	 svoj	 život	 Partiji	 i	 da	 posvete	 ceo	 život	 radu	 za	 nju.	 Od

drevnih	vremena	do	danas,	nijedna	politička	partija	ili	ljudska	organizacija	nije	bila	tako	zla	ili

brutalna.

Učenik:	 Neki	 zapadni	 učenici	 smatraju	 da	 je	 zapadnom	 društvu	 teško	 da	 prihvati	 Devet

komentara	 zbog	 tona	 koji	 ta	 knjiga	 ima.	 Šza	 treba	 da	 pripazimo	 kad	 predstavljamo	 Devet

komentara	zapadnom	društvu?

Učitelj:	Nije	tako.	Sasvim	je	u	redu	ono	kako	ste	do	sada	radili.	Nemojte	stavljati	naglasak	na

te	stvari.	Naravno	da	postoje	razlike	u	načinu	razmišljanja	na	istoku	i	zapadu.	Ali	u	pozadini

Devet	 komentara	 postoje	 božanski	 faktori,	 i	 oni	 će	 pozitivno	 uticati	 na	 ljude,	 Azijate	 i

zapadnjake	jednako.	U	slučaju	nekih	ljudi,	faktori	koje	su	stare	sile	ostavile	sprečavaju	osobu

da	se	u	ovom	času	upliće	u	Dafu–oni	 je	možda	ograničavaju.	Zavisi	od	specifične	situacije.

Mnogi	zapadnjaci	nisu	oštećeni	otrovom	zlobne	Partije,	a	u	tim	slučajevima	osoba	će	možda

biti	malo	 drugačija.	 To	 nije	 problem.	 Što	 se	Devet	 komentara	 tiče,	 u	 ovom	 trenutku	 to	 je

važan	 korak	 u	 spašavanju	 ljudske	 vrste.	 Možda	 će	 u	 narednoj	 fazi	 svaki	 čovek	 na	 Zemlji

morati	da	zauzme	stav	da	li	želi	da	zla	Partiju	postoji	ili	ne.	Svaka	osoba	mora	izabrati	svoju

budućnost.	U	zemljama	u	kojima	ne	vlada	zlobna	Partija,	u	stvarnosti	se	i	dalje	upražnjavaju

stvari	iz	komunizma.	Nije	li	proročanstvo	reklo	da	će	****	vladati	svetom?

Neki	 ljudi	 kažu	 da	 su	 Devet	 komentara	 predugi	 i	 pitali	 su	mogu	 li	 se	 skratiti.	 Odgovor	 je

negativan.	 Tokom	 poslednjih	 sto	 i	 nešto	 godina,	 gangsterska	 komunistička	 klika	 je	 bez

prestanka	u	ratu	sa	slobodnim	svetom,	ali	niko	nije	uspeo	da	iskaže	šta	je	zaista	ova	zlobna

Partija.	 Republika	 Kina	 [Tajvan]	 se	 decenijama	 borila	 protiv	 KPK,	 i	 članci	 o	 KPK	 su	 pisani

jedan	za	drugim.	Ali	ni	oni	nisu	uspeli	da	iskažu	šta	je	ta	zlobna	Partija.	Mi	smo	uspeli	da	je

potpuno	 objasnimo,	 što	 je	 prvi	 put.	 Kako	 bi	 se	 to	moglo	 napraviti	 konciznije?	 Treba	 li	 to

pretvoriti	 u	 kratak,	 beskrvan	 članak	 kakvi	 su	 do	 sada	 pisani?	 Da	 li	 bi	 takvo	 nešto	 moglo

preuzeti	 ogromnu	 odgovornost	 i	 ispuniti	 dužnost	 koju	 mu	 je	 istorija	 poverila?	 Cilj	 našeg

potpunog	 objašnjavanja	 te	 zlobne	 Partije	 je	 da	 se	 razotkrije	 njena	 zla	 priroda	 i	 ljudima

pomogne	da	je	prozru,	a	na	taj	način	spašavamo	ljude	sveta.	Takođe	se	radi	da	bi	se	pomoglo

ljudima	sveta	da	shvate	zašto	je	ona	tako	divljački	progonila	učenike	Dafe.	Mi	se	ne	"igramo	s

politikom."	Niti	je	ovo	nešto	što	bi	politika	mogla	rešiti.	U	mom	srcu	postoji	velika	želja	da	se
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spasu	živa	bića.	Bićima	koja	imaju	pokvarene	misli	ne	treba	ništa	da	obećavamo.	Istorija	će

sve	dokazati.	Toj	zlobnoj	Partiji	sam	dao	puno	šansi,	a	kad	je	njena	zloba	bila	na	vrhuncu,	ja

sam	je	iznova	i	iznova	upozoravao	rečima:	"Ja,	Li	Hongdži,	sve	znam	i	sve	mogu	da	objasnim."

Ali	 zlo	 je	 postalo	 tako	 divlje	 da	 je	 izgubilo	 sav	 razum.	 Čak	 i	 danas	 ono	 i	 dalje	 bezumno

proganja	učenike	Dafe.	Hajde	da	vidimo	šta	je	čeka.

Učenik:	Neki	obični	ljudi	smatraju	da	su	Devet	komentara	odlični,	ali	ne	prihvataju	Dafu.

Učitelj:	Puno	misli	koje	obični	 ljudi	 imaju	su	rezultat	dejstva	njihovih	predstava,	 i	oni	kažu

nešto	pre	nego	što	zaista	razmisle.	Oni	često	kažu	stvari	koje	 istinski	ne	misle,	kažu	stvari

koje	bi	nešto	drugo	mogle	da	znače.	Kad	je	to	slučaj,	morate	im	pomoći	da	se	urazume.	Šta

znači	"oni	ne	prihvataju	Dafu"?	Ne	žele	da	je	uče?	Ako	ne	žele	da	je	uče,	to	je	u	redu.	Niko	ih

ne	tera	da	uče.	Samo	zla	sekta	će	terati	nekog	da	uči	njeno	i	ona	neće	pustiti	ljude	napolje

čak	ni	ako	žele	da	idu.	U	Dafi,	međutim,	mi	tako	ne	radimo.	Ako	želiš	da	učiš,	samo	napred.	A

ako	ne	želiš,	u	 redu	 je.	Ono	što	 ja	danas	govorim	 ljudima	 je	da	učine	 ljude	svesnim	 istine:

želim	da	ljudi	znaju	šta	je	Dafa	i	zašto	je	zlobna	Partija	progoni,	i	ja	to	radim	da	bih	pomogao

ljudima	da	oslobode	svoj	um	od	otrovnih	faktora.	Što	se	tiče	toga	da	li	ljudi	žele	da	uče,	to	od

njih	zavisi.	Ako	zaista	ne	odobravaju	Dafu,	onda	su	izabrali	svoju	budućnost.

Učenik:	Otkad	su	objavljeni	Devet	komentara,	ja	se	bavim	pisanjem	članaka	koji	razotkrivaju

zlu	Partiju,	ali	sam	popustio	u	učenju	Fa.	Kako	da	balansiram	stvari?

Učitelj:	To	ne	mora	obavezno	biti	smetnja.	Samo	treba	da	nađeš	vremena	za	učenje	Fa.	Uči

Fa	 stalno	 i	 solidno	 i	 nemoj	 da	 ti	 to	 bude	 formalnost.	 Moraš	 raditi	 sve	 tri	 stvari.	 Pisanje

članaka	je	jedan	deo	tvog	potvrđivanja	Fa,	ali	ne	može	zauzeti	mesto	prve	dve	stvari.

Učenik:	Neke	kolege	praktikanti	 iz	Kine	smatraju	da	su	neki	uvodnici	na	Minghuiju	protivni

duhu	Dafe.	Kako	da	pridobijemo	te	kolege	praktikante	iz	Kine?

Učitelj:	To	nije	problem.	Kad	neko	kaže	da	kod	Minghuija	postoji	problem,	nije	li	to	korisno

za	kultivaciju	učenika	Dafe	koji	rade	na	Minghuiju?	To	može	imati	pozitivno	dejstvo.	Ako	se

to	desi,	oni	samo	treba	više	da	se	kultivišu,	a	ako	su	grešili,	treba	samo	da	to	poprave.	Ako

nisu	grešili,	onda	naprosto	treba	da	ostanu	čvrsti	 i	ne	dopuste	da	na	njih	utiču	oni	učenici

koji	imaju	ljudske	misli.	Naravno,	nije	uvek	slučaj	da	učenici	[koji	osporavaju	Minghui]	imaju

ljudske	misli.	Moguće	je	da	oni	znaju	bolji	pristup.	Sve	u	svemu,	Minghui	se	vremenom	samo

popravljao	 i	 na	 pravom	 je	 kursu.	 Situacija	 u	Kini	 je	 zaista	 složena.	 Ima	nekih	učenika	 koji,

usled	 svojih	 ljudskih	 misli,	 imaju	 vrlo	 jake	 vezanosti,	 i	 faktori	 zlobne	 Partije	 su	 na	 delu	 i

smetaju.	A	onda	ima	nekih	rđavih	ljudi	koji	se	izdaju	sa	učenike.	Ali	to	nije	naša	briga,	jer	oni

više	ne	mogu	da	ometaju	Minghui.

Učenik:	Kad	 je	Učitelj	u	 ranim	danima	predavao	Fa,	 rekao	 je	da	će	monasi	 i	monahinje	biti

poslednji	koji	će	biti	spaseni.	Da	li	je	onda	objašnjavanje	istine	njima	niži	prioritet?

Učitelj:	 Tako	 je,	 spašavanje	 ljudi	 u	 religijama	 je	 planirano	 da	 bude	 poslednje,	 da	 bude
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urađeno	u	narednoj	fazi.	Neki	ljudi	su	rekli:	"Zašto	su	učenici	Dafe	tako	posebni,	još	više	nego

oni	u	religijama?	Zašto	najpre	nisi	spasio	druge	i	učinio	ih	učenicima	Dafe,	već	umesto	toga

sada	spašavaš	te	ljude	i	pretvaraš	ih	u	učenike	Dafe?"	Kad	ljudska	bića	gledaju	na	ljude	ona

vide	samo	ovaj	jedan	život.	Ali	zapravo,	među	ljudima	koji	su	danas	ovde,	mnogi	su	u	istoriji

bili	 prva	 grupa	 učenika	 velikih,	 ispravnih	 religija	 istoka	 i	 zapada–ljudi	 koji	 su	 lično	 slušali

Šakjamunija	 i	 Isusa	 kako	 predaju	 Zakon.	 Učenici	 Dafe	 su	 pravi	 vernici	 s	 postojanom	 i

ispravnom	verom.	(Aplauz)	U	istoriji	poznati	sveci,	sveštenici,	taoisti	i	hrišćani	su	ovde	među

učenicima	Dafe.	(Aplauz)

Učenik:	Neki	budisti	ne	razumeju	priču	o	budi	Šakjamuniju	koju	učitelj	priča	u	Predavanju	7

Džuan	Faluna.	Oni	kažu	da	su	pregledali	celu	Triptaku,	ali	 je	nisu	našli.	To	utiče	na	njihovo

razumevanje	Dafe.

Učitelj:	Da.	Ja	ljudima	sve	mogu	reći	u	Fa.	Mogu	reći	ljudima	sve	o	svim	budama	i	bogovima

na	 nebesima.	 I	 mogu	 reći	 ljudima	 o	 prošlosti,	 sadašnjosti	 i	 budućnosti	 bude	 Šakjamunija.

Ništa	od	ne	postoji	u	svetom	pismu.	I	mogu	reći	ljudima	o	prošlosti,	sadašnjosti	i	budućnosti

kosmosa,	 o	 svim	 stvarima	 i	 svim	 bićima.	 Mogu	 reći	 ljudima	 čak	 i	 o	 bogovima	 koje	 buda

Šakjamuni	nikad	nije	pominjao,	pa	čak	i	tome	kako	su	nastali	i	svu	njihovu	istoriju.	Mogu	reći

ljudima	 o	 većem	 kosmosu	 sve	 do	 njegovog	 najvećeg	 raspona,	 o	 tome	 kakvi	 su	 različiti

nebeski	nivoi	–	a	naravno,	na	različitim	nivoima	neba	takođe	postoje	bogovi—o	tome	kako	su

nastala	kosmička	 tela	 s	 različitih	nivoa...	 o	osnovama	svega	 i	 svačega.	 I	 samo	 ja	mogu	 reći

ljudima	te	stvari.	(Aplauz)	Ono	što	ljudima	mogu	reći	uključuje	celokupnu	istoriju	ljudi	u	Tri

domena,	od	najmanjih	do	najvećih	događaja	u	 istoriji.	Da	 li	 je	budističko	sveto	pismo	ikako

moglo	da	 zabeležie	ovo?	Sveto	pismo	nije	 zabeležilo	puno	od	onog	 što	 je	 buda	Šakjamuni

rekao	dok	je	hodao	Zemljom.	Buda	Šakjamuni	je	predavao	Fa	49	godina	–	je	li	on	podučavao

samo	onom	 što	 je	 u	 tih	 nekoliko	 knjiga?	 To	 je	 nemoguće,	 zar	 ne?	 Ljudska	 bića...	 ona	 sebi

stalno	prave	smetnje	ljudskim	predstavama.	Ne	brinite	o	tim	stvarima	koje	kažu	obični	ljudi.

Ko	su	oni	koji	se	kultivišu?	Ko	su	ljudi	koji	 istinski	idu	putem	prema	božanstvenosti?	Ko	su

ljudi	koji	zaista	mogu	uspeti	u	kultivaciji?	U	svoj	istoriji,	od	prošlosti	do	sadašnjosti,	samo	vi

to	radite!	(Aplauz)

Kao	što	sam	prethodno	rekao,	kultivacija	koja	se	obavljala	u	prošlosti,	 religije	 iz	prošlosti	 i

bogovi	 iz	 prošlosti	 koji	 su	 se	 spustili	 na	 ovaj	 svet	 da	 spašavaju	 ljude–jesu	 li	 oni	 zaista

spašavali	 ljude?	 Ono	 što	 su	 oni	 zaista	 činili,	 zapravo,	 je	 bilo	 uspostavljanje	 kulture	 za	 Tri

domena	i	čovečanstvo,	što	je	trebalo	da	utaba	put	za	konačno	Fa-ispravljanje	kosmosa.	Osim

toga,	 oni	 koji	 su	 spašavani	 bili	 su	 sporedne	 duše	 ljudi	 (fu	 juenšen),	 a	 ne	 sami	 ljudi.	 Ipak,

sporedne	 duše	 koje	 su	 spašavane	 bila	 su	 određena	 bića	 koja	 su	 poslata	 ovamo	 dole.	 Jer

nakon	 što	 su	 stvorena	Tri	 domena,	 neka	 kosmička	 tela	 bila	 su	previše	blizu	Tri	 domena,	 i

bogovi	 blizu	 Tri	 domena	 videli	 su,	 i	 čak	 su	 bili	 izloženi	 Tri	 domena,	 pa	 su	 ti	 bogovi	 bili

podložni	 zagađenju	 i	 tako	 su	 pali.	 U	 Tri	 domena	 postoje	 osećanja,	 principi	 živih	 bića	 su

izokrenuti,	 sredina	 je	 teška	 i	 ljudi	 imaju	 jake	vezanosti.	 Ispravni	bogovi,	 s	druge	strane,	 su

milostivi,	 oni	 su	 podložni	 smetnjama	 od	 strane	 živih	 bića	 koja	 se	 nalaze	 u	 iskušavajućoj

27



sredini	 Tri	 domena.	 Zato	 je	 bogove	 u	 blizini	 Tri	 domena	 bilo	 potrebno	 često	menjati.	 Po

vremenu	ljudskih	bića,	njih	je	trebalo	zameniti	otprilike	jednom	u	svakih	deset	godina.	To	je

pitanje	koje	se	pojavilo.	 Istovremeno	se	pojavio	scenario	u	kom	su	 ljudi	koristili	oblik	ovog

običnog	 društva	 u	 Tri	 domena	 da	 se	 mukotrpno	 kultivišu,	 a	 kad	 su	 dostigli	 Ispunjenje,

njihove	 sporedne	 duše	 bi	 zamenile	 bogove	 koje	 je	 trebalo	 zameniti.	 Neka	 bića	 iz	 rajeva

bogova	 gore	 su	 poslata	 dole	 i	 ona	 su	 trebala	 da	 se	 kultivišu	 na	 ovom	 svetu	 kao	 sporedne

duše	 ljudi.	 A	 neka	 su	 se	 zapravo	 reinkarnirala	 u	 drugim	oblicima	 života,	 a	 kad	 su	 dostigla

Ispunjenje,	ona	bi	se	vratila	i	postala	bogovi	koje	je	trebalo	zameniti.	Ovaj	scenario	je	nastao

tek	kad	su	počela	da	postoje	Tri	domena.	Pre	toga	nije	bilo	ničeg	poput	zamene	bogova.	Ipak

to	nije	bio	cilj	formiranja	Tri	domena.	To	je	bila	pojava	koja	se	javila	nakon	što	su	stvorena	Tri

domena,	i	to	je	bio	način	da	se	reši	činjenica	da	su	bogovi	bili	ometani.	Tri	domena	zapravo

su	stvorena	za	Fa-ispravljanje.	Tokom	tog	ranijeg	perioda,	sve	što	su	bogovi	radili	u	vezi	sa

Tri	domena	i	sve	što	se	manifestovalo	na	svetu,	je	bio	deo	procesa	uspostavljanja	kulture	za

čovečanstvo	i	trebalo	je	da	položi	temelj	da	ljudi	kasnije	shvate	Fa.

Meni	 je	 lako	 da	 kažem	ove	 stvari	 danas,	 a	 vama	 je	 lako	 da	 ih	 čujete,	 shvatite	 i	 prihvatite.

Vreme,	 prostor,	 istorija,	 sve	 stvari,	 nebo	 i	 zemlja,	 sva	 bića,	 sva	 dešavanja,	 kultivacija,	 jin	 i

jang,	muka	i	radost,	čovek	i	bogovi–ja	bez	napora	mogu	da	govorim	o	tim	stvarima.	Ali	jeste	li

znali	 da	 se	 koncept	 svake	 reči	 i	 njenog	 značenja	 razrađivao	 tokom	hiljada	 godina	 stvarne,

žive	 istorije	 i	 evoluirao	 u	 ono	 što	 je	 danas,	 i	 da	 su	 se	 tokom	 istorije	 značenja	 reči

nadgrađivala	 i	 razvijala?	 Ja	uglavnom	govorim	o	kineskom	 jeziku.	Sve	stvari	 i	 svaki	događaj

koji	čovečanstvo	shvata	mogu	se	pokriti,	opisati	i	iskazati	ljudskim	jezikom	i	rečima.	To	nije

nešto	 što	možete	 izvesti	 samo	 izmišljanjem	 jezika.	Mora	 postojati	 nešto	 duboko	 usađeno,

nešto	što	su	ljudi	istinski	osetili,	iskusili	iz	prve	ruke	i	proživeli–proces	stvoren	za	ljude	koji

je	zasnovan	na	stvarnom	iskustvu	i	koji	ostavlja	dubok	utisak.	Samo	tada	ljudi	mogu	zaista	da

shvate	 značenje	 koje	 prenosi	 znak,	 reč	 ili	 izraz.	 Fa	 koji	 se	 danas	 predaje,	 vi	 možete	 da

shvatite	bez	imalo	zadrške,	ali	bez	tog	istorijskog	procesa,	moguće	je	da	ne	biste	imali	pojma

o	čemu	ja	danas	govorim.

Šta	 je	 "kultivacija"?	Šta	 znači	 kultivacija?	Kako	 se	osoba	kultiviše?	Kako	 izgleda	kultivacija?

Kakvi	su	kultivatori?	Bio	bi	problem	kad	ljudi	ne	bi	shvatali	sve	ovo.	Zato	su	oni	poput	bude

Šakjamunija,	 Laocea	 i	 Isusa	 morali	 da	 siđu	 na	 ovaj	 svet	 i	 sve	 ove	 stvari	 morale	 su	 biti

odigrane	u	 stvarnosti	 da	bi	 se	 čovečanstvu	ostavila	 ova	 kultura,	 da	bi	 ljudi	 naučili	 šta	 ona

znači,	i	da	bi	im	se	omogućilo	da	shvate	šta	je.	A	ono	o	čemu	pričam	uključuje	proces	kroz

koji	 su	 prošli	 kultivatori,	 u	 kojima	 je	 njihova	 naporna	 kultivacija	 i	 ispravna	 vera	 dovela	 do

Ispunjenja,	 zajedno	 sa	 sličnim	 stvarima.	 Bude,	 taoi	 i	 bogovi	 ostavili	 su	 iza	 sebe	 proces

unapređenja	i	dostizanja	Statusa	dostignuća	kroz	ispravnu	veru	i	ispravnu	kultivaciju,	i	ljudi

su	 shvatili	 šta	 je	 to.	 Ali	 i	 pored	 toga,	 sve	 to	 je	 potpuno	drugačije	 od	oblika	 kultivacije	 koji

danas	upražnjavaju	učenici	Dafe.	I	zato	kažem	da	nema	modela	za	kultivaciju	učenika	Dafe–

sami	morate	prokrčiti	svoj	put.

Učenik:	U	procesu	nastojanja	da	izbavimo	siročad	i	objasnimo	istinu,	spasilački	tim	je	otkrio
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da	je	to	odličan	način	i	proces	da	se	dalje	objasni	istina	u	svim	sektorima	društva,	kao	što	su

vladin	i	 finansijski	sektor,	na	primer.	Takođe	smo	ustanovili	da	 je	to	proces	nastojanja	da	se

koordiniramo	i	radimo	bolje	s	drugim	timovima	za	objašnjavanje	istine.	Učitelju,	molim	vas	da

nas	 uputite	 u	 to	 kako	 da	 udvostručimo	 svoje	 napore	 i	 bolje	 koristimo	 ograničene	 resurse

učenika	Dafe	koje	trenutno	imamo	da	bi	bili	uspešni	u	spašavanju	siročića.

Učitelj:	[Mnogi	od	vas]	misle	i	planiraju	ovako	kako	si	opisao.	To	je	u	toku.	To	je	prava	stvar	i

to	treba	činiti.	Pošto	ove	stvari	uključuju	mnoge,	mnoge	društvene	aspekte,	uključujući	vladu

SAD,	one	će	imati	željeni	efekat	samo	kad	ih	solidno	radite.	Bolje	je	da	ne	ulazim	u	specifične

detalje,	jer	vi	ste	ti	koji	treba	da	se	bave	detaljima.	Ali	ovu	inicijativu	treba	sprovoditi.	Mi	ne

možemo	brinuti	o	deci	učenika	Dafe–deci	koja	 su	 izgubila	 svoje	porodice.	To	su	moji	mali

učenici	i	vaše	kolege	kultivatori.	Kao	njihov	Učitelj,	sve	vreme	razmišljam	o	ovome.	Hteo	sam

da	ih	dovedem	na	planinu,	okupim	ih,	napravim	školu	za	njih,	i	da	zajedno	odrastaju.	(Aplauz)

Učenik:	U	ovom	času	neki	učenici	i	dalje	misle,	kad	fizički	prolaze	kroz	uklanjanje	karme	i	ne

mogu	 da	 ustanu	 iz	 kreveta,	 da	 je	 to	 rezultat	 njihove	 sopstvene	 karme	 i	 da	 se	 karma	mora

ukloniti	zato	što	stižemo	do	finalne	faze.	Je	li	ovako	razmišljanje	ispravno?

Učitelj:	 Ne	 potpuno.	 To	 se	 dešava	 zato	 što	 osoba	 stvara	 karmu	 dok	 god	 živi.	 Kad	 se

kultivišeš,	to	je,	između	ostalog,	proces	neprekidnog	uklanjanja	vaše	karme.	Dok	god	osoba

živi	 na	 ovom	 svetu,	 ona	 stvara	 karmu.	 Zato	 se	 tokom	 vaše	 kultivacije	 karma	 neprekidno

umanjuje	 i	 uklanja.	 Ali	 učenici	 Dafe	 se	 kultivišu	 u	 Fa-ispravljanju,	 pa	 je	 njihova	 karma

neuporedivo	manja	 nego	 običnih	 ljudi,	 i	 tu	 karmu	 više	 ne	 bi	 trebalo	 biti	 teško	 odstraniti.

Nisam	 li	 vam	 rekao	 da	 su	 te	 stvari	 priređene	 za	 vas,	 kultivatore,	 na	 svakom	 koraku	 puta?

Tako	je	[eliminacija	vaše	karme]	priređena,	korak	po	korak,	sve	do	današnjeg	dana.	Takođe

imate	 i	malu	količinu	novostvorene	karme,	 ali	 takve	 stvari	mogu	da	 igraju	pozitivnu	ulogu

onda	 kad	 ih	 učenici	Dafe	 sagledavaju	 i	 postupaju	 s	 njima	 kako	 treba,	 i	 nje	 nema	 toliko	da

može	ometati	potvrđivanje	Fa	od	strane	učenika	Dafe.	U	fazi	u	kojoj	smo	u	ovom	času,	stvari

ove	vrste	su	u	suštini	smanjene	na	sam	minimum,	jer	ne	treba	da	ometaju	potvrđivanje	Fa	od

strane	učenika	Dafe.

Zašto	je	onda	bilo	nekih	vrlo	ozbiljnih	epizoda?	Kao	što	sam	vam	rekao,	svakakvi	faktori	zla

koriste	nedostatke	koje	imaju	učenici	Dafe	dok	još	ima	vezanosti	i	ljudskih	misli	koje	učenici

još	 nisu	 detektovali.	 Trenutno	 je	 najveći,	 najočigledniji	 oblik	 smetnje	 ono	 što	 čini	 zla	 avet

zlobne	 Partije.	 Posebno	 sada,	 kad	 su	 druge	 zle	 stvari	 eliminisane	 do	 tačke	 kad	 ih	 malo

preostaje,	ono	što	se	ističe	je	delovanje	faktora	zla	zlobne	Partije.	Mnoge	smetnje	i	progon

koji	 se	 danas	 dešava	 oslanja	 se	 na	 ovo.	 Zato	 je	 potrebno	 da	 prepoznate	 to	 i	 ozbiljno	mu

pristupite	i	eliminišete	ga.	Obični	ljudi	ne	veruju	da	zlobna	partija	ima	u	sebi	zlu	avet	i	trule

demone,	ali	učenici	Dafe	veruju.	Polje	zle	aveti	 je	ono	što	omogućuje	zlobnoj	Partiji	da	ima

oslonac	u	ovom	svetu.	Tokom	više	od	stotinu	godina	od	Pariske	komune,	zla	avet	je	oformila

veliko	polje	u	dimenziji	ljudi.	Gustina	tog	polje	ranije	je	bila	vrlo	visoka.	Iako	je	Zapad	protiv

Partije	 i	 njenih	 pokvarenih	 doktrina,	 u	 stvarnosti	 Zapad	 upražnjava	 komunizam	 zle	 aveti
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zlobne	 Partije.	 Visoki	 porezi	 i	 visok	 stepen	 socijalne	 pomoći,	 što	 se	 sada	 upražnjava	 u

zapadnom	 društvu,	 je	 upravo	 ono	 što	 je	 Partija	 inicijalno	 zastupala.	 Samo	 što	 je	 Partija

koristila	 nasilje	 da	 nasilno	 otima	 stvari	 od	 ljudi,	 dok	 se	 na	 Zapadu	 to	 radi	 zakonskim

sredstvima.	U	suštini,	svi	oni	upražnjavaju	stvari	zlog	komunizma,	umesto	da	rade	na	način

kako	 bi	 trebalo	 pravo	 ljudsko	 društvo.	 Zašto	 je	 nastala	 ova	 pojava	 uprkos	 činjenici	 da	 se

zapadno	društvo	protivi	zlim	komunističkim	doktrinama?	To	 je	upravo	zato	što	su	na	delu

faktori	 zla	u	drugim	dimenzijama.	U	Kini,	 oni	upražnjavaju	 zli	 komunizam	po	 svojoj	 formi,

dok	su	oni	u	suštini	gangsterska	banda	i	sekta	upakovani	u	jedno.	Na	zapadu,	oni	su	protiv

forme	zlog	komunizma,	dok	ga	u	suštini	upražnjavaju.

Učenik:	 U	 poslednje	 vreme	 Epoch	 Times	 je	 objavio	 puno	 proročanstava	 o	 slomu	 zle	 Partije.

Učitelju,	da	li	biste	nas	molim	vas	uputili	po	ovom	pitanju.

Učitelj:	To	je	ostavljeno	običnim	ljudima	da	čitaju	i	to	su	uradili	bogovi	s	različitih	nivoa	koji

su	dolazili	na	ovaj	svet.	Učenici	Dafe	treba	samo	da	se	fokusiraju	na	svoj	put	potvrđivanja	Fa.

Učenik:	 Pričali	 ste	 o	 tome	kako	će	 se	Mlečni	put	 odvojiti	 od	 kosmosa	da	 bi	 se	 pročistila	Tri

domena.	Znači	li	to	da	su	Tri	domena	Mlečni	put,	a	ne	Sunčev	sistem?

Učitelj:	Da,	rekao	sam	to	ranije,	nisam	li?	Pa,	zapravo,	tačna	lokacija	Tri	domena	nije	nešto

što	 se	 može	 pojmiti	 ljudskim	 [konceptima]	 fiksnog	 raspona.	 Gledano	 s	 modernog,

materijalno	orijentisanog	gledišta	ljudi,	Sunčev	sistem	je	granica	Tri	domena	na	ovom	nivou.

Ali	 druge	 komponente	 koje	 ljudsko	 oko	 ne	 može	 da	 vidi,	 komponente	 oformljene	 od

različitih	 mikrokosmičkih	 čestica,	 odgovaraju	 različitim,	 mnogo	 širim	 dimenzijama.	 Na

površinskom	 nivou	 gde	 se	 nalaze	 ljudska	 bića,	 oni	 odgovaraju	 Sunčevom	 sistemu;	 raspon

neke	mikrokosmičke	ravni	odgovara	Mlečnom	putu;	a	mikrokosmičkije	ravni	odgovaraju	još

većim	rasponima.	Tri	domena	su	oformljena	spojem	brojnih	čestica	koje	 idu	u	 rasponu	od

mikrokosmičkog	 do	 većeg.	 Različite	 čestice	 oformljuju	 različite	 domene	 i	 različita

prostranstva.	 Zapravo,	 ovo	 je	 samo	 ono	 što	 se	 može	 iskazati	 ljudskim	mislima	 i	 ljudskim

jezikom.	 A	 ovo	 samo	može	 da	 opiše	 raspone	 koje	 ljudske	 oči	mogu	 da	 vide,	 koji	 se	mogu

opisati,	i	kojima	korespondiraju	različite	dimenzije	koje	oformljuju	čestice.	Zapravo,	jedan	još

veći	 raspon	 Tri	 domena	 korespondira	 celom	 malom	 univerzumu.	 "Nebo	 i	 zemlja"	 koje	 je

stvorio	 [bog]	 Pangu,	 kako	 stoji	 u	 mitu,	 je	 zapravo	 ovaj	 raspon.	 Ali	 ni	 ovakav	 opis	 ovog

raspona	 takođe	 nije	 tačan,	 jer	 [neke	 stvari]	 unutar	 ovih	 granica	 takođe	 odgovaraju

domenima	 čije	 su	 unutrašnje	 komponente	 izvan	 Tri	 domena.	 Ljudski	 jezik	 je	 ograničen,	 i

predavanje	 Fa	 držeći	 se	 ljudske	 misli	 čini	 nemogućim	 da	 se	 artikuliše	 Fa	 izrazima	 koji

obuhvataju	ideje	i	razmišljanje	koje	uključuje	sve	aspekte	i	principe	svih	nivoa.	Kad	se	Mlečni

put	 odvoji	 od	 ostatka	 kosmičkog	 tela,	 izgleda	 kao	 da	 je	 ovaj	 raspon	 odvojen,	 i	 da	 više	 ne

vidite	 kosmičko	 telo	 iza	 Mlečnog	 puta;	 bez	 obzira	 kakve	 su	 sposobnosti	 ljudskog	 oka	 ili

teleskopa	 ljudskih	bića,	oni	ga	više	ne	mogu	videti.	Ali	zapravo,	situacija	varira	u	različitim

domenima	 koji	 oformljuju	 Tri	 domena.	 Mada,	 Fa	 se	 predaje	 ljudskim	 bićima	 koja	 su	 u

procesu	 kultivisanja.	 Težak	 i	 komplikovan	 jezik	 može	 mnogim	 ljudima	 učiniti	 kultivaciju
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teškom.	Samo	kad	osoba	zaista	uspe	u	kultivaciji	i	dostigne	Ispunjenje,	može	videti	kakav	je

kosmos	zaista.	Zemlja	i	Tri	domena	mogu	se	vratiti	[na	svoje	pozicije]	tek	pošto	prođe	period

u	kom	Fa	ispravlja	ljudski	svet	i	ta	dva	se	potpuno	pročiste.

Učenik:	Otkrio	 sam	 da	 kad	 se	 neke	 stvari	 koje	 nisu	 dobro	 urađene	 kasnije	 nadoknade,	 naše

sveukupno	Fa-ispravljanje	onda	se	nastavlja	mnogo	brže.	Kad	učenici	u	neki	oblastima	ne	rade

dobro,	da	li	to	utiče	na	sveukupni	napredak	Fa-ispravljanja?

Učitelj:	 To	 ne	 utiče	 na	 napredak	 Fa-ispravljanja,	 ali	 može	 uticati	 na	 potvrđivanje	 Fa	 od

strane	učenika	Dafe,	to	može	omesti	stvari.	Jer	u	tim	slučajevima,	ostala	mesta	su	potpuno

očišćena,	 dok	 na	 tom	 mestu	 [koje	 zaostaje]	 zlo	 i	 dalje	 ima	 dejstvo,	 progon	 se	 ne	 može

okončati	i	zlo	se	ne	može	počistiti.	Znate,	danas	ljudi	klize	nizbrdo	sve	brže	i	brže,	a	moral

ljudi	danas	strašno	opada.	Kad	to	ne	bi	prestalo,	ljudska	bića	se	uopšte	ne	bi	mogla	održati,

uprkos	onom	što	neko	možda	želi.

Učenik:	Epoch	Times	je	medijska	kompanija	namenjena	javnosti.	U	ovom	času	samo	mali	broj

učenika	 je	 uključen	 u	 prodaju	 oglasnog	 prostora.	 Nedavno	 je	 koordinator	 u	 [Falun	 Dafa]

asocijaciji	aktivno	pomagao	u	tom	smislu,	ali	neki	učenici	to	nisu	shvatili.	Učitelju,	možete	li

nam	reći	kako	da	uključimo	više	učenika.

Učitelj:	Da,	dobro	je	da	koordinator	želi	da	pomogne	u	radu	za	Epoch	Times.	Osoba	koja	ima

zaduženje	 je	 zapravo	 koordinator	 i	 ključna	 stvar	 je	 uključiti	 više	 sposobnih	 ljudi.	 Koliko

krupnu	 ulogu	 može	 odigrati	 jedan	 pojedinac?	 Samo	 kad	 grupa	 u	 celini	 igra	 svoju	 ulogu,

koordinator	 je	 dobro	 obavio	 posao.	 Kad	 sam	 koordinator	 dobro	 radi,	 ako	 si	 ti	 jedini	 koji

dobro	 radi,	 u	 tom	 slučaju	 si	 samo	prosečan	učenik.	Ključ	 je	u	 tome	da	moraš	 igrati	 ulogu

koordinatora	i	 ispunjavati	dužnosti	koordinatora.	Pomenuću	još	nešto.	Koordinatori	u	svim

područjima	moraju	 ostaviti	 pristup	 supervizije	 svih	 stvari,	 malih	 i	 velikih.	 Svako	 područje

treba	 da	 omogući	 učenicima	 slobodu	 u	 svom	 lokalu,	 i	 treba	 da	 ih	 podrži	 kad	 preuzmu

inicijativu	 da	 potvrde	 Fa.	 Nemojte	 ih	 zadržavati,	 osim	 ako	 to	 nisu	 oni	 koji	 često	 idu	 u

krajnosti.	 Veterani	 među	 učenicima	 Dafe	 sada	 su	 sazreli	 i	 idu	 svojim	 putevima	 prema

Ispunjenju.	S	ovim	treba	da	budete	načisto.

Učenik:	Da	li	učenici	iz	Istočne	Evrope	treba	da	istupe	iz	[komunističke]	partije	i	Omladinskog

saveza?

Učitelj:	 Svaka	osoba	na	ovoj	Zemlji	 treba	da	zauzme	svoj	 stav,	 ali	u	ovom	času	 [ovo	 što	 si

izneo]	nije	najvažnije.	Zla	Partija	 se,	na	kraju	krajeva,	 raspala	u	 Istočnoj	Evropi.	Ako	 i	dalje

ima	 ljudi	koji	čvrsto	veruju	 i	 slede	 tu	zlobnu	Partiju,	onda	će	 i	oni	biti	eliminisani,	baš	kao

drugi.	KPK	je	poslednji	krupan	entitet	zle	aveti	zlobne	Partije,	i	da	bismo	spasili	kineski	narod

[potrebno	je]	da	dezintegrišemo	zlu	avet	zlobne	Partije.

Učenik:	 Mislim	 da	 zapadni	 učenici	 smatraju	 da	 su	 Devet	 komentara	 stvar	 naših	 kineskih

učenika.	Možete	li	nas	malo	uputiti	po	ovom	pitanju?
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Učitelj:	 To	 uglavnom	 ima	 veze	 s	 kineskim	 učenicima.	 To	 nije	 problem.	 Ali	 svako	 na	 svetu

treba	da	zauzme	stav,	a	mnogi	ljudi	na	Zapadu	ne	shvataju	šta	je	zlobna	KPK.

Kad	 ljudi	 kažu	 da	 je	 Falun	 Gong	 nešto	 izuzetno,	 to	 ima	 više	 značenja.	 Jedno	 je	 da	 preko

stotinu	 godina	 bez	 prestanka	 traje	 borba	 između	 sveta	 komunističkog	 bloka	 i	 slobodnog

sveta,	i	ona	je	bila	vrlo	intenzivna;	za	vreme	Hladnog	rata	činilo	se	da	su	ljudi	bez	prestanka

pod	pretnjom	nuklearnog	rata.	Ali	i	dalje	niko	nije	uspeo	da	objasni	šta	je	zla	Partija.	Je	li	to

iko	rekao?	Samo	su	zasipali	uvredama	 jedni	druge.	Toliki	 ljudi	 i	 institucije	su	 istraživale	 tu

zlobnu	Partiju,	a	ipak	je	niko	nije	shvatio.	Nacionalistička	Partija	(KMT)	se	decenijama	borila

protiv	KPK,	a	ipak	nikad	nisu	mogli	da	objasne	šta	je	zlobna	KPK.	Falun	Gong	je,	istovremeno,

uspeo	da	potpuno	i	jasno	objasni	zlobnu	Partiju.	Nije	li	to	nešto	izuzetno?	Nije	li	to	dovelo	do

toga	 da	 svet	 drugačije	 sagleda	 Falun	 Gong?	 Zašto	 se	 puno	 ljudi	 u	 običnom	 društvu	 divi

učenicima	Dafe?	Obični	ljudi	ne	mogu	početi	da	objašnjavaju	mnoge	stvari	čovečanstva,	dok

ih	učenici	Dafe	mogu	jasno	objasniti,	i	to	je	nešto	izuzetno.

Ne	samo	zapad–	celo	čovečanstvo	nije	uspelo	da	vidi	šta	 je	zla	Partija.	Ono	što	sada	hitno

treba	 da	 radite	 je	 da	 spasite	 one	 Kineze	 koji	 su	 najgore	 zatrovani	 i	 pomognete	 kineskom

narodu	da	jasno	sagleda	šta	je	zla	KPK.	Ali	mnogi	na	Zapadu,	takođe,	ne	sagledavaju	jasno	zlu

Partiju,	a	jedan	vrlo	mali	broj	čak	podržava	tu	zlu	Partiju.	Pa	nisu	li	oni	u	opasnosti?	Samo	što

je	u	ovom	času	hitno	razrešiti	pitanje	toga	da	je	tako	puno	ljudi	u	Kini	zatrovano;	zbog	toga

nam	nisu	prioritet	one	ne	toliko	zatrovane	nacije.	U	drugim	područjima	[izvan	Kine],	u	ovom

času	 je	 broj	 ljudi	 koji	 su	 zatrovani,	 na	 kraju	 krajeva,	 vrlo	mali.	 Većina	 ljudi	 ne	 veruje	 i	 ne

odobrava	ono	što	zlobna	Komunistička	partija	propoveda.	Ali	Kinezi	su	drugačiji.	Decenijama

obrazovani	 u	 kulturi	 zlobne	 Partije,	 koliko	 ljudi	 i	 dalje	 može	 da	 sagleda	 šta	 je	 ta	 zlobna

Partija?	 Pre	 nego	 što	 su	 objavljeni	 Devet	 komentara,	 nijedan	 Kinez	 nije	 jasno	 mogao	 da

objasni	 ili	 sagleda	 zlobnu	 Partiju.	 Čak	 i	 ako	 bi	 je	 napadali,	 oni	 to	 nisu	 mogli	 činiti	 izvan

granica	te	kulture	koju	je	ona	projektovala.	Oni	su	bili	tako	duboko	zatrovani	od	nje,	da	više

nisu	bili	bistre	glave.	Čak	i	u	svojim	izjavama	o	istupanju	iz	Partije,	oni	koriste	izraze	koje	je

izmislila	 zlobna	Partija,	poput:	 "Ja	 sam	rođen	u	 'novoj	Kini,"	 "Ja	 sam	deo	generacije	koja	 je

odrasla	pod	crvenom	zastavom",	"Ceo	život	sam	radio	za	‘Partiju'"	itd.

Učenik:	 Pozdrav	 Učitelju	 od	 bugarskih	 praktikanata.	 Prevodimo	 Džuan	 Falun	 na	 bugarski.

Možete	li	nam	dati	nekoliko	reči	uputa?

Učitelj:	 (Učitelj	 se	 osmehuje)	 Biti	 u	 stanju	 da	 se	 prevode	 knjige	 Dafe	 uključuje,	 zapravo,

proces	 sopstvene	 kultivacije.	 U	 prevođenju,	 nemojte	 potpuno	 koristiti	 razumevanje

kultivatora	na	visokom	nivou,	jer	nivo	kultivacije	svakog	od	vas	je	drugačiji	i	svako	drugačije

razume	čak	 jednu	 istu	rečenicu	Fa,	pa	stoga	vodite	debate,	koje	nikako	da	se	razreše.	Dok

god	značenja	reči	 i	rečenica	slede	površinska	značenja	onako	kakvim	se	uzimaju	u	 ljudskoj

kulturi,	 u	 redu	 je.	 Pošto	 su	 značenja	 na	 visokom	 nivou	 nešto	 što	 će	 razotkriti	 sam	 Fa,

unutrašnja	značenja	ne	mogu	se	uhvatiti	u	prevodu.	Postoje	razlike	u	tome	kako	ljudi	misle

na	Istoku	i	Zapadu,	pa	će	to	biti	pomalo	nezgrapno	tokom	početne	faze	razumevanja	Fa.	Ali
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ako	se	osoba	zbilja	trudi	da	uči	i	čita,	onda	to	na	nju	neće	imati	uticaja,	jer	bogovi	su	na	delu.

Učenik:	Da	li	je	poreklo	zlog	komunizma	drugačije	od	porekla	zlobne	Partije?

Učitelj:	Zli	komunizam	je	jednostavno	nešto	izmišljeno	da	bi	zlobna	Partija	mogla	da	obmane

ljude.	 Zapravo	 nema	 razlike,	 one	 su	 jedno	 isto.	 Član	 zlobne	 partije	 je	 pojedinac,	 a	 grupa

članova	partije	je	partijski	kolektiv.	Kolektiv	je	došao	na	ideju	da	prevari	ljude:	oni	su	rekli	da

će	stvoriti	"nebesko	carstvo	na	zemlji",	što	je	takozvani,	zli	Komunizam.	Kako	se	Zemlja	može

pretvoriti	u	nebesko	carstvo?	Kad	su	bogovi	stvorili	Tri	domena,	oni	nikako	nisu	nameravali

da	ga	pretvore	u	nebesko	carstvo.	Oni	su	trebali	poslužiti	za	Fa-ispravljanje.	(Učitelj	se	smeje)

Kad	 u	 budućnosti	 Tri	 domena	 budu	 nastavili	 da	 postoje,	 onda	 će	 forma	 ljudskog	 društva

zauvek	 biti	 ona	 koja	 pripada	 ljudskom	 društvu,	 jer	 to	 je	 ono	 što	 je	 potrebno	 kosmosu.

Pretvoriti	 ih	 u	 "nebesko	 carstvo"??	 Nebeska	 carstva	 postoje	 širom	 kosmosa–njihov	 broj

daleko	 premašuje	 broj	 ljudskih	 [svetova].	 Sve	 izvan	 površinske	 dimenzije	 je	 svet	 nebeskih

bogova,	a	nebeska	carstva	su	svuda	po	kosmosu.

Učenik:	Šta	je	značio	masivni	cunami	u	Južnoj	Aziji?

Učitelj:	 Kad	 karma	 ljudi	 dostigne	 ogromnu	 količinu,	 nastaju	 problemi.	 Ali	 iz	mnogo	 stvari

možete	da	vidite	da	 je	mnogo	od	onog	što	se	danas	odvija	 i	 ima	posledice	po	čovečanstvo

delo	 faktora	 starih	 sila,	 a	 te	 stvari	 ne	 čine	 ništa	 pozitivno	 za	 ljude.	 Kad	 se	 nešto	 desi

čovečanstvu,	to	mu	mora	pomoći	da	dobije	pozitivnu	pouku,	i	tek	tada	može	dovesti	do	toga

da	ljudi	zaista	sagledaju	da	bogovi	kažnjavaju	ljude	da	bi	spasili	više	osoba.	Ali	kad	je	kazna

samo	zarad	kažnjavanja	 ljudi,	 to	 samo	slabi	 veru	 ljudi	u	bogove.	Te	stvari	koje	čine	 faktori

starih	 sila	 ne	 donose	 ništa	 pozitivno	 čovečanstvu;	 kad	 ljudi	 postanu	 loši,	 oni	 ih	 naprosto

unište.	 Pojava	 cunamija	 u	 ovom	 trenutku	 je	 bila	 upozorenje	 za	 ljude	 –	 300.000	 ljudi	 je

stradalo	u	nekoliko	sekundi.	Svojevremeno	kad	je	Tangšan,	u	Kini,	pogodio	veliki	zemljotres,

nisu	li	stotine	hiljada	nestale	u	trenu?	KPK	tvrdi	da	ima	milionsku	vojsku.	Ako	zbilja	postanu

zli,	 možda	 će	 svi	 oni	 takođe	 nestati	 u	 trenu.	 (Učitelj	 se	 smeje)	 (Publika	 aplaudira)	 Faktori

starih	sila	nimalo	ne	mare	za	ljudska	bića.	Samo	učenici	Dafe	spašavaju	ljude.

Učenik:	Jedan	broj	učenika-veterana	u	Kini	koristi	poslednje	šanse	da	iskorači	i	potvrdi	Fa,	a

neki	su	koristili	prava	imena	kad	su	istupali	iz	Partije.	Zamolili	su	nas	da	pošaljemo	pozdrave

našem	 cenjenom	 Učitelju.	 Učenici	 Dafe	 zaposleni	 u	 državnoj	 službi	 u	 Kini	 šalju	 pozdrave

cenjenom	Učitelju.

Učitelj:	 Svima	 vam	hvala.	 (Aplauz)	Oni	 učenici	 koji	 su	najviše	progonjeni	 od	 strane	 zla	 [su

toliko	patili]	zbog	svojih	vezanosti.	Zbog	njihovih	vezanosti,	oni	su	išli	napred-nazad:	oni	bi

jednog	dana	pod	pritiskom	napisali	"pokajničku	izjavu",	a	kad	bi	izašli	napolje	oni	bi	se	kajali,

pa	 bi	 dali	 izjavu	 [da	poništavaju	pokajanje];	 a	 onda	bi	 ih	 zlo	 jednog	drugog	dana	uhapsilo,

njihovo	 pomanjkanje	 ispravnih	misli	 bi	 dovelo	 do	 oštrog	 progona,	 pa	 bi	 onda	 napisali	 još

jednu	"pokajničku	izjavu",	a	kad	bi	izašli,	ponovo	bi	dali	izjavu.	Takvi	učenici	su	oni	koji	su	bili

najviše	progonjeni.	Neki	učenici,	s	druge	strane,	imaju	vrlo	jake	ispravne	misli	i	zbilja	su	bili
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izuzetni.	Pošto	Minghui	izveštava	pre	svega	s	ciljem	razotkrivanja	progona,	sakupljanje	priča

onih	učenika	Dafe	koji	su	zbilja	bili	dobri	za	Minghui	nije	bio	prioritet.	U	stvarnosti,	mnogi,

mnogi	učenici	su	se	dobro	poneli.

Student:	 Kako	 nov	 učenik	 koji	 je	 pre	 samo	 nekoliko	meseci	 preuzeo	Dafu	 da	 podeli	 svoje

vreme	 između	 učenja	 Džuan	 Faluna,	 Učiteljevih	 novih	 napisa	 i	mnogih	 starijih	 napisa?	Mi

smo	dobili	Fa	tokom	perioda	Fa-ispravljanja,	pa	bih	voleo	da	mi	bude	jasno	šta	je	prioritet.

Učitelj:	Novi	učenici	 treba	pre	svega	da	uče	Džuan	Falun,	a	ostale	Dafa	knjige	treba	da	 im
budu	 dodatne.	 Kad	 imate	 vremena	možete	 čitati	 napise	 iz	 bilo	 kojeg	 perioda,	 uključujući

Bitno	za	dalje	napredovanje.	Ali	nemojte	misliti	da	je	vremena	malo,	pa	morate	sve	pročitati.

To	nije	slučaj.	Kad	su	novi	učenici	u	stanju	da	rade	ono	što	učenici	Dafe	treba	da	rade,	to	je

zbilja	nešto	izuzetno.	Čitati	Džuan	Falun	je	najvažnije.	Ostalo	čitajte	kao	dodatak.	Čitajte	to

kad	imate	vremena,	a	kad	nemate,	čitajte	samo	Džuan	Falun.

Učenik:	Možete	li,	molim	vas,	pričati	o	značaju	naših	predstava?

Učitelj:	 Vi	 ulažete	 puno	 truda	 u	 osmišljanje	 i	 pripremu	 za	 [kinesku]	 Novogodišnju	 gala

predstavu	koju	držite.	Program	je	dobro	urađen,	ali	posle	samo	jedne	predstave	sve	 je	bilo

gotovo,	 pa	 je	 zbilja	 bilo	 teško	 ostati	 na	 tome.	 Osim	 toga,	 ona	može	 imati	 velik,	 pozitivan

uticaj,	pa	zašto	 je	ne	prikazati	većem	broju	ljudi?	Možete	ići	na	turneju	po	nekoliko	važnih

gradova	 i	 igrati	 je	od	 jednog	mesta	do	drugog,	da	bi	 je	 ljudi	mogli	 videti.	Zar	 to	ne	bi	bilo

sjajno?	Ali	jedno	morate	imati	na	umu:	ovo	mogu	učiniti	samo	oni	koji	imaju	sredstva	i	kojima

to	 okolnosti	 dopuštaju;	 niko	 ne	 treba	 ići	 u	 krajnosti,	 i	 niko	 ne	 treba	 da	 remeti	 oblik	 koji

njegova	 sopstvena	 kultivacija	 treba	 da	 ima	 ili	 njegove	 okolnosti.	 Kažem	 "oni	 koji	 imaju

sredstva	i	kojima	to	okolnosti	dopuštaju",	što	znači	da	na	turneju	ne	treba	da	idu	oni	koji	to

ne	ispunjavaju.	Ne	možete	napustiti	školu	ili	uzeti	poduže	odsustvo	zbog	toga.	Ili	ako	neko

nema	finansijska	sredstva,	a	ipak	je	dao	otkaz	na	svom	poslu	da	bi	bio	izvođač	[na	turneji],	ni

to	neće	valjati,	takođe.	Osim	toga,	potrebe	postoje	samo	u	doba	novogodišnjih	praznika,	pa

neće	toliko	dugo	trajati.	Nemojte	prestati	da	idete	u	školu	ili	napustiti	svoj	posao.	Ne	idite	u

krajnosti.	To	bi	donelo	puno	problema.

Učenik:	Kad	Fa	bude	ispravio	ljudski	svet,	KPK	će	se	potpuno	dezintegrisati	u	ljudskom	svetu,

proširiće	se	velika	kuga,	društvo	će	biti	u	haosu,	itd.	Koji	od	ovih	faktora	će	biti	najvažniji?

Učitelj:	Nikakvog	haosa	neće	biti,	zar	ne?	Bogovi	upravljaju	 ljudskim	društvom.	Kad	bogovi

žele	 haos	 u	 ljudskom	društvu,	 haos	 sigurno	 neće	 izostati.	 A	 kad	 bogovi	 žele	 da	 ono	 bude

stabilno,	ono	nema	drugog	izbora	nego	da	bude	stabilno,	zar	ne?	A	onda	postoji	činjenica	da

je	 nešto	 tako	 krupno	 priređeno	 radi	 Fa-ispravljanja,	 pa	 kako	 da	 stvari	 ne	 budu	 pod

kontrolom?

Učenik:	Hteo	bih	da	organizujem	novi	projekat	među	učenicima	koji	su	nastavnici	na	području

Tajvana,	a	to	uključuje	sastavljanje	serije	udžbenika	od	prvog	do	dvanaestog	razreda.	Pošto	bi
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ovaj	projekat	podrazumevao	puno	rada,	pitam	se	da	li	bi	to	uticalo	na	druge,	važnije	projekte

potvrđivanja	Fa?

Učitelj:	 Ako	 ima	 veze	 s	 potvrđivanjem	 Fa,	 onda	 samo	 napred.	 Ako	 nema	 ništa	 s

potvrđivanjem	Fa,	onda	ne	možeš	uzimati	energiju	učenika	[Dafe].	Takođe	je	u	redu	ako	će

pomoći	da	se	obnove	ljudske	moralne	vrednosti.	Onda	možete	pokušati.

Učenik:	 Neki	 učenici	 se	 bave	 biznisom,	 ali	 njima	 roba	 stiže	 iz	 Kine.	 Treba	 li	 da	 rade	 takav

biznis?

Učitelj:	 To	 malo	 posla	 koji	 vi	 odradite	 je	 zanemarivo	 u	 odnosu	 na	 one	 međunarodne

finansijske	 konglomerate,	 koji	 održavaju	 [KPK]	 u	 životu.	 Naši	 učenici	 moraju	 da	 žive,	 da

potvrđuju	 Fa	 i	 da	 imaju	 uslove	 za	 potvrđivanje	 Fa,	 pa	 to	 za	 nas	 nije	 krupno	 pitanje.	Osim

toga,	 kad	 bi	 ti	 veliki	 finansijski	 konglomerati	 stali	 s	 onim	 što	 čine,	 to	 malo	 posla	 koji	 vi

obavite	ionako	ne	bi	moglo	da	oživi	KPK.	Takođe,	u	svemu	što	učenici	Dafe	rade,	uključeni	su

elementi	potvrđivanja	Fa	od	strane	učenika	Dafe.

Učenik:	U	Kini,	kad	su	se	neki	ljudi	povukli	iz	Partije	koristeći	pseudonim,	KPK	je	odlučila	da

pojača	političku	nastavu	i	zatražila	je	od	članova	da	uče	i	beleže.	Ako	oni	koji	su	se	povukli	iz

Partije	budu	prinuđeni	da	učestvuju	u	tim	sesijama,	da	li	će	ponovo	dobiti	znak	zveri?

Učitelj:	 Jednom	kad	se	neko	povuče,	to	 je	to.	Duboko	u	sebi,	on	shvata	stvari.	 Jednom	kad

objavi	svoje	istupanje,	izvesna	bića	će	voditi	računa	o	njemu.	(Aplauz)

Učenik:	Neki	učenici	 rade	kao	krupijei	u	kasinu.	Da	 li	 im	to	uvećava	karmu?	Treba	 li	da	ne

prihvataju	takav	posao?

Učitelj:	 Posao	 je	posao.	Sad	kad	 je	 ljudsko	društvo	postalo	ovakvo	kakvo	 je,	 ako	kažete	da
posao	 u	 kasinu	 ne	 valja,	 pa,	 koji	 su	 danas	 poslovi	 u	 društvu	 uopšte	 pravi	 poslovi	 ljudi?	 S

društvom	kakvo	 je	danas,	 sve	se	menja	s	promenama	društva.	Pa	 je	 taj	posao	samo	posao.

Ako	bude	nekog	drugog	posla,	možeš	probati	da	promeniš.	Ako	ne	bude,	onda	samo	nastavi

da	radiš	ono	što	radiš,	jer	društvo	je	danas	takvo.

Kad	smo	kod	ovog,	nešto	bih	hteo	da	pomenem.	Kad	zapadnjaci	 idu	u	kasino,	oni	to	često

rade	radi	zabave	i	rekreacije.	Ali	Kinezi	i	Azijate	iz	nekih	drugih	zemalja,	oni	tamo	idu	da	se

zaista	kockaju,	te	čak	i	prokockaju	puno	para.	Njihov	razlog	odlaska	tamo	je	drugačiji.

Učenik:	Rekli	 ste	 da	učenici	Dafi	 ne	mogu	dostići	 Ispunjenje	 ako	 su	u	 dugu,	 a	 ja	 sam	kupio

kuću	s	hipotekom	na	$50,000,	s	40	godina	otplate.	(Publika	se	smeje)	Kako	da	rešim	ovo?

Učitelj:	Ništa	među	ljudima	nije	slučajno.	Ako	imaš	kredit	kod	banke	i	potrebne	su	decenije

da	 se	 otplati,	 a	 svi	 učenici	 Dafe	 treba	 da	 dostignu	 Ispunjenje,	 kako	 ti	 onda	možeš	 čekati

decenijama,	 zar	 ne?	 Pa	 kako	 rešiti	 ovakve	 stvari?	 Pa,	 te	 stvari	 uključuju	 narednu	 fazu

čovečanstva.	 I	 u	 tom	 slučaju	 uključuje	 kakva	 će	 tokom	 naredne	 faze	 čovečanstva	 biti
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postavka	 ljudskog	društva	 i	 kako	će	 se	društvo	promeniti.	Takođe,	kad	učenici	Dafe	zaista

budu	trebali	da	dostignu	 Ispunjenje,	Učitelj	će	morati	da	razreši	 i	pobrine	se	za	sve	u	vezi

vas.	 Zapravo,	 u	 to	 doba	 ćete	 vi	 sami	 imati	 sposobnost	 da	 rešite	 te	 stvari.	 (Aplauz)	 Ovo	 je

drugačije	pitanje	od	onog	o	čemu	sam	ranije	pričao,	 jer	ovo	 je	nešto	što	se	događa	tokom

normalnog	 toka	 života	 osobe.	 [Problem	 je	 kad]	 neki	 učenici	 misle:	 "Mogu	 da	 pozajmim

novac,	a	da	ga	ne	vratim.	Naprosto	ću	otići	i	to	je	kraj."	(Publika	se	smeje)	Takvo	polazište	nije

dobro.	Ne	možete	imati	pogrešnu	motivaciju.

Učenik:	 (Prevedeno	 pitanje)	 Vežbam	 godinu	 i	 po	 dana,	 i	 imao	 sam	puno	 koristi	 na	 različite

načine.	Zahvalan	sam	vam	iz	dubine	srca.

Učitelj:	Sve	to	su	stvari	koje	si	ti	potvrdio	i	u	koje	si	se	prosvetlio.	Učitelj	vam	samo	pomaže.

Ako	 do	 kraja	 budete	 mogli	 da	 budete	 marljivi	 i	 ne	 pokolebate	 se,	 i	 ako	 uprkos	 različitim

oblicima	 smetnji	 na	 koje	 nailazite,	možete	 istinski,	marljivo	 nastavljati	 napred,	 onda	 nema

potrebe	da	se	zahvaljujete	meni–svi	bogovi	kosmosa	će	vam	se	diviti!	(Aplauz)

Učenik:	 Dafa	 učenici	 iz	 21	 zemlje	 i	 šest	 regija--Shandong,	 Changsha	 u	 Hunan	 provinciji,

Hengyang,	 Foshan	 u	 Guangdong	 provinciji,	 Heyuan,	 Guangzhou,	 Maoming,	 gradova

Zhongshan,	 Dongwan,	 Shenzhen,	 Hainan,	 Shanxi,	 Chengdu,	 Luzhou,	 Guiyang,	 Jiamusi,

Fushun,	 Taiyuan,	 Anshan,	 Peking,	 pekinških	 okruga	 Fengtai	 i	 Chongwen,	 Pekinškog

univerziteta,	 Univerziteta	 Qinghua,	 Tangshan,	 Shijiazhuang,	 Chengde,	 Tianjin,	 Zhanjiang,

Dalian,	 Yantai,	 Benxi,	 Qinhuangdao,	 Shanghai,	 Kunming,	 Xinjiang,	 Fuzhou,	 Hubei,	 Hunan,

Hefei,	Harbin,	Kaian,	 Shanxi,	Nanjing,	 Liaoning,	 Inner	Mongolia,	Hohhot	 (publika	 se	 smeje),

Holandije,	 Japana,	 Novog	 Zelanda,	 Francuske,	 Nemačke,	 Indonezije,	 Singapura,	 Engleske,

Australije,	 Danske,	 Nepala,	 Tajvana,	 Macaa,	 Švedske,	 Toronta,	 San	 Franciska	 u	 Kaliforniji,

Aucklanda,	 San	 Jose,	 Cupertino,	 Malezije,	 Argentine,	 Hong	 Konga,	 Indije,	 Turske,	 Kariba,

Vijetnama—šalju	svoje	pozdrave	cenjenom	Učitelju!

Učitelj:	Svima	vam	hvala.	(Oduševljen	aplauz)

Odgovorio	 sam	 na	 sva	 vaša	 pitanja.	 Bez	 obzira	 koliko	 ja	 rekao	 i	 dalje	 morate	 ići	 putem

kultivacije	sami.	Ići	ovim	putem	kako	treba	i	napredovati	do	njegovog	kraja	–	ništa	nije	toliko

izuzetno.	 To	 kažem	 jer	 ćete	 tokom	 putovanja	 imati	 teškoća,	 testova	 svih	 vrsta,

nepredviđenih	 muka,	 i	 imaćete	 neočekivane	 smetnje	 od	 strane	 svih	 vrsta	 vezanosti	 i

osećanja.	Smetnja	će	doći	od	porodice,	društva,	dobrih	prijatelja,	pa	čak	i	kolega	kultivatora.

Pored	ovog	postoji	smetnja	od	strane	promena	u	stanju	ljudskog	društva	i	ljudskih	predstava

oformljenih	u	društvu.	Sve	ove	stvari	vas	mogu	povući	nazad	u	stanje	običnih	 ljudi.	Ali	ako

možete	da	se	probijete	kroz	sve	to,	možete	napredovati	do	božanstvenosti.	Kao	kultivator,

ono	što	je	zbilja	izuzetno	je	kad	možeš	biti	postojan	i	imati	ispravne	misli	toliko	čvrste	da	te

ništa	ne	može	pokolebati.	Budi	tvrd	i	čvrst	kao	dijamant	ili	granit,	i	onda	ništa	neće	moći	da

utiče	 na	 tebe	 –	 zlo	 će	 se	 uplašiti	 samo	 kad	 te	 ugleda.	 Ako	 ti	 razmišljanje	može	 biti	 zbilja

ispravno	 onda	 kad	 naiđeš	 na	 iskušavajuće	 okolnosti,	 onda,	 kad	 se	 suočiš	 s	 progonom	 od

strane	zla,	kad	se	suočiš	s	smetnjom,	samo	jedna	tvoja	rečenica,	ojačana	čvrstim	ispravnim
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mislima	momentalno	može	 rastočiti	 zlo	 (Aplauz),	 i	 ona	će	učiniti	da	 se	oni	 koje	 zlo	koristi

okrenu	i	pobegnu,	učiniće	da	se	rastoči	progon	od	strane	zla	i	učiniće	da	bez	traga	nestane

smetnja	od	strane	zla.	Dovoljna	je	jedna	misao	nastala	usled	ispravne	vere.	I	svako	ko	može

da	održi	čvrstom	tu	ispravnu	misao	i	ode	daleko	biće	veličanstveni	bog	kog	je	skovala	Dafa.

(Dug	aplauz)

Jedva	čekam	da	od	vas	čujem	još	dobrih	stvari.	(Oduševljen	aplauz)

Li	Hondži	

26.02.2005.

prevod	na	srpski,	18.09.2016
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Predavanje	Fa	u	Čikagu

Li	Hondži

26.06.2005.

Dobar	dan	svima!	(Učenici:	“Dobar	dan,	Učitelju!”)	Naporno	ste	radili!

U	 poslednje	 vreme	 uspeo	 sam	 stignem	na	 skoro	 svaku	 Fa-konferenciju.	 Kao	 što	 znate,	 za

vreme	Fa-ispravljanja	 se	 situacija	bez	prestanka	menja.	Na	primer,	u	ovom	času,	u	 vezi	 sa

spašavanjem	 živih	 bića	 neophodno	 je	 razrešiti	 pitanje	 toga	 kako	 ljudi	 shvataju	 KPK,	 pa	 vi

naporno	radite	na	stvarima	u	vezi	sa	Devet	komentara.	Ako	bih	u	ovom	času	puno	pričao	o

drugim	stvarima,	to	bi	vas	moglo	omesti	u	stvarima	koje	radite	i	zato	ne	planiram	da	previše

pričam.	Od	dolaska	u	Čikago	sam	razmišljao	da	li	treba	da	dođem	na	konferenciju.	(Učitelj	se

osmehuje)	 Onda,	 kad	 sam	 razmislio,	 odlučio	 sam	 da	 dođem,	 jer	 na	 svakoj	 od	 novijih

konferencija	 ima	 učenika	 koji	 su	 upravo	 istupili	 i	 učenika	 koji	 su	 upravo	 stigli	 iz	 Kine.	 I

naravno,	učenici	žele	da	vide	Učitelja,	pa	sam	pomislio	da	treba	dođem	da	vas	lično	sretnem.

(Oduševljen	aplauz)

Dopustite	da	ovu	priliku	 iskoristim	da	nešto	pomenem.	Znate,	 kao	učenici	Dafe	u	periodu

Fa-ispravljanja,	istorijska	misija	koju	imate—ova	velika	odgovornost—je	zaista	ogromna.	Ono

što	 leži	 pred	 vama	 nije	 samo	 lična	 kultivacija	 ili	 spašavanje	 nekolicine	 ljudi.	 Pred	 vama	 je

celokupna	ljudska	rasa,	a	posebno	kineski	narod.	Kasnije	će	se	situacija	promeniti	i	tada	neće

biti	tako	teško	[spašavati	 ljude].	Ali	kako	sada	stvari	stoje,	krajnje	 je	teško	spašavati	kineski

narod,	 nepojmljivo	 teško.	 Pa	 ste	 vi	 smislili	 razne	 načine	 kako	 to	 da	 se	 izvede—što	 šokira

rđave	 ljude	 i	budi	u	njima	strah—a	to	 ima	veliko	dejstvo	u	objašnjavanju	 istine	 i	spašavanju

živih	bića.	Bili	ste	dobri	u	ovim	stvarima,	ali	ponekad	previše	žurite	i	nestrpljivi	ste.

Nedavno	ste	možda	čuli	da	se	pitanje	 tužbe	KPK	sudu	odlaže.	Evo	 jedne	misli	o	ovoj	 temi.

Odavno	 sam	 vam	 rekao	da	 učenik	Dafe,	 kultivator,	 nema	neprijatelja.	 Vaša	 jedina	 uloga	 je

spašavanje	ljudi	i	vi	ništa	nemate	šta	da	radite	koristeći	ljudska	sredstva	i	ljudske	principe	da

kaznite	ili	proglasite	presudu	ljudima.	Ovo	je	fundamentalno	pitanje!

Ali	da	biste	zaustavili	 zlo,	 ljude	koje	 više	nije	moguće	 spasiti	 i	 tvrdokorne	 sledbenike	KPK,

bilo	je	potrebno	da	organizujete	neke	aktivnosti	i	uradite	neke	stvari.	Neke	stvari,	međutim,

treba	 da	 urade	 ne-praktikanti.	 Konkretno,	 u	 društvu	 mnogi	 ljudi	 učestvuju	 u	 [kineskom]

demokratskom	 pokretu	 i	 oformili	 su	 razne	 političke	 organizacije.	 Oni	 imaju	 političke

aspiracije	i	žele	da	uspostave	određeni	politički	sistem	u	Kini.	Šta	god	oni	radili,	to	su	ljudske

stvari.	Ali	po	pitanju	razotkrivanja	zle	prirode	KPK,	oni	su	zaista	imali	velikog	uticaja.	Na	isti
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način,	mediji	koje	su	učenici	Dafe	osnovali	su	deo	medija	u	društvu	i	da	bi	razotkrili	koliko	je

KPK	zla	oni	mogu	da	detaljno	 izveštavaju	o	tim	aktivnostima	i	podrže	ono	što	oni	rade.	To

pomaže	kineskom	narodu	da	sagleda	zlu	prirodu	KPK	i	do	neke	mere	ima	učinak	spašavanja

kineskog	naroda.	Znači	da	to	nije	problem.	Ali	ako	radimo	stvari	upravo	onako	kako	ih	rade

ne-praktikanti	 ili	 ako	 radimo	 ove	 stvari	 direktno	 kao	 učenici	 Dafe,	 onda	 to	 nije	 toliko

zgodno.	 Ipak,	 Učitelj	 priznaje	 ideje	 do	 kojih	 ste	 došli	 i	 forme	 koje	 ste	 usvojili—to	 nije

pogrešno.

U	vremenu	koje	će	doći,	ne	samo	da	će	čovečanstvo	trebati	da	stavi	te	veoma	loše	ljude	na

optuženičku	klupu	 i	shodno	tome	postupi	prema	njima,	već	će	takođe	morati	da	uspostavi

ispravne	 načine	 odlučivanja	 o	 stvarima	 po	 zakonu	 i	 tada	 će	 biti	 u	 redu	 raditi	 te	 stvari.

Učenici	 Dafe	 mogu	 pomoći	 ne-praktikantima	 da	 koordiniraju	 neke	 od	 ispravnih	 ljudskih

stvari	koje	ovi	preduzimaju,	tu	ne	postoji	problem.	Taj	proces	može	poslužiti	da	se	razotkrije

i	zaustavi	zlo.	Ljude	koje	treba	spasiti,	međutim,	ne	treba	izvoditi	pred	sud.	Neka	svi	o	ovom

razmisle:	pre	nego	što	ste	počeli	da	kultivišete	Dafu,	mnogi	od	vas	ovde	prisutnih	takođe	ste

bili	 prevareni	 od	 strane	 zle	 partije	 da	 postanete	 njeni	 članovi,	 pa	 da	 li	 zaista	 želite	 da

izvedete	pred	 sud	članove	KPK	koje	 je	 zlo	prevarilo?	Treba	da	 shvatite	da	 je	 i	 njih	 takođe

prevarila	 zla	KPK	 i	 svi	 oni	 su	 živa	 bića	 koja	 treba	 da	 spasite.	Ovde	morate	 napraviti	 jasnu

razliku.	 Ovo	 možete	 uraditi	 [izvesti	 pred	 sud]	 sa	 samo	 malim	 brojem	 ljudi,	 tj.	 sa	 onim

izuzetno	 lošim.	 Kao	 što	 sam	 ranije	 rekao,	 to	 nije	 loše	 učiniti	 jer	 će	 to	 na	 kraju	 šokirati	 i

zastrašiti	 zlo,	 i	 buduće	 čovečanstvo	 definitivno	 neće	 oprostiti	 tim	 rđavim	 ljudima,	 ali

nemojte	postati	previše	nestrpljivi.	Te	stvari	ne	možete	početi	da	radite	sami.	Je	li	vam	jasno

ovo	o	čemu	sam	vam	pričao?	(Aplauz)

Ja	sam	rekao	da	nema	ništa	 loše	u	upotrebi	zakonskih	sredstava	da	se	zaustavi	progon	od

strane	zla,	ali	kad	je	u	pitanju	kako	to	izvesti	i	kako	gledati	na	ovo	pitanje,	tu	treba	da	budete

načisto.	Zato	sam	to	pomenuo	i	ovo	je	ono	kako	na	to	treba	da	gledate.	Razni	načini	koje	ste

smislili	 da	 raskrinkate	 zlo	 su	 odlični,	 jer	 istovremeno	 razotkrivaju	 progon	 i	 spašavaju	 živa

bića,	navodeći	još	ljudi	da	se	otmu	zlu	i	terajući	zlo	da	se	raspadne	dok	sprovodi	progon.	Pod

decenijama	dugom	vlasti	KPK,	današnjem	kineskom	narodu	je	temeljito	 ispran	mozak.	Reči

koje	koriste	Kinezi	iz	Kine,	način	na	koji	misle	i	kako	gledaju	na	stvari,	puni	su	stvari	koje	je	u

njih	KPK	utisnula.	Tek	kad	Kinezi	iz	Kine	dođu	u	zapadno	društvo	i	tu	provedu	neko	vreme,

oni	 shvataju	 u	 šta	 ih	 je	 KPK	 pretvorila.	 U	 ovom	 času	 vi	 svi	 shvatate	 i	 znate	 u	 kakvom	 se

tragičnom	stanju	nalazi	kineski	narod,	i	ako	se	osvrnete	[sada	možete	videti]	da	je	KPK	zbilja

opaka.	Za	sada,	ipak,	mnogi	Kinezi	u	Kini	ne	shvataju,	ne	vide	ovo,	jer	su	se	navikli.	Tako	su

odrastali	i	oni	misle	da	je	to	ono	kakva	su	normalna	društva	i	da	je	možda	to	naprosto	stanje

ljudi.	Pa	kad	zla	KPK	kaže	nešto,	oni	u	suštini	i	ne	misle	o	tome,	[govoreći	sebi:]	“Sve	što	oni

kažu	da	je	dobro,	mora	biti	da	jeste	dobro,	i	sve	što	oni	kažu	da	je	loše,	mora	biti	da	je	loše,

pa	ako	kažu	da	 je	Falun	Gong	nešto	loše,	onda	vi	Falungongovci	najverovatnije	 jeste	takvi.”

Oni	ne	slušaju	dok	pokušavate	da	im	objasnite	činjenice.	Budući	da	je	situacija	ovakva,	šta	da

radimo?	Učenici	Dafe	imaju	misiju	da	ih	spasu.	Zato	ćemo	mi	razotkriti	prostačku	prirodu	zle
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partije,	od	prošlosti	do	sadašnjosti,	 i	na	taj	način	pomoći	 ljudima	sveta	da	vide	šta	 je	ona	 i

odluče	da	 li	 i	dalje	žele	da	veruju	u	ono	što	ona	kaže.	 Iskustvo	 je	pokazalo	da	 jednom	kad

ljudi	saznaju	ove	stvari,	kad	im	mi	ponovo	saopštimo	činjenice,	oni	sve	shvate,	i	spremni	su

da	slušaju.	To	je	ono	što	rade	Devet	komentara.

Sudeći	prema	istupanju	iz	KPK	i	promenama	u	situaciji	u	Kini,	vi	možete	videti	da	je	sve	što

činite	donelo	ogromne	promene	u	stanju	sveta.	Zlo	možda	izgleda	vrlo	moćno,	ali	u	jednom

trenutku,	u	doba	kad	su	u	svetu	postojale	dve	glavne	suprotstavljene	sile,	blok	zle	partije	je

bio	 toliko	 jak	 da	 je	 zapadni	 svet	 bio	 bespomoćan	pred	 njim.	 A	 ipak,	 u	 času	 kad	 su	 bogovi

poželeli	da	ga	rasture,	on	se	momentalno	raspao.	Jednom	kad	više	nije	potreban,	on	prestaje

da	postoji.

Glavni	deo	učenika	Dafe	se	kultiviše	i	čeliči	u	Kini.	Pa	može	li	politička	situacija	i	postojanje

KPK	biti	slučajnost?	Celina	tzv.	socijalističkog	fronta	zle	KPK	je	demontirana,	ali	zašto	[KPK]

nije	 demontirana?	Nije	 li	 to	 zato	 što	 su	 je	 stare	 sile	 planirale	 radi	 učenika	Dafe?	 Znači	 da

ništa	 od	 ovog	 nije	 slučajno.	 Iako	 se	mi	 suprotstavljamo	 starim	 silama	 i	 ne	 prihvatamo,	 ne

priznajemo	 ovaj	 progon	 i	 ništa	 od	 onog	 što	 nam	 je	 nametnuto,	 te	 stvari	 zbilja	 imaju

destruktivno	 dejstvo.	 Dok	 ih	 mi	 poričemo,	 mi	 hodamo	 pravim	 putem	 dok	 istovremeno

mislimo	na	 sve	moguće	načine	da	 spasimo	sva	bića,	 spasimo	 ljude	 sveta	 i	 spasimo	kineski

narod.

Mnogi	od	današnjih	ljudi,	posebno	kineski	narod,	nemaju	jednostavnu	pozadinu.	Kao	što	sam

ranije	pominjao,	mnogi	Kinezi	jednom	su	bili	kraljevi	različitih	nacija	širom	sveta	u	različitim

epohama	 koji	 su	 se	 kasnije	 reinkarnirali	 u	 Kini.	 A	 naravno	 da	 se	 to	 ne	 svodi	 isključivo	 na

kraljeve—praktično	su	se	celokupni	dvorovi	reinkarnirali	u	Kini.	Naravno,	osoba	nema	svoju

prošlost	samo	u	ljudskom	svetu,	ona	takođe	ima	mesto	s	kojeg	njeno	biće	ultimativno	dolazi,

a	oba	su	nešto	izuzetno.	I	zbog	toga	ljudi	koje	učenici	Dafe	treba	da	spasu	nikako	nisu	samo

obična	bića.

Kultivatori	 prošlosti	 su	 pričali	 o	 spašavanju	 živih	 bića,	 ali	 da	 li	 je	 iko	 zaista	 spašavao	 živa

bića?	Sem	velikih	prosvetljenih	bića	s	Pravim	prosvetljenjem,	poput	Šakjamunija	i	Isusa,	ko	je

spašavao	živa	bića?	Niko	nije.	Bića	koja	su	Šakjamuni	i	Isus	spasili	su	namerno	stavljena	tamo

zbog	njih	i	to	je	za	Dafu	postavilo	kulturni	temelj	u	istoriji.	Istovremeno,	[ono	kroz	šta	su	oni

prošli	predstavljalo	 je]	 indikaciju	problema	na	koje	će	božanska	bića	naići,	ono	s	čim	će	se

susresti	na	svom	putu,	odigrano	u	istoriji	da	bi	današnji	ljudi	to	videli.	I	naravno	da	su	hteli

da	ja	to	vidim.	O	tome	se	radi.	Ono	s	čime	su	se	[ta	prosvetljena	bića]	bavila	u	to	doba	bila	je

samo	 ljudska	 rasa	u	svom	ranom	stadijumu	s	 ljudskim	telima	ranog	stadijuma;	dok	 ljudska

bića	s	kojima	se	vi	bavite	imaju	ljudski	izgled	i	ljudska	tela,	dok	u	stvarnosti	bića	unutar	njih

više	nisu	tako	jednostavna.

Pa	 kakve	 ljude	 spašava	 Dafa?	 Kakve	 ljude	 žele	 da	 spasu	 učenici	 Dafe?	 To	 definitivno	 nije

prosta	stvar.	Zašto	mi,	koje	tako	grubo	proganjaju	i	dalje	želimo	da	spasimo	živa	bića?	Kako

to	 da	mi,	 dok	 proživljavamo	 tako	 bezobziran	 progon	 i	 dalje	mislimo	 na	 druge?	 [Jer]	 je	 to
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nešto	 što	vam	 je	 istorija	poverila,	 jer	 ti	 ljudi	 [koje	 treba	da	 spasite]	 reprezentuju	ogromne

grupe	 bića.	 Znači	 da	 se	 ovde	 ne	 radi	 samo	 o	 ljudima,	 već	 o	 nadi	 koju	 u	 vas	 polažu	 bića

kosmosa,	polažu	u	 činjenicu	da	 se	Dafa	danas	naširoko	 rasprostire	po	 svetu.	To	 je	 za	njih

predodređena	 prilika.	 Ako	 bilo	 koje	 biće	 propusti	 ovu	 predodređenu	 priliku,	 vrlo	 je

verovatno	da	je	propušta	zauvek.

Tri	domena	izgledaju	mali	i	ljudsko	društvo	se	čini	majušno	naspram	bića	s	visokih	nivoa,	a

ipak	je	ovo	mesto	postalo	fokalna	tačka	Fa-ispravljanja.	Ranije	sam	pričao	o	tome	zašto	ovde

širim	Fa.	Onda,	kad	se	Fa	širi	ovde,	mogu	li	stvari	kao	što	je	sredina	koja	nas	okružuje,	bića

koja	dolaze	ovde,	ili	bilo	koja	od	stvari	s	kojima	se	susrećete	biti	prosta	stvar?	Apsolutno	ne,

iako	 te	 stvari	 nastupaju	 kao	 nimalo	 drugačije	 od	 stvari	 koje	 se	 dešavaju	 u	 društvu	 ili

prethodnih	ljudskih	stanja	stvari.	Ljudsko	biće	je	samo	to,	ljudsko	biće,	i	ono	definitivno	ne

može	tek	tako	postati	božansko.	Od	starih	vremena	do	danas,	postojao	je	[proces]	stvaranja

forme	 bića	 poput	 ove	 i	 oblikovanja	 u	 ljude	 kakvi	 jesu	 sada,	 uključujući	 u	 to	 ljudske	misli,

sveukupno	stanje	i	način	življenja	koji	karakteriše	današnje	ljude.	To	je	proces	koji	se	odvijao.

A	mi	u	toj	sredini	širimo	Fa,	spašavamo	ljude,	i	izbavljamo	živa	bića.	Iako	su	mnogi	elementi,

koji	su	deo	tog	procesa,	nametnuti	meni	i	učenicima	Dafe—naime,	od	strane	faktora	starog

kosmosa—vama	 je	 i	 dalje	 teško	 da	 razlikujete	 te	 stvari	 jer	 su	 one	 pomešane	 [s	 drugim

stvarima].	Mi	odbijamo	sve	stare	aranžmane	 i	put	kojim	mi	 idemo	 je	naš	sopstveni.	Da	ovi

problemi	 ne	 bi	 nastajali	 ja	 vam,	 učenici	Dafe,	 često	 govorim	da	 puno	učite	 Fa	 i	 održavate

svoje	ispravne	misli.	Onda	kad	radite	te	stvari,	za	vas	je	moguće	da	idete	svojim	putem	kako

treba	 i	budete	dobri	u	onom	što	učenici	Dafe	 treba	da	rade.	Bez	obzira	koliko	ste	zauzeti,

morate	učiti	Fa,	bez	obzira	na	sve.

Što	ste	tiče	onog	što	leži	napred,	stvari	će	se	možda	sve	brže	i	brže	menjati.	Ali,	kao	što	sam

izneo	 kad	 sam	 vam	 ranije	 predavao	 Fa,	 bilo	 da	 je	 promena	 u	 stanju	 društva	 pozitivna	 ili

negativna,	 ili	drugačije	 rečeno,	bez	obzira	 je	 li	ono	što	dolazi	dobro	 ili	 loše,	 to	 je	 svejedno

test	za	naše	učenike	Dafe,	a	ne	razlog	da	se	postane	zadovoljan.	Ako	se	stvari	zaista	promene

na	bolje,	to	će	biti	drugačija	vrsta	testa	za	vas,	pa	tada	i	dalje	ne	treba	da	budete	zadovoljni.U

svakom	 pogledu	 treba	 da	 radite	 ono	 što	 učenici	 Dafe	 treba	 da	 rade	 održavajući	 svoje

ispravne	misli.

Ovde	ću	za	sada	stati.	Dok	učenici	Dafe	danas	rade	stvari	za	Dafu,	neki	od	vas	su	odgovorni

za	 rad	na	mnogim	projektima	 istovremeno.	Takođe	 ima	 stvari	 o	 kojima	 se	 treba	pobrinuti

kod	kuće,	Dafa	stvari,	stvari	vezanih	za	posao,	i	društvenih	ili	drugih	stvari,	a	sve	one	za	vas

predstavljaju	priličan	napor.	Ja	to	vidim.	Ali	bez	obzira	na	sve,	vi	uspevate	da	smatrate	Dafa

stvari	najvažnijim	i	u	kritičnim	momentima	se	sećate	da	ste	učenici	Dafe	i	da	treba	dobro	da

radite	stvari.	Iz	te	perspektive	ste	zbilja	sjajni.	Bilo	šta	da	se	desi,	Učitelj	to	vidi	i	zna.	Toliko

godina	 je	prošlo	tokom	istorije,	Tri	domena	postoje	tako	dugo	 i	s	vremenom	je	ovde	došlo

toliko	 živih	 bića,	 ali	 sve	 nade	 se	 polažu	 u	 ovaj	 jedan	 trenutak	 u	 svim	 vremenima.	 Ovaj

momenat	 je	neprocenjivo	dragocen.	Završiti	dobro	poslednju	etapu	ovog	putovanja	 je	ono

što	 je	 najveličanstvenije.	 Iz	 tog	 razloga,	 iako	 je	 u	 ovoj	 fazi	 vaše	 vreme	 skučeno	 i	 vrlo	 ste

41



umorni	i	imate	malo	vremena	za	odmor,	kad	Učitelj	vidi	koliko	puno	vas	uspeva	da	postupi

dobro,	 on	 ne	 može	 da	 se	 ne	 oseća	 prijatno.	 I	 zbog	 ovog	 vam	 svima	 zahvaljujem.	 (Dug,

gromoglasan	aplauz)

Puno	ljudi	kaže	da	se	mi	uplićemo	u	politiku,	a	neki	naši	učenici	koji	nisu	marljivo	učili	Fa	su

zbunjeni,	pa	kažu:	“Zar	nas	Devet	komentara	ne	upliću	u	političke	stvari?”	Ljudsko	društvo

postoji	 zbog	 Dafe	 i	 istorija	 je	 priređena	 u	 skladu	 s	 tim.	 Znate,	 mi	 možemo	 konsultovati

primer	 mudraca	 iz	 davnina,	 velikih	 prosvetljenih	 bića	 Istinskog	 prosvetljenja.	 Uzmimo	 na

primer	 pet	 hiljada	 reči	 koje	 je	 Lao	 Ce	 ostavio:	 ako	 uzmemo	 u	 obzir	 samo	 površinske,

najočiglednije	stvari	o	kojima	 je	on	govorio,	one	uglavnom	govore	o	tome	kako	vladati	kao

kralj,	kako	upravljati	zemljom	itd.	Ako	to	gledamo	iz	 ljudske	perspektive,	nije	 li	 to	baviti	se

politikom?	Ali	to	nije	politika.	Mi	bismo,	naravno,	mogli	izvući	puno	primera	iz	istorije.	Jeste

li	mislili	o	ovome:	ono	što	zla	KPK	radi	su	postupci	zle	religije	koja	sjedinjuje	državu	i	crkvu,	i

ona	na	 taj	način	uvlači	 celu	populaciju	u	političke	 stvari.	Kad	mi	pomažemo	 ljudima	da	 se

otmu	 od	 zle	 KPK	 i	 prozru	 je,	 ne	 pomažemo	 li	 zapravo	 ljudima	 da	 se	 otmu	 od	 politike?

(Aplauz)	Realnost	je	da	naš	osnovni	cilj	nije	da	zbacimo	zlu	KPK,	i	ja	se	ne	borim	protiv	nje—

ona	nije	toga	vredna!	(Aplauz)	Kako	bi	se	oni	koji	su	na	svom	putu	ka	božanstvenosti	mogli

upecati	na	to	da	se	bore	s	 ljudima?	 Iako	zla	KPK	 jeste	zli	duh	 i	opaki	đavo,	ona	 i	dalje	nije

vredna	toga.	Fa-ispravljanje	je	Fa-ispravljanje	i	dok	učenici	Dafe	idu	spašavati	živa	bića,	oni

moraju	rastočiti	sve	zle	stvari	koje	sprečavaju	spasavanje	ljudi.

Mi	danas	pomažemo	ljudima	sveta	da	sagledaju	šta	 je	zla	KPK	u	cilju	spašavanja	svih	bića	 i

spasavanja	 ljudi.	 Naravno,	 bez	 obzira	 kako	 se	 KPK	 trudi	 da	 sakrije	 zlo	 lice	 svog	 opakog

gangsterskog	režima,	jednom	kad	ljudi	sveta	saznaju	šta	je	ona,	oni	će	shvati	da	je	ona	zlo	i

više	s	njom	neće	sarađivati,	već	će	izabrati	da	istupe	iz	partije.	I	tada	ona	prestaje	da	postoji.

Ali	to	nije	nešto	što	se	mi	trudimo	da	izvedemo—naš	cilj	je	da	spasimo	živa	bića.	Mnoge	stvari

ovde	u	ljudskom	svetu,	ovde	u	opseni,	teško	je	sagledati,	pa	je	to	stvar	toga	kako	ljudi	gledaju

na	stvari	i	poimaju	ih.

Naravno,	 kao	učenici	Dafe—a	ovo	posebno	važi	 za	mnoge	učenike	koji	dobro	uče	Fa—vi	 to

možete	 da	 dokučite.	 Za	 vreme	 objašnjavanja	 činjenica,	 vi	 ste	 smislili	 puno	 primera	 koji

ilustruju	ovo	i	dobro	ste	objasnili	stvari.	Znači	da	put	kojim	mi	idemo	nije	pogrešan	i	samo	je

pitanje	kako	da	budemo	 još	bolji.	Ovde	ću	za	danas	 stati.	 Svima	vam	se	zahvaljujem.	 (Dug,

gromoglasan	aplauz)

Učitelj	nastavlja	da	sluša	i	vidi	dobre	stvari	koje	vi	činite.	(Srdačan	aplauz)

Li	Hondži	

26.06.2005.

prevod	na	srpski,	09.03.2018
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Predavanje	Fa	u	Kanadi	2006.

Li	Hongzhi

28.05.2006.

Svi	ste	naporno	radili.	(Učenici	oduševljeno	plješću	i	zajedno	odgovaraju:	"Dobar	dan	Učitelju!

Učitelj	je	naporno	radio!")

Ove	velike	Fa	konferencije	su	značajni	događaji	za	Dafa	učenike	 izvan	Kopnene	Kine.	Puno

novih	učenika	i	učenika	izdaleka	sudjeluju	u	svakoj	velikoj	Fa	konferenciji,	pa	pored	toga	što

održavate	 ostale	 aktivnosti	 na	 svakoj	 Fa	 konferenciji,	 konferencija	 treba	 zaista	 imati	 pravi

učinak	na	kultivaciju	i	pomoći	vam	da	unaprijedite	vašu	kultivaciju.	Na	taj	način,	put	će	biti

vrijedan	 truda	 za	 one	 od	 vas	 koji	 su	 novi	 učenici	 i	 one	 koji	 putuju	 izdaleka.	 Stoga	 Fa

konferencije	Dafa	učenika	nisu	puke	formalnosti	koje	se	moraju	obavljati	svake	godine,	već

radije,	 one	 se	 održavaju	 radi	 istinske,	 proživljene	 kultivacije.	 One	 su	 također	 okolina	 koju

sam	vam	dao,	jedino	okruženje	u	kojem	se	Dafa	učenici	mogu	okupiti	i	učiti	jedni	od	drugih

putem	rasprave	u	velikom	opsegu.	Stoga	se	morate	pobrinuti	da	cilj	bude	postignut,	i	neka

budu	zaista	pogodne	za	vaš	napredak	u	kultivaciji.	Samo	tada	konferencija	ima	smisla.

Znate,	 Dafa	 učenicima	 je	 do	 sada	 postao	 jasan	 ovaj	 pristup	 kultivaciji	 (koju	 imamo)	 danas.

Mislim	da	su	oni	koji	su	ovdje	u	publici	velikim	dijelom	u	stanju	zadovoljiti	zahtjeve	koji	se

odnose	 na	 to	 kako	 se	 Dafa	 učenik	 kultivira.	 Oblik	 kultivacije	 u	 Dafa	 je	 onaj	 u	 kojem	 se

kultivacija	obavlja	među	običnim	 ljudima,	 i	ustanovio	 je	po	prvi	puta	oblik	u	kojem	se	 ljudi

kultiviraju	 u	 običnom	 društvu.	 Ovaj	 pristup	 je	 formiran	 prvog	 dana	 kada	 sam	 počeo

predavati	 Fa.	 Nikada	 se	 nije	 (nešto	 poput)	 ovoga	 prije	 dogodilo,	 od	 davnina	 sve	 do

sadašnjosti.

Kada	 podučavam	 Fa,	 moram	 početi	 od	 stvari	 na	 nižoj	 razini	 i	 ići	 prema	 gore.	 Počnem	 od

osnova,	 čime	 stvari	 postanu	 razumljivije	 većem	 broju	 ljudi.	 Zbog	 toga	 na	 početku	 nisam

podučavao	stvari	na	visokoj	razini.	Cjelokupno	stvaranje	Tri	Područja	je	zapravo	bilo	u	svrhu

današnjeg	širenja	Dafa.	Tri	Područja	nisu	postojala	u	prošlosti	kozmosa	 i	čovječanstvo	nije

postojalo.	 Čovječanstvo	 su	 stvorili	 bogovi.	 To	 je	 apsolutna	 istina.	 Zašto	 su	 izvanzemaljski

životi	 tako	 često	 dolazili	 na	 Zemlju?	 Imali	 su	 puno	 razloga.	 I	 pored	 toga,	 imaju

strahopoštovanje	prema	ljudskom	tijelu,	u	kojem	su	vidjeli	toliko	stvari	koje	nikada	prije	nisu

vidjeli.	 Razlog	 je,	 u	 prošlom	 kozmosu,	 ovo	 okruženje	 –	 odnosno,	 ove	 dimenzije	 gdje	 Tri

Područja	sada	postoje	–	su	bile	naseljene	raznolikim	niskim	stvorenjima,	uključujući	 to	što

danas	 zovemo	 izvanzemaljcima.	 Oni	 su	 zapravo	 niska	 stvorenja	 koja	 su	 postigla	 određenu

tehnološku	 stručnost.	 (Ali	 tada)	 odjednom	 je	 ovo	 kozmičko	 tijelo	 prošlo	 kroz	 ogromne
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promjene,	i	nastala	su	ljudska	bića	dok	se	stvarao	svijet;	nastalo	je	biće	kao	što	je	čovjek.	Ta

(izvanzemaljska)	 stvorenja	 misle,	 gledajući	 sa	 njihovog	 tehnološkog	 stajališta,	 da	 je

kompozicija	 ljudskog	 tijela,	 cjelokupni	 dizajn	 i	 funkcioniranje	 ljudskog	 tijela,	 sve	 tako

savršeno.	 Naravno,	 zašto	 je	 to	 tako?	 Zato	 jer	 su	 ga	 stvorili	 bogovi.	 U	 usporedbi	 sa	 tim

jednostavnim	 stvorenjima,	 tim	 niskim	 bićima	 koja	 su	 jedno	 vrijeme	 naseljavala	 ovu

dimenziju,	ljudsko	tijelo	je	nešto	posve	drugačije.

Čovjeka	su	stvorili	bogovi,	pa	zato	 ima	 izgled	boga	te	čak	 ima	 i	unutarnju	strukturu	poput

one	 od	 bogova;	 jedino	 nema	 kapacitet	 da	 radi	 stvari	 kao	 što	 to	 rade	 bogovi.	 Također,	 ova

dimenzija	 čini	 živote	 nesposobnima	 da	 vide	 istinsku	 sliku	 stvari,	 i	 ima	 stvorenja	 u	 ovoj

dimenziji	u	okruženju	koje	je	bilo	specijalno	određeno	i	specijalno	napravljeno;	to	je	mjesto

napravljeno	od	velikog	broja	bogova	koji	omogućuju	postojanje	ljudskih	bića.	Ovo	okruženje

uvjetuje	 da	 ljudska	 bića	 u	 ovoj	 dimenziji	 mogu	 vidjeti	 samo	 objekte	 u	 ovoj	 dimenziji,	 a	 ne

objekte	 izvan	ove	dimenzije	 ili	čak	objekte	koji	postoje	u	ovoj	dimenziji	na	poseban	način-

iako	postoji	mali	broj	ljudi	sa	dobrom	temeljnom	osnovom	koji	mogu	vidjeti	ili	doći	u	kontakt

sa	 takvim	 stvarima.	 To	 je	 poduprlo	 uvjerenje	 većine	 ljudi	 da	 je	 čovjek	 jedini	 oblik	 života	 u

univerzumu,	i	čak	smatraju	da	su	uvjeti	za	postojanje	života	ovdje	jedini	koji	su	potrebni	za

postojanje	 života	 za	 bilo	 koju	 živu	 stvar	 u	 cijelom	 univerzumu.	 Kao	 rezultat	 toga,

čovječanstvo	se	zatvorilo	još	više.	Pa	bez	obzira	kako	čovječanstvo	istražuje	stvari	ili	kako	ih

pokušava	razumjeti,	ne	može	vidjeti	 istinsku	sliku	univerzuma.	Ovakvo	stanje	postojanja	 je

zapravo	normalno	jer	je	to	ograničenje	koje	su	postavili	bogovi.	Čovjek	treba	živjeti	na	ovom

nivou	i	u	području	kao	što	je	ovo.	Drugim	riječima,	ljudi	nikada	neće	doći	pred	istinsku	sliku

univerzuma	 ako	 koriste	 samo	 ljudske	 načine	 da	 ga	 istražuju,	 koliko	 se	 god	 trudili.	 To	 je

također	nešto	što	su	postavili	bogovi.

Pa	 koja	 je	 bila	 svrha	 svega	 toga?	 Bila	 je	 da	 zadrži	 ljudska	 bića	 u	 tom	 stanju	 –	 postojanom

stanju	–	prije	nego	se	Dafa	počeo	predavati,	i	da	ga	takvog	održi	do	dana	kada	bi	Dafa	trebao

biti	podučavan.	Zato	su	svi	događaji	koji	su	se	dogodili	u	svjetskoj	povijesti,	tijekom	različitih

povijesnih	 perioda,	 datirajući	 do	 stvaranja	 Tri	 Područja	 i	 čovječanstva	 –	 uključujući	 rano

stanje	 stvari	 nakon	 što	 se	 čovjek	 prvi	 puta	 pojavio,	 i	 sve	 do	 onoga	 što	 je	 započelo	 preko

zadnjih	nekoliko	tisuća	godina	nakon	što	je	nastala	standardna	čovjekova	kultura,	na	primjer,

sve	poznate	osobe	i	glavni	događaji	u	povijesti	–	njihova	je	svrha	zapravo	da	utvrde	kulturu,

načine	razmišljanja,	 i	 ljudske	koncepte	i	vrijednosti	tako	da	ljudi	budu	sposobni	prepoznati

Fa	 i	 istinsku	kulturu	kultiviranja	na	dan	kada	se	Dafa	bude	podučavao.	Da	sve	ovo	nije	bilo

formirano	u	povijesti,	Dafa	učenici	koji	danas	sjede	ovdje	bi	bili	u	primitivnom	stanju,	slično

tome	kakvi	su	ljudi	bili	upravo	kada	su	ih	bogovi	stvorili,	i	ne	bi	mogli	ništa	razumjeti.	Da	je	to

bio	slučaj,	bilo	bi	nemoguće	podučavati	Fa,	i	 ljudima	bi	bilo	nemoguće	razumjeti	Fa.	"Što	je

kultivacija?"	-	ne	bi	 imali	pojma.	Jednostavno	govoreći,	bilo	bi	kao	da	današnji	 ljudi	nemaju

nikakvu	 kulturu.	 Kako	 bi	 se	 u	 tom	 slučaju	 danas	 mogao	 podučavati	 Fa?	 Ne	 bi	 bilo	 načina.

Stoga	su	se	sve	te	stvari,	od	drevnih	vremena	do	danas,	dogodile	 isključivo	radi	 formiranja

kulture	potrebne	za	širenje	Dafa.
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Radim	 ovo	 u	 dva	 koraka.	 Prvi	 uključuje	 Fa-ispravljanje,	 i	 Dafa	 učenici	 koji	 su	 uspjeli	 kroz

kultivaciju	 u	 Fa-ispravljanju	 su	 Dafa	 Učenici	 Perioda	 Fa-ispravljanja.	 Biti	 će	 ih	 više	 u

budućnosti,	tj.,	kultivatora	perioda	u	kojem	Fa	ispravlja	ljudski	svijet,	u	sljedećem	koraku.	U

tom	trenutku	će	cijeli	kozmos,	izuzev	čovječanstva,	već	proći	kroz	Fa-ispravljanje.	Često	sam

govorio	o	uplitanju	elemenata	starog	kozmosa	u	Fa-ispravljanje,	starih	sila,	 i	mnoštva	 loših

bića	sa	visokih	razina.	U	tom	trenutku	nijedna	od	tih	stvari	neće	postojati,	osim	tih	što	su	na

niskoj	 razini	 i	 to	 će	 biti	 ostavljeno	 kako	 bi	 pomoglo	 kultivatorima	 budućnosti	 da	 se

poboljšaju.	Kakvo	će	biti	Fa-ispravljanje	ljudskog	svijeta	kada	ne	bude	smetnji	starih	faktora

visokih	razina?	Razmislite,	bez	otpora	tih	visokih,	moćnih	starih	elemenata,	uključujući	 i	to

da	 su	 ljudska	 bića	 veoma	 slaba	 i	 da	 bića	 u	 nižim	 dimenzijama	 univerzuma	 i	 bića	 u

dimenzijama	 Tri	 Područja	 nemaju	 nikakve	 značajne	 sposobnosti,	 u	 vrijeme	 Fa	 ispravljanja

ljudskog	svijeta	 situacija	će	biti	drugačija,	 zasigurno.	Upravo	sada	 ljudi	 se	pitaju:	Što	će	 se

dogoditi	kada	zle	partija	ne	bude?	Kakvo	će	stanje	 tada	biti?	Kakva	će	biti	buduća	kineska

vlada?	Nema	potrebe	misliti	 ili	 išta	napraviti	po	tom	pitanju.	Naravno,	dok	potvrđujete	Fa	 i

objašnjavate	 istinu,	 možete	 doći	 do	 zaključaka	 sa	 vašim	 trenutnim	 razumijevanjem.	 Nema

problema	 sa	 time,	 pošto	 je	 u	 redu	 zaključivati	 na	 temelju	 normalne	 logike	 i	 razumijevanja

koje	osoba	ima.	Ali	što	se	tiče	onoga	što	će	se	zaista	dogoditi,	to	nije	do	ljudskih	bića,	i	neće

sličiti	 tome	 kako	 ljudi	 sada	 zamišljaju.	 U	 to	 vrijeme	 ljudsko	 društvo	 će	 biti	 potpuno

promijenjeno,	 stanje	 stvari	 će	 se	 sasvim	 promijeniti,	 i	 struktura	 društva	 će	 se	 potpuno

promijeniti.

Pa	za	vrijeme	ovog	perioda,	pogotovo	jer	je	ovo	period	kada	Dafa	učenici	potvrđuju	Fa	dok	se

odvija	 Fa-ispravljanje,	 zahtjevi	 za	 ovu	 grupu	 kultivatora	 su	 posebno	 visoki.	 Pošto	 su	 ti

kultivatori	ovdje	dok	se	odvija	Fa-ispravljanje,	oni	podnose	puno	 i	njihove	odgovornosti	su

velike.	Bez	obzira	koliko	puno	Zakonskih	tijela	 ima	Učitelj	 ili	koliko	velika	 je	njegova	moć	u

kozmosu,	 njegovo	 glavno	 tijelo	 je	 (naposljetku)	 među	 slojevima	 odjeljaka	 starog	 kozmosa	 i

svime	upravlja	u	Fa-ispravljanju	sa	ovoga	svijeta.	Čovječanstvo	i	Tri	Područja	su	prije	svega

stvoreni	 za	 potrebe	 Fa-ispravljanja,	 i	 Učiteljevo	 glavno	 tijelo	 je	 ovdje,	 stoga	 je	 žarište

uplitanja	 zla	 u	 Fa-ispravljanje	 također	 ovdje.	 Dafa	 učenici	 potvrđuju	 Fa,	 štite	 Fa,	 i	 u	 isto

vrijeme	se	ovdje	kultiviraju,	pa	su	njihove	odgovornosti	naravno	ogromne;	i	također	moraju

spasiti	živa	bića	ovdje,	i	ova	odgovornost	je	također	značajna	za	Dafa	učenike.	Zbog	toga	su

Dafa	učenici	perioda	Fa-ispravljanja	još	izvanredniji.

Kao	 što	 sam	 rekao,	 iako	 je	 u	 povijesti	 bilo	 različitih	 vrsta	 kultivacijskih	 formi,	 one	 su	 tek

uspostavljale	kulturu.	Što	je	kultivacija?	Jedino	(što	imate	ovdje)	danas	je	istinska	kultivacija

ljudskih	 bića.	 (Aplauz)	 Jedino	 ovaj	 format	 danas	 je	 priznat	 od	 svih	 bogova	 u	 kozmosu	 kao

istinska	kultivacija.	(Aplauz)	Sve	te	stvari	u	prošlosti	su	uspostavljale	kulturu.	Nijedno	ljudsko

biće	 koje	 je	 ušlo	 u	 Tri	 Područja	 nije	 nikada	 uspjelo	 izaći.	 Nijedno	 biće	 koje	 je	 došlo	 u	 ovaj

ljudski	 svijet	 iz	 većeg	 univerzuma	 nije	 se	 uspjelo	 vratiti	 na	 nebesa	 –	 to	 se	 nikada	 nije

dogodilo.	Unatoč	svim	pričama	o	kultivaciji	koja	se	dešavala,	nitko	nije	u	tome	uspio.	Iako	su

puno	govorili	o	uzdizanju	na	nebesa,	nitko	nikada	nije	uspio	tamo	doći.	Znate	za	sporednu
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dušu.	Postojale	su	sporedne	duše	koje	su	se	uspele	na	nebesa	nakon	što	su	iskoristile	ljudsko

tijelo	 kao	 prijevozno	 sredstvo	 za	 kultivaciju.	 Nakon	 što	 su	 iskoristile	 ljudsko	 biće	 kao

prijevozno	sredstvo,	sporedne	duše	bi	prisvojile	ljudski	izgled,	i	zato	su	neki	ljudi	vidjeli	ovu

ili	onu	osobu	kako	se	uzdiže	na	nebesa	putem	neke	prošle	kultivacijske	metode.	Možda	su

govorili	da	je	osoba	uzašla	na	nebesa	nakon	njene	smrti,	ali	onaj	koji	je	uzašao	na	nebesa	nije

bio	glavna	duša	osobe	niti	zaista	ta	osoba.	Stoga	se	nijedno	biće	koje	je	došlo	u	Tri	Područja

nikada	nije	uspjelo	vratiti.	Oni	koji	jesu	su	bile	sporedne	duše,	i	što	će	se	dogoditi	sa	glavnim

tijelom	nije	nikada	bilo	nešto	što	bi	sporedna	duša	smatrala	važnim.	Nijedan	bog	nije	nikada

smatrao	da	su	ljudska	bića	važna.

Rekao	 sam	 prije	 da	 su	 i	 bogovi	 također	 stvoreni	 i	 formirani	 u	 različitim	 vremenskim

periodima.	Bogovima	koji	su	bili	sposobni	doći	blizu	ovoga	mjesta	nije	bila	jasna	istinska	slika

kozmosa,	čak	ni	povijest	i	razlozi	postojanja	Tri	Područja.	I	pogotovo,	oni	bogovi	koji	mogu

komunicirati	sa	ljudskim	bićima	su	niske	razine,	i	te	stvari	im	nisu	nimalo	bile	jasne.	Nisu	čak

znali	zašto	postoje	ljudska	bića,	i	zato	im	ljudska	bića	nisu	bila	nimalo	važna.	Kada	sam	prije

podučavao	 Dafa,	 mnogi	 bogovi	 su	 rekli:	 "Podučavaš	 Dafa	 čak	 kada	 su	 ljudska	 bića	 toliko

degenerirala,	i	čak	ih	podučavaš	tako	veliki	Fa."	Kako	bi	mogli	znati	pravi	značaj	čovjekovog

postojanja?	Naravno,	sada	shvaćaju	i	svi	znaju.	Dok	Fa-ispravljanje	napreduje	korak	po	korak

i	 istina	se	neprestano	prikazuje,	neki	bogovi	koji	 su	 igrali	negativnu	ulogu	su	shvatili	 svoje

pogreške	i	postepeno	vidjeli	istinu,	te	im	je	stoga	postalo	jasno.	Ali	najosnovnije	pitanje,	a	to

je	činjenica	da	se	stare	sile	potpuno	negiraju	na	temeljnoj	razini,	 je	nešto	što	oni	ne	mogu

konačno	 i	 u	 potpunosti	 prihvatiti.	 I	 dalje	 ne	 mogu	 vidjeti	 ovu	 istinu.	 Kada	 stvari	 stignu	 do

finalnog	koraka	i	kada	vide	istinu,	biti	će	prekasno,	i	to	će	njima	donijeti	katastrofu.

Pošto	 će	 se	 ovo	 napraviti	 u	 dvije	 faze,	 iako	 je	 ljudsko	 društvo	 poprilično	 ravnodušno	 kada

vidi	 kako	 Dafa	 praktikanti	 trpe	 progon,	 i	 stanje	 stvari	 u	 ljudskom	 društvu	 sugerira	 da	 ne

postoji	 nikakav	 bitan	 utjecaj	 na	 obično	 društvo--	 naposljetku	 sve	 profesije	 rade	 kao	 po

mehanizmu,	i	ova	mašinerija	tj.	ljudsko	društvo	i	dalje	se	pokreće	i	funkcionira	normalno--to

je	zato	jer	se	stvari	koje	se	odnose	na	ljudska	bića	neće	raditi	dok	ne	dođe	vrijeme	kada	Fa

bude	 ispravljao	 ljudski	svijet.	Upravo	sada	nisam	u	osnovi	napravio	ništa	vezano	za	 ljudska

bića,	i	dok	spašavate	ljude	svijeta	ne	radite	ništa	više	od	buđenja	i	poticanja	ljudske	savjesti	i

urođene	dobrote.	Dok	proganja	Dafa	učenike,	zlo,	tako	da	ima	način	da	opravda	svoj	progon

Dafa	 učenika,	 je	 željelo	 da	 se	 svi	 ljudi	 svijeta	 protive	 Dafa	 učenicima	 i	 Dafa	 i	 da	 ne	 ostave

uporište	 za	 Dafa	 učenike	 u	 svijetu.	 Stoga	 je	 mnogim	 lažima	 hranilo	 ljudsko	 društvo	 i

iskoristilo	sve	kineske	propagandne	alate	kako	bi	napravilo	pomutnju,	uzaludno	pokušavajući

postići	da	cijeli	svijet	vjeruje	tim	lažima	i	da	se	pridruži	proganjanju	Dafa	učenika.	Budući	da

je	takva	situacija,	puno	živih	bića	koja	nisu	znala	istinu,	mnogi	ljudi	svijeta,	bili	su	zatrovani.

To	znači,	cilj	objašnjavanja	 istine	od	strane	Dafa	učenika	za	vrijeme	ovog	perioda	 je	spasiti

ljude	 i	ukloniti	otrov	kojim	su	stare	sile	 i	opaki	elementi	partijskih	zlih	aveti	otrovali	 ljude.

Razlog	 je,	 stare	 sile	 će	 se	 uništiti	 za	 vrijeme	 Fa-ispravljanja,	 opaka	 partija	 i	 zle	 aveti	 će

također	zasigurno	biti	uništeni,	 i	svi	koji	su	pridonijeli	tome	što	rade	će	biti	uništeni.	To	 je
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zakon	 koji	 je	 postavljen	 u	 Fa-ispravljanju,	 i	 mora	 biti	 tako	 učinjeno.	 Ako	 ne	 odemo	 i	 ne

spasimo	nekog	takvog,	on	ili	ona	će	biti	uništeni	u	povijesti	zajedno	sa	zlom.

Kada	je	život	zaista	uništen	to	je	zastrašujuće.	Vrsta	smrti	vidljiva	ljudima	nije	zastrašujuća,

zato	jer	to	nije	smrt	čovjekovog	istinskog	bića.	Kada	čovjek	umre,	on	samo	skida	omotač	koji

je	 napravljen	 od	 (stvari)	 najpovršinskije	 materijalne	 dimenzije,	 kao	 skidanje	 artikla	 odjeće;

dok	pravi	život	ponovno	ulazi	u	ciklus	reinkarnacije.	Naravno,	nekim	kultivatorima	koji	su	se

u	 prošlosti	 dobro	 kultivirali	 bi	 njihovu	 sporednu	 dušu	 pokupili	 i	 odveli	 na	 kraju	 njihovih

života,	 ali	 to	 nije	 bila	 ta	 osoba.	 To	 je	 nešto	 što	 se	 događa	 nakon	 što	 osoba	 umre.	 Jedino

kultivacija	koju	je	uspostavio	Dafa	može	zaista	donijeti	osobi	uspjeh.	U	cijeloj	povijesti	nitko

nije	znao	zašto	je	čovjek	došao	ovdje	ni	čovjekovo	mjesto	u	svijetu.	I	upravo	zbog	toga	jer	su

to	 misterije,	 nijedan	 bog	 nije	 znao	 odgovore--	 stanje	 koje	 je	 uspješno	 osiguralo	 stabilnost

čovječanstva,	stabilnost	Tri	Područja	i	sigurnost	ljudskih	bića.

Te	 misterije	 se	 sada	 postupno	 otkrivaju,	 i	 bogovi	 i	 bića	 na	 nebesima	 postupno	 počinju

shvaćati	i	također	znaju	istinu.	Odgovori	na	pitanja	kao	što	je:	"Zašto	se	Dafa	predaje?	Zašto

se	 tako	 ogroman	 Fa	 predaje	 čovječanstvu?	 Zašto	 su	 ljudska	 bića	 tako	 sretna?"	 (postaju	 im

jasna.)	Ti	bogovi	su	mi	često	znali	reći:	 "Jedino	su	ti	 ljudska	bića	važna."	Pod	tim	su	mislili:

"Mi	ti	nismo	važni.	U	Fa-ispravljanju	tako	si	strog	sa	nama,	a	ipak	tako	popustljiv	sa	ljudskim

bićima."	 Sada	 to	 više	 ne	 govore.	 Nitko	 to	 više	 ne	 govori.	 Drugim	 riječima,	 Tri	 Područja,

ljudski	svijet,	i	čovječanstvo—sve	te	stvari	utječu	na	cijeli	kozmos,	i	povezani	su	sa	spasenjem

beskrajnih,	 bezbrojnih	 bića	 u	 cijelom	 kozmosu.	 Među	 njima	 su	 beskrajna,	 bezbrojna	 bića

visokih	razina	i	bića	ekstremno	visokih	razina.	Nije	li	to	značajna	stvar?	Ali	ljudsko	biće	koje

je	dugo	bilo	u	stanju	iluzije	ne	može	vidjeti	istinsku	sliku	stvari	iz	Tri	Područja.	S	obzirom	da

ljudska	 bića	 ne	 mogu	 vidjeti	 što	 je	 istina,	 mora	 im	 biti	 omogućeno	 stanje	 u	 Tri	 Područja	 s

kojim	mogu	održavati	ljudski	način	života.	Postojeći	u	stanju	iluzije,	ljudska	bića	će	sigurno

biti	 zavedena	 u	 tom	 stanju,	 kao	 posljedica	 toga	 povrjeđivat	 će	 jedni	 druge	 radi	 opstanka	 i

utrkivati	se	i	boriti	za	stvari.	Bez	obzira	čini	li	se	to	što	rade	smirenim	ili	intenzivnim,	sve	je

radi	 osobnog	 dobitka	 i	 zbog	 sebičnih	 motiva.	 Ali	 u	 svakom	 slučaju,	 pošto	 je	 ovo	 stanje

uređeno	za	ljudska	bića,	sve	dok	se	ponašaju	unutar	postavljenih	ograničenja	tog	stanja	neće

se	računati	kao	njihova	krivica.	Pošto	su	ljudska	bića	u	ovakvom	okruženju	i	ovakvom	stanju

iluzije	dugo	vremena,	od	vremena	kada	se	Dafa	počeo	širiti,	nastalo	 je	pitanje	mogu	li	 ljudi

vidjeti	Fa	kakav	je	i	mogu	li	se	probiti	iz	čahure	u	kojoj	su	toliko	dugo	zatvoreni.	Za	ljudska

bića	to	je	postalo	pitanje	od	najveće	važnosti.	Ljudskim	bićima	se	može	činiti	nepoštenim,	ali

je	u	stvari	pošteno.

Pa	kada	su	ljudska	bića	došla	ovdje	i	kada	su	među	ostalim	ljudskim	bićima,	tkogod	ovdje,	u

ovom	okruženju,	prekorači	postavljena	ograničenja	ovakvog	stanja	 i	 za	vrijeme	svog	života

nastavlja	ozbiljno	škoditi	drugima	i	raditi	loše	stvari,	ta	osoba	kvari	ovo	okruženje	i	kvari	ovo

stanje	koje	ljudska	bića	trebaju	imati	i	on	čini	grijeh	prema	ovom	iznimno	važnom	događaju.

Pa	dok	se	Dafa	širi	i	za	vrijeme	kultivacije	Dafa	učenika,	kada	je	do	toga	mogu	li	ljudi	dobiti	Fa

i	 mogu	 li	 se	 kultivirati	 do	 kraja,	 količina	 karme	 koju	 su	 nakupili	 u	 povijesti	 definitivno	 im
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uzrokuje	različite	izazove	kao	ljudskim	bićima	ili	kao	kultivatorima.	Iskreno	rečeno,	kada	se

radi	o	pitanju	može	li	netko	dobiti	Fa	i	može	li	se	netko	cijelim	putem	kultivirati,	postojat	će

različite	forme	smetnji	za	razne	ljude.	Ti	problemi	proizlaze	zbog	vlastitih	djela	koja	je	osoba

napravila	u	prošlosti,	 stoga	se	nitko	ne	bi	 trebao	buniti.	Tko	može	dobiti	Fa?	Tko	se	može

probiti	iz	čahure?	Tko	može	istinski	i	racionalno	vidjeti	ovaj	Fa	kakav	stvarno	jeste?	Gledano

u	ovom	svjetlu,	stvari	su	zaista	poštene	prema	živim	bićima.

Za	ljudska	bića	 je	od	najveće	važnosti	stav	koji	 imaju	prema	nečemu	toliko	važnome	poput

ovog.	 Pa	 ovo	 stanje	 iluzije	 ima	 utjecaj	 na	 ljudska	 bića:	 kada	 se	 radi	 o	 tome	 možeš	 li	 se

kultivirati,	možeš	li	vidjeti	Istinu,	možeš	li	vidjeti	istinsku	sliku	stvari,	i	možeš	li	sresti	ovaj	Fa,

činjenica	 da	 su	 životi	 u	 stanju	 iluzije	 čini	 stvari	 zaista	 užasno	 teškima	 za	 njih.	 Zato	 Dafa

učenici	koji	danas	sjede	ovdje	ne	uključuju	cijelu	ljudsku	rasu.	Naravno,	kao	što	sam	rekao,

širenje	Dafa	je	bilo	pošteno	prema	svim	bićima.	Nečiji	društveni	status	ili	položaj	nisu	bitni	–

jedino	što	je	bitno	su	nečije	srce	i	stav	prema	Dafa.	Zapravo,	cijelo	Fa-ispravljanje	se	radi	na

ovaj	 najblaži	 i	 najmilosrdniji	 način.	 Greške	 koje	 su	 bića	 napravila	 u	 prošlosti	 se	 ne	 broje

protiv	 njih.	 Bez	 obzira	 koliko	 veliki	 zločin	 si	 počinio	 ili	 greška	 koju	 si	 napravio	 u	 prošlosti,

ništa	 od	 toga	 se	 ne	 uzima	 protiv	 tebe:	 jedino	 tvoj	 stav	 prema	 Fa-ispravljanju	 danas	 i	 tvoje

shvaćanje	Dafa	su	bitni.	To	su	jedine	stvari	koje	se	broje.	Ako	ne	možeš	prihvatiti	čak	ni	Dafa,

tada	si	izgubio	svoju	šansu.	Ako	kažeš,	"Ja	ne	priznajem	Dafa,"	dakle,	ako	ne	priznaješ	Dafa	ti

ne	priznaješ	budućnost,	jer	je	budućnost	stvorena	od	ovog	Fa.

Većina	 cjelokupnog	 kozmosa	 je	 dovršena	 u	 Fa-ispravljanju.	 Opisao	 sam	 to	 prije	 kao

balansirajuću	vagu.	Između	starog	i	novog	kozmosa,	novi	kozmos	je	stalno	dobivao	na	težini	i

dio	koji	 je	prošao	kroz	Fa-ispravljanje	se	stalno	povećavao,	i	ta	strana	je	pritiskala	dole	kao

na	vazi.	Sada	to	više	nije	tako,	jer	je	formacija	novog	kozmosa	u	osnovi	potpuno	napravljena.

(Srdačan	pljesak)	 Ono	 što	 preostaje	 su	 finalni	 elementi.	 I	 kada	 sve	 te	 stvari	 budu	 riješene,

posljednja	 etapa	 Fa-ispravljanja	 će	 se	 završiti.	 Kada	 Fa-ispravljanje	 završi	 započeti	 će	 era

novog	kozmosa.	I	na	kraju	će	jedino	ljudski	svijet	ostati	za	napraviti.	Prostranstvo	ove	Zemlje

i	ljudska	Tri	Područja	će	se	okružiti	i	zapečatiti	te	odvojiti	od	novog	i	većeg	kozmosa.	Nisu	li

današnji	 znanstvenici	 otkrili	 da	 se	 Mliječna	 staza	 sve	 više	 i	 više	 udaljava	 od	 univerzuma,	 i

odvaja	 od	 njega	 brzim	 tempom?	 To	 je	 zapravo	 proces	 odlaska.	 Kada	 se	 Fa-ispravljanje	 u

novom	kozmosu	napravi,	učinak	koji	bi	svi	životi	u	Tri	Područja	imali	na	novi	kozmos	bi	bio

zagađujući	i	zato	se	Tri	Područja	trebaju	odvojiti,	zapečatiti	i	tretirati	u	izolaciji,	a	to	je	(faza)

Fa	ispravljanja	ljudskog	svijeta.

Dafa	učenici	se	kultiviraju	u	ovom	periodu	i	odgovornosti	koje	imaju	su	brojne	i	teške.	Sada

ste	to	čuli	jasno	i	shvatili	ste	–	znači	to	je	svrha	čovjekovog	postojanja	i	kultivacijskog	stanja

koje	imaju	Dafa	učenici.	Prema	tome	format	kultiviranja	u	ovome	svijetu	vam	mora	biti	jasniji

nego	 ikada,	 jer	 je	 jedino	 ovo	 kultivacija	 i	 jedino	 je	 ovo	 zaista	 kultivacija	 uređena	 za	 živote

unutar	 Tri	 Područja.	 Sve	 što	 se	 pojavilo	 u	 prošlosti	 je	 bilo	 u	 svrhu	 utvrđivanja	 kulture	 za

čovječanstvo,	 dok	 je	 ovo	 završna	 početna	 točka	 od	 koje	 će	 se	 ljudska	 bića	 ponovo	 istinski

uzdići	i	zato	su	zahtjevi	za	kultivatore	koji	rade	ovu	kultivaciju	drugačiji.	Tri	stvari	koje	vas	je
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Učitelj	 naučio	 da	 radite	 dobro	 u	 Fa	 izgledaju	 jednostavnima,	 ali	 (stvari	 kao	 što	 su)	 jeste	 li

marljivi	 i	 Status	 Dostignuća	 koji	 ćete	 postići	 su	 povezani	 s	 time.	 Dafa	 je	 ustanovljen	 u

ljudskom	 društvu,	 i	 vaša	 forma	 kultivacije	 je	 takva	 da	 se	 prilagodite	 običnom	 društvu	 do

maksimalne	 granice.	 Puno	 ljudi	 misle	 da	 se	 tu	 radi	 o	 popustljivosti	 i	 da	 to	 čini	 stvari

povoljnima	za	našu	kultivaciju,	ali	marljivi	učenici	ne	gledaju	tako	na	to.	To	je	put	koji	Dafa

učenici	moraju	proći	dok	se	kultiviraju.	Pa	sve	što	radite,	bilo	to	dobro	uravnoteživanje	vaših

obiteljskih	odnosa	dok	živite	među	običnim	 ljudima,	dobro	uravnoteživanje	vaših	odnosa	u

društvu,	kako	radite	na	radnom	mjestu,	kako	se	ponašate	u	društvu,	 itd.	to	nisu	stvari	koje

možete	samo	tako	zanemariti.	Sve	je	to	dio	vašeg	oblika	kultivacije	i	to	su	ozbiljne	stvari.

Puno	učenika	smatra	da	je	samo	izvođenje	vježbi	i	učenje	Fa	kultivacija.	Da,	na	taj	način	se

direktno	spajate	s	Fa.	Ali	kada	se	zaista	krenete	kultivirati	u	svakodnevnom	životu,	društvo	s

kojim	 dolazite	 u	 kontakt	 je	 vaše	 kultivacijsko	 okruženje.	 Poslovno	 i	 obiteljsko	 okruženje	 u

kojem	provodite	vrijeme	 je	okolina	u	kojoj	kultivirate	sebe,	dio	 je	puta	kojeg	morate	proći,

ono	 je	 s	 čime	 se	 morate	 nositi,	 i	 dobro	 se	 nositi	 u	 tome.	 Ništa	 od	 ovoga	 se	 ne	 bi	 trebalo

zanemariti.	 Kada	 budete	 došli	 do	 kraja,	 (pitanje	 bi	 bilo):	 Kako	 ste	 prošli	 put	 koji	 je	 Učitelj

uredio	za	vas?	Kada	je	sve	rečeno	i	napravljeno,	ove	stvari	se	trebaju	uzeti	u	obzir.	I	u	toku

vaše	kultivacije	mora	se	gledati	na	ove	stvari	 također.	Stoga	ništa	ne	bi	 trebali	 zanemariti.

Što	 se	 tiče	 pogodnosti	 (u	 Dafa)	 osoba	 se	 može	 kultivirati	 bez	 da	 uđe	 u	 samostan,	 ode	 na

osamljenu	 planinu	 ili	 da	 napusti	 svjetovni	 svijet.	 Ali	 gledajući	 iz	 druge	 perspektive,	 sve	 to

dodaje	sloj	težine:	ako	želite	uspjeti,	morate	dobro	raditi	stvari	koje	su	navedene	gore	i	raditi

dobro	u	svakom	aspektu	vašeg	života.

Rekavši	to,	različiti	ljudi	razumiju	Fa	na	različitim	razinama,	i	postoje	noviji	učenici.	Neki	ljudi

bi	mogli	zaključiti:	"Kada	radim	kućanske	poslove	ja	se	kultiviram.	Dovoljno	je	ako	izgradim

bliske	 odnose	 sa	 svojim	 roditeljima	 i	 braćom	 i	 sestrama."	 Tada	 ste	 razvili	 novu	 vezanost	 i

otišli	ste	u	krajnost.	Morate	sve	raditi	dobro,	ali	ne	možete	pretjerati;	kada	pretjerate	to	 je

još	 jedna	 vezanost.	 Također,	 morate	 imati	 ispravan	 stav	 prema	 Dafa	 i	 zaista	 se	 smatrati

kultivatorom.	Kako	nastojite	biti	marljivi,	kako	se	odnosite	prema	Fa,	i	kako	se	kultivirate	–

uključujući	dužinu	i	prioritet	učenja	Fa	-	ne	smijete	zanemariti	nijednu	od	ovih	stvari,	i	one

su	zapravo	važnije,	jer	je	to	vaš	put,	put	koji	morate	proći.	Vi	se	morate	upravo	izkultivirati	iz

običnog	ljudskog	društva	i	vi	upravo	morate	postojati	usporedno	sa	Fa-ispravljanjem	dok	se

ono	odvija	i	biti	odgovorni	prema	živim	bićima.	Zato	se	morate	kultivirati	na	taj	način.

Prije	sam	rekao	da	kada	biste	svi	otišli	na	osamljene	planine	ili	u	samostane	da	se	kultivirate,

ne	 biste	 imali	 puno	 kontakata	 sa	 društvom	 i	 ne	 biste	 mogli	 učinkovito	 naširoko	 spašavati

bića,	 zar	 ne?	 Pa	 nije	 li	 postojao	 razlog	 zbog	 kojeg	 ste	 savjetovani	 da	 radite	 stvari	 kako	 ih

radite	 sada?	 Taj	 način	 omogućuje	 okolnosti	 koje	 su	 prikladnije	 za	 spašavanje	 bića,	 nije	 li

tako?	 Naravno,	 dok	 se	 kultivirate	 vi	 -koji	 ste	 kultivatori-	 zasigurno	 ćete	 se	 sretati	 sa

testovima,	 jer	se	morate	uzdići.	Kada	netko	ne	obavlja	dobro	stvari,	nevolje	će	neprestano

navirati.	 Ali	 oni	 koji	 dobro	 obavljaju	 stvari	 neprestano	 će	 se	 sretati	 sa	 testovima	 dok	 se

kultiviraju.	Ako	kategorički	smatrate	da	su	to	sve	smetnje	i	pokušate	riješiti	probleme	samo
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zbog	 toga	 da	 bi	 ih	 riješili,	 tada	 ih	 nećete	 moći	 riješiti,	 zato	 jer	 su	 se	 pojavili	 radi	 vašeg

napretka.	Morate	ih	sagledati	ispravnim	mislima,	(pitajući	se):	"S	obzirom	na	problem	s	kojim

se	suočavam,	koji	je	ispravan	pristup	prema	svemu	što	ima	veze	sa	ovom	smetnjom	i	kako	da

to	uravnotežim	sa	ciljem	spašavanja	živih	bića?	Kako	da	postupim	na	način	koji	je	odgovoran

prema	živim	bićima,	i	sagledam	slučaj	tih	stvari	kao	dobru	bazu	za	objašnjavanje	istine	ili	kao

dobru	priliku	za	objašnjavanje	 istine?"	Pod	normalnim	okolnostima	ne	biste	 imali	razlog	da

priđete	ljudima	i	da	im	objasnite	istinu	i	ako	biste	to	napravili	neočekivano	možda	se	ne	bi

htjeli	sastati	sa	vama.	Nije	li	da	vam	smetnja	pruža	priliku	da	ostvarite	interakciju	sa	ljudima?

Ne	biste	li	trebali	iskoristiti	priliku	i	objasniti	im	istinu?	Najveća	odgovornost	koju	imaju	Dafa

učenici,	pored	kultiviranja,	je	spašavanje	života.	Pa	zar	ne	možete	to	napraviti?	I	kako	da	to

ne	napravite	dobro?	Stoga	ne	smatrajte	slučajeve	bilo	kakvih	problema	s	kojima	se	suočavate

kao	smetnje	za	vaše	ispravne	dužnosti,	za	vaše	Fa	učenje	ili	vaše	objašnjavanje	istine.	To	nije

tako.	Kada	nastane	problem,	to	stvara	priliku	za	objašnjavanje	istine.

Nisam	 li	 rekao	 da	 kada	 gledate	 stvari	 u	 Tri	 Područja,	 stvari	 su	 suprotne?	 Puno	 stvari	 koje

čovječanstvo	smatra	lošim	su	dobre.	I	puno	stvari	koje	čovječanstvo	smatra	dobrima	su	loše.

Nije	li	ustaljena	mudrost	u	ljudskom	svijetu	obrnuta?	Ljudska	bića	smatraju	da	je	loša	stvar

imati	poteškoće.	Ali	patnja	kroz	teškoće	može	smanjiti	karmu	i	grijehe	obične	osobe.	Kada

osoba	izdrži	puno	teškoća	za	vrijeme	svoga	života,	primiti	će	blagoslove	u	svojem	sljedećem

životu.	 Kada	 netko	 ima	 novaca	 ili	 kada	 uživa	 visoki	 položaj	 u	 sljedećem	 životu,	 to	 duguje

tome	što	je	napravio	dobra	dijela	i	akumulirao	blagoslove	i	vrlinu	u	svom	prijašnjem	životu.

Ako	osoba	nastavi	raditi	loše	stvari,	nema	čak	ni	malo	blagoslova	ili	vrline,	i	ako	je	nakupila

puno	karme,	tada	u	svom	sljedećem	životu	ne	samo	da	neće	imati	blagoslove	ili	vrlinu,	niti	će

uživati	 u	 bilo	 kakvom	 bogatstvu,	 nego	 će	 također	 morati	 platiti	 za	 svu	 tu	 karmu.	 Zato	 će

živjeti	 u	 siromaštvu	 cijeli	 život	 i	 drugi	 će	 ga	 prezirati.	 Čak	 bi	 mogao	 misliti	 da	 je	 svijet

nepravedan	prema	njemu	na	razne	načine,	dok	je	stvarnost	da	je	to	zbog	toga	što	otplaćuje

dugove	 koje	 je	 nakupio	 u	 svom	 prijašnjem	 životu.	 Tako	 je	 govoreći	 u	 pojmovima	 ljudskih

bića.	Za	kultivatore,	ne	pruža	 li	ovo	okruženje	upravo	prilike	za	samopoboljšanje?	Svi	Dafa

učenici	znaju	da	trpljenje	teškoća	eliminira	karmu,	i	da	povrh	toga	stvara	prilike	za	poboljšati

samoga	sebe.	U	stanju	su	pravilno	gledati	na	to,	i	zajedno	sa	otplaćivanjem	karme	u	stanju	su

da	iskoriste	priliku	i	naprave	dobar	posao	sa	stvarima	koje	trebaju	raditi.	Iako	je	teško,	to	su

testovi	 koje	 moraju	 proći.	 Kada	 ste	 u	 stanju	 točno	 se	 postaviti	 prema	 stvarima,	 imati

ispravan	stav	prema	teškoćama	i	uspjeti	na	ispravan	način,	proći	ćete	taj	test,	vaša	razina	će

se	 povisiti,	 vaše	 područje	 će	 se	 uzdići,	 i	 vaš	 gong	 će	 porasti,	 zar	 ne?	 Zar	 cijeli	 proces

kultivacije	za	vrijeme	Fa-ispravljanja	ne	funkcionira	na	taj	način?

Zapamtite,	 ono	 što	 je	 za	 ljudska	 bića	 ustaljena	 mudrost	 je	 obrnuto.	 Pa	 kada	 naletite	 na

tegobne	 stvari	 dok	 se	 kultivirate,	 nemojte	 ih	 sve	 smatrati	 problemima,	 kao	 smetnju	 vašoj

ispravnoj	 dužnosti	 ili	 kao	 napade	 na	 te	 dužnosti,	 ili	 misliti:	 "Ova	 stvar	 koju	 radim	 je	 od

najveće	 važnosti,	 ona	 stvar	 koju	 radim	 je	 od	 najveće	 važnosti..."	 Zapravo,	 mnoge	 stvari

možda	 nisu	 onakve	 kakvim	 ih	 vi	 vidite.	 Vaš	 istinski	 napredak	 će	 uvijek	 biti	 prvi	 i	 glavni,	 i
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ispunjenje	vaše	kultivacije	je	uvijek	prvo	i	glavno.	Ali	ne	možete	misliti:	"Pošto	ste	rekli	da	su

moja	kultivacija	i	napredak	najbitniji	nitko	to	ne	bi	smio	ometati."	Opet	biste	bili	u	krivu.	Ne

pružaju	li	smetnje	prilike	za	samopoboljšanje?	Iz	moje	perspektive,	kao	vaš	Učitelj,	smatram

da	 je	vaš	napredak	najvažniji,	 ali	 to	ne	znači	da	dok	se	poboljšavate	pred	vama	 leži	gladak

put.	 Recimo	 da	 ste	 otišli	 gore	 na	 nebo	 sa	 puno	 karme	 vukući	 za	 sobom	 golemu	 nakrcanu

prtljagu	 (publika	 se	 smije),	 kako	 bi	 to	 moglo	 biti	 dopušteno?	 Moram	 postaviti	 određene

testove	 za	 vas	 i	 dovesti	 vas	 do	 toga	 da	 otpustite	 te	 vaše	 vezanosti,	 dovesti	 do	 toga	 da	 se

riješite	prtljage.	Dok	prolazite	kroz	testove	 jedan	za	drugim,	morate	neprestano	odbacivati

vaše	 vezanosti	 i	 ljudsko	 razmišljanje	 i	 nećete	 biti	 u	 mogućnosti	 nositi	 te	 stvari	 u	 razne

testove	(te	ih	uspjeti	proći).	Pa	kada	se	test	pojavi,	vi	kažete:	"To	je	smetnja,"	a	neki	ljudi	čak

traže	posvuda	Učitelja	i	pitaju:	"Ajme	meni,	kako	ću	to	riješiti?"	Dakle,	kako	bih	ja	to	mogao

riješiti	za	vas?	Ako	ja	to	riješim,	vi	ne	biste	prošli	taj	test.	Ako	bi	maknuli	test,	da	li	biste	vi

trebali	ići	naprijed	dok	vučete	za	sobom	nakrcanu	prtljagu?	Stoga	ne	mogu	ukloniti	taj	test

za	 vas.	 (Učitelj	 se	 smije)	 Ima	 li	 to	 smisla?	 Zato	 kažem	 da	 kada	 je	 riječ	 o	 kultivaciji,	 morate

zaista	shvatiti	što	je	kultivacija,	biti	istinski	i	razumno	odgovorni	za	vašu	vlastitu	kultivaciju,

istinski	postupati	sa	svime	na	što	naiđete	sa	ispravnim	mislima,	i	imati	snažne	ispravne	misli.

Na	 posljednjoj	 Fa	 konferenciji	 na	 zapadnoj	 obali,	 nisam	 li	 govorio	 kako	 puno	 Dafa

praktikanata	ne	mogu	prihvatiti	kritiku?	Odbijaju	da	ih	kritiziraju.	Čim	drugi	nešto	kažu	oni

planu,	 uzrujaju	 se,	 ili	 započnu	 sukob	 s	 nekim.	 Oni	 žele	 čuti	 samo	 ugodne	 stvari.	 Znači	 vi

samo	želite	hodati	glatkim	putem,	ne	želite	li?	Želite	se	uzdići	na	nebesa	sa	vašom	golemom

prtljagom?	Nije	li	u	biti	to	upravo	što	želite	napraviti?	Morate	otpustiti	sve	loše,	ljudske	misli

i	 sve	 vrste	 vezanosti	 koje	 imate.	 Nije	 li	 ne	 prihvaćanje	 kritike	 vezanost?	 Želite	 čuti	 samo

prijatne	 stvari,	 ali	 kako	 može	 biti	 tako?	 (Uređenja	 su	 napravljena)	 upravo	 da	 drugi	 kažu

neugodne	stvari	i	da	se	vidi	jeste	li	dirnuti.	Bog	ne	bi	obratio	nikakvu	pozornost	onome	što

ljudsko	biće	kaže	o	njemu	-	ne	možeš	na	njega	utjecati.	Ne	bi	ni	najmanje	pokušao	dokučiti

kako	 se	 to	 što	 radiš	 odnosi	 na	 njega.	 Ne	 obraća	 ni	 malo	 pažnje,	 jer	 ne	 možeš	 utjecati	 na

njega.	Bogovi	mogu	kontrolirati	ljudski	um	i	navoditi	ljude	da	naprave	određene	stvari,	ali	ne

obratno.	Kako	bi	ljudska	bića	ikako	mogla	utjecati	na	bogove?	Pa	ako	želite	postati	božansko

biće,	 ne	 trebate	 li	 vi	 sami	 biti	 takvi?	 Ne	 biste	 li	 trebali	 otpustiti	 te	 vezanosti?	 I	 ne	 biste	 li

trebali	otpustiti	te	vaše	osjećaje	koje	ljudska	bića	mogu	uzburkati?

Isto	 vrijedi	 čak	 i	 kada	 je	 nevolju	 uzrokovao	 kolega	 Dafa	 učenik.	 Možda	 mislite:	 "Ovo	 nije

nevolja	 koju	 je	 uzrokovao	 običan	 čovjek,	 pa	 ju	 je	 teško	 savladati."	 Sigurno	 je	 tako.	 Dafa

učenici	 koji	 se	 kultiviraju	 nisu	 bogovi	 već	 ljudska	 bića	 također.	 A	 kada	 se	 ljudska	 bića

kultiviraju,	sve	vrste	ljudskih	vezanosti	će	isplivati.	Pa	u	ovom	kultivacijskom	okruženju	Dafa

učenika,	može	se	 jedino	reći	da	se	bića	neprestano	kreću	prema	gore;	okruženje	ne	može

biti	čisto	kao	u	bogova.	Ali	ovo	okruženje	 je	puno	bolje	od	onoga	običnih	 ljudi.	To	 je	 jedini

način	koji	može	biti,	i	postajat	će	sve	bolji.	Upravo	zato	su	se	u	ovom	okruženju	Dafa	učenika

razotkrile	sve	vrste	ljudskih	vezanosti	i	čak	se	desilo	veoma	loše	ponašanje.	Niste	li	vidjeli	sve

to	na	putu	koji	ste	prošli?	To	je	očekivano.
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Da,	mnogi	 ljudi	su	veoma	zabrinuti	kada	 je	Dafa	negativno	pogođen	te	misle:	"Kako	se	ovaj

kolega	 kultivator	 ponio	 tako	 loše?"	 Da,	 ako	 svatko	 misli	 na	 taj	 način,	 moći	 ćete	 štititi	 ovo

okruženje	 i	 neprestano	 poboljšavati	 njegovu	 čistoću.	 Ali	 problemi	 će	 se	 ipak	 događati	 i

ljudske	vezanosti	će	se	ipak	otkrivati.	Gledao	sam	sveukupno	stanje	stvari,	i	znao	sam	da	će

se	te	stvari	zasigurno	razviti	u	kultivacijskom	okruženju,	ali	također	znam	da	će	se	te	stvari

postupno	 ukloniti	 tokom	 vaše	 kultivacije.	 Pošto	 se	 kultivirate,	 na	 kraju	 svatko	 će	 se

poboljšati,	i	to	također	znam.	To	je	tako	kada	se	ljudi	kultiviraju	u	ovom	okruženju.	Ali	nitko

od	vas	ne	bi	smio	popustiti,	 i	ne	možete	biti	 ravnodušni	kada	vidite	da	drugi	vrijeđaju	 ime

Dafa-	takav	je	zahtjev	za	vas.	Ako	ste	Dafa	učenici,	ne	biste	li	svi	trebali	zaštititi	i	potvrđivati

Fa?	To	je	vaša	odgovornost.	Stoga	stvari	nisu	prosto	onakve	kakvima	ih	vi	zamišljate	dok	se

kultivirate.	 Iako	 morate	 gledati	 na	 kultivaciju	 kao	 na	 nešto	 primarno,	 ne	 možete	 misliti	 da

ostale	stvari	nisu	važne,	misliti	da	vaša	obitelj	nije	važna,	društvo	nije	važno,	 itd.	 i	da	ništa

drugo	 nije	 važno.	 Dobro	 usklađivanje	 svih	 tih	 dijelova	 vašeg	 života	 je	 put	 koji	 ćete	 preći.

Rekao	 sam	 da	 se	 u	 vašoj	 kultivaciji	 morate	 prilagoditi	 načinu	 običnog	 društva	 u	 najvećoj

mogućoj	mjeri.	Naravno,	postoje	svakakvi	ljudi.	Oni	koji	pokušavaju	oštetiti	Fa	su	čak	nešto

rekli	 u	 onim	 radnim	 logorima	 koji	 pokušavaju	 "preobratiti"	 učenike,	 naime:	 "Nije	 li	 Učitelj

rekao	 da	 se,	 dok	 se	 kultivirate,	 prilagodite	 običnom	 društvu	 u	 najvećoj	 mogućoj	 mjeri?

Trebate	se	vratiti	i	biti	obične	osobe	i	prestati	učiti	Dafa.	Predajte	svoje	knjige."	Da,	postoje

svakakvi	ljudi.	Ali	naravno,	jeste	li	vi	na	najosnovnijoj	razini	kultivator?	Ako	se	odvojite	čak	i

od	 Fa,	 kako	 ćete	 se	 kultivirati?	 Mnogi	 obični	 ljudi	 me	 nazivaju	 Učiteljem,	 ali	 oni	 nisu

kultivatori.	 Drugim	 riječima,	 ne	 računa	 se	 svatko	 tko	 me	 zove	 Učiteljem	 kao	 kultivator.

Morate	se	istinski	kultivirati	u	vašem	svakodnevnom	životu	i	zaista	se	smatrati	kultivatorom.

Upravo	 sam	 rekao	 nekoliko	 stvari.	 Vaše	 Fa	 konferencije	 moraju	 postići	 prave	 rezultate.

Slušao	sam	govore	učenika	ranije.	Vaša	konferencija	je	bila	posve	nadahnuta	i	vrlo	je	dobra.

Zato	sam	zadovoljan.	Neću	vam	oduzimati	više	vremena.	Samo	sam	došao	da	vas	sve	vidim.

Kad	god	dođem,	to	je,	pod	jedan,	da	naglasim	neka	pitanja,	i	drugo,	da	sve	vidim.	Nisu	li	neki

ljudi	rekli	da	imate	Učitelja	ovdje	i	Fa	ovdje?	Dakle,	probajte	onda	raditi	dobro	sve	stvari	koje

trebate	raditi.	Hvala	svima.	(Dugi,	oduševljen	pljesak)

Li	Hongzhi	

28.05.2006.

prijevod	na	hrvatski,	20.12.2013
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Podučavanje	Fa	na	Fa	konferenciji	u	glavnom	gradu
SAD-a

Li	Hongzhi

22.07.2006.

(Oduševljen	aplauz)

Pozdrav	svima!	(Učenici	odgovaraju:	"Pozdrav,	Učitelju!")

Prilično	puno	ljudi	je	došlo	na	ovu	Fa	konferenciju.	Učenici	iz	mnogih	regija	su	došli.	Jedna

konferencijska	 sala	 nije	 dovoljna	 za	 sve	 pa	 smo	 uzeli	 nekoliko	 konferencijskih	 sala.

Kultivirajući	 se	 kao	Dafa	 učenici	 do	 danas,	 postalo	 vam	 je	 još	 jasnije	 što	 je	 ovaj	 Dafa	 koji

kultivirate,	 jasnije	su	vam	odgovornosti	kao	Dafa	učenika	 i	 jasnija	vam	je	važnost	svega	što

Dafa	učenici	danas	rade.	Zbog	toga	ste	postali	još	zreliji	i	sve	ste	bolji	u	spašavanju	živih	bića,

u	vašoj	osobnoj	kultivaciji	i	potvrđivanju	Dafa	kao	Dafa	učenici	perioda	Fa-ispravljanja.	To	se

može	dobro	vidjeti	u	promjenama	koje	se	događaju	u	ukupnom	stanju	stvari.

Pa	 što	 se	 tiče	 ukupnog	 sadašnjeg	 stanja	 stvari,	 posve	 je	 drugačije	 sada	 od	 onog	 vremena

kada	 je	započeo	zli	progon.	Zli	progon	nije	uspio	srušiti	Falun	Gong,	već	umjesto	toga,	oni

sami	su	srušeni.(Aplauz)	Ovo	nije	samo	progon	grupe	ljudi	u	običnom	ljudskom	društvu,	niti

je	 samo	 progon	 grupe	 kultivatora.	 Ovo	 je	 obračun	 između	 dobra	 i	 zla	 u	 univerzumu,	 i

obračun	 između	 samog	 Fa	 ispravljanja	 i	 bića	 koja	 su	 pogođena	 za	 vrijeme	 procesa	 Fa-

ispravljanja,	koja	su	sebična,	koja	rade	stvari	radi	sebe	samih,	koja	su	zastranila.	Davno	sam

rekao	da	će	Fa-ispravljanje	definitivno	uspjeti	i	da	to	nitko	neće	moći	zaustaviti.	(Aplauz)	To

nije	samo	pitanje	kultivacije	niti	 je	to	samo	nešto	što	ima	veze	s	grupom	ljubaznih	građana

koji	 su	 ovdje	 u	 ljudskom	 društvu	 Falun	 Gong.	 Ovo	 je	 mikrokozmos	 Fa-ispravljanja

univerzuma	reflektiran	u	ljudskom	društvu,	i	u	ljudskom	društvu	to	je	žarišna	točka	svega	što

se	događa	u	univerzumu.	Prema	onome	što	se	dešava	u	običnom	ljudskom	društvu	možemo

vidjeti	ukupno	stanje	cjelokupnog	Fa-ispravljanja	univerzuma.	Iako	nije	velik	i	spektakularan

prizor,	nešto	dalekosežno	i	potresno,	kao	što	je	u	univerzumu,	to	je	manifestacija	obračuna

između	 dobra	 i	 zla	 zgusnutog	 dole	 u	 ljudskom	 društvu,	 i	može	 se	 vidjeti	 smetnja	 koju	 su

uzrokovala	izopačena	bića	za	vrijeme	procesa	Fa-ispravljanja.

Jednom	sam	rekao:	„Ako	nebesa	žele	nešto	promijeniti,	nitko	to	ne	može	zaustaviti."	(Aplauz)

A	što	je	onda	ta	jadna,	zla	partija?	Na	što	se	svodi?	Kada	bi	kultivacija	Dafa	učenika	završila

danas,	 kada	 bi	 samo	 toliko	 ljudi	 bilo	 spašeno,	 kada	 bi	 broj	 spašenih	 ljudi	 svijeta	 bio	 samo

toliki,	 i	 kada	 bi	 sve	 završilo	 u	 ovom	 trenutku,	 trebalo	 bi	manje	 od	 jednog	 dana	 da	 se	 zla
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partija	dezintegrira.	(Aplauz)	To	je	zato	jer	je	svrha	njenog	postojanja,	razlog	zbog	kojeg	ju	je

povijest	 uopće	 stvorila,	 i	 proces	 njenog	 održavanja	 taj	 da	 bi	 Dafa	 učenici	 danas	 mogli

potvrđivati	 Fa.	 To	 su	 stare	 sile	 aranžirale.	 Kada	 više	 ne	 bude	 od	 nikakve	 koristi,	 zašto	 je

držati?	 Nije	 ništa	 u	 univerzumu.	 Samo	 kultivacija	 Dafa	 učenika	 i	 spašavanje	 živih	 bića	 su

konkretni	 i	stvarni.	Samo	uzdignuće	razina	Dafa	učenika	 i	samo	moćna	vrlina	koju	su	Dafa

učenici	stvarali	za	vrijeme	ovog	procesa	su	vječni.	Oni	su	za	budućnost.	Kakvu	važnost	onda

imaju	 druge	 stvari?	 Uopće	 nikakve.	 Bilo	 tko	 ili	 bilo	 što	 da	 su	 imali	 ometajući	 učinak	 za

vrijeme	ovog	perioda	će	biti	dezintegrirani	i	potpuno	uništeni	dok	budu	plaćali	svoj	dugove.

Naravno,	sve	što	Dafa	učenici	prikazuju	za	vrijeme	procesa	kultiviranja	i	potvrđivanja	Fa	se

može	samo	smatrati	manifestacijom	u	stanju	kultivacije.	Za	vrijeme	tog	procesa	zasigurno	će

biti	onih	koji	će	raditi	dobro	i	onih	koji	će	raditi	malo	gore,	onih	koji	nisu	čvrsti	i	koji	postanu

nestabilni,	i	naravno	postoje	i	oni	koji	su	vrlo	nepokolebljivi	i	dobri.	Sve	su	to	manifestacije	u

tom	 procesu,	 i	 kultivacija	 se	 upravo	 tako	 odvija.	 Ovo	 je	 drugačije	 od	 xinxing

testovafokusiranih	 na	 pojedinca	 koji	 su	 postojali	 u	 kultivacijskim	 formama	 iz	 prošlosti.	 Svi

znate	 za	 te	 prošle	 forme	 kultivacije.	 Što	 god	 bio	 slučaj,	 svi	 xinxing	 testovi	 s	 kojima	 su	 se

susretali	 dok	 su	 se	 kultivirali,doticali	 su	 se	 pitanja	 vezanih	 za	 pojedinca.	 Sada	 su	 stvari

drugačije.	 Fa	 je	 ogroman	 i	 glavna	 svrha	 je	 Fa-ispravljanje	 univerzuma.	 Ono	 što	 se

demonstrira	dok	se	Dafa	učenici	kultiviraju	je	potpuno	drugačije	od	prošlih	kultivacija	gdje	je

cilj	bio	nečije	vlastito	ispunjenje.

Davno	 sam	 rekao	 da	 kultivacija	 Dafa	 učenika	 uzima	 formu	 kultivacije	 koja	 se	 prilagođava

običnom	 ljudskom	 društvu	 do	 najveće	 moguće	 mjere;	 praktikant	 se	 kultivira	 dok	 se

prilagođava	 načinu	 običnih	 ljudi	 do	 najveće	 moguće	 mjere.	 Tada	 oblik	 kultivacije	 koji	 se

prilagođava	 načinu	 običnog	 ljudskog	 društva	 određuje	 takav	 oblik	 kultivacijskog	 stanja.

Stanje	 kultivacije	 je	 drugačije	 od	 bilo	 koje	 kultivacijske	metode	 ili	 stanja	 u	 povijesti.	 Kada

biste	 probali	 iskoristiti	 bilo	 koju	 drugu	 kultivacijsku	 metodu	 ili	 kultivacijski	 put	 kao

usporedbu,	 ne	 biste	 pronašli	 ništa	 što	 bi	 odgovaralo	 jer	 ovo	 nije	 nikada	 prije	 postojalo.

Nikada	nije	postojalo	nešto	tako	ogromno	kao	Fa-ispravljanje	niti	je	ikada	postojalo	nešto	što

kali	tako	veliku	grupu	bića	i	sa	tako	visokim	Statusom	Dostignuća.	Također,	najvažnija	stvar

je	 da	 nijedna	 osoba	 nikada	 nije	 uspjela	 u	 kultivaciji;	 oni	 koji	 jesu	 uspjeli	 su	 bile	 sporedne

duše.	Nikada	u	povijesti	ljudsko	biće	nije	postalo	božansko	biće,	stoga	se	ono	što	mi	radimo

ne	uklapa	u	nijednu	prošlu	formu	kultivacije.	U	ovom	kultivacijskom	okruženju	i	za	vrijeme

procesa	 kultivacije	 Dafa	 učenika	 postoje	 slučajevi	 kada	 dobro	 surađujete	 i	 kada	 ne

surađujete	 dobro,	 a	 nekada	 naiđete	 na	 neprekidnu	 bujicu	 konflikata	 i	 tenzija.	 Također

postoje	 slučajevi	 u	 kojima	 su	 Dafa	 učenici	 sposobni	 riješiti	 probleme	 dok	 se	 zajedno

poboljšavaju,	 a	 ipak	 naleti	 konflikata	 i	 slično	 se	 povećavaju.	 Nekada	 su	 manifestacije

intenzivne,	nekada	su	blage,	a	nekada	nakon	nekog	vremena	u	kultivaciji	stvari	se	ponavljaju

i	novi	konflikti	 i	napetosti	 izviru,	čak	do	 točke	kada	su	ozbiljniji	nego	prije.	Neki	 ljudi	 tada

misle:	 „Zaboga...	 Kultiviramo	 se	 iznova	 i	 iznova,	 a	 ipak	 su	 ovi	 konflikti	 i	 stvari	 i	 dalje	 tako

žestoki?	Zašto	i	dalje	postoje	konflikti	nakon	toliko	kultiviranja?	Kultiviramo	se	i	kultiviramo,
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pa	zašto	se	čini	da	smo	čak	lošiji	nego	što	smo	bili	ranije?	Nakon	toliko	kultiviranja,	zašto	ne

možemo	vidjeti	ikakav	napredak?"	Puno	ljudi	ima	takve	misli.	Zapravo,	to	je	kriv	zaključak,	i

odražava	potpuno	nerazumijevanje	oblika	kultivacije	Dafa	učenika.

Rekao	sam	da	 se	Dafa	učenici	 kultiviraju	u	običnom	 ljudskom	društvu,	 što	 je	najprikladniji

način--(omogućujući	ljudima)	da	se	kultiviraju	u	Bogove	i	Buddhe	bez	napuštanja	svjetovnog

svijeta--kao	što	znate,	različite	stvari	koje	se	pojavljuju	kada	se	vezanosti	običnog	ljudskog

društva	sudare,	 i	stanje	u	kojemu	su	ljudi	usred	realnosti	društva	dok	se	moral	pogoršava	i

raspada,	 postavljaju	 ogromne	 izazove.	 No	 ne	 staje	 samo	 na	 tome.	 U	 očima	 bogova,	 ovo

mjesto	 je	opasno	 i	 prljavo,	 i	 karma	 je	posvuda.	Karma	koju	 ljudi	nose	na	 svojim	 tijelima	 je

tolika	da	se	cijedi	sa	njih	čak	i	dok	hodaju	ulicom.	Pa	su	onda	tu	i	pokvareni	demoni	emocija

(qing)	i	truli	duhovi	koji	su	okupirali	ljudski	svijet.	Sve	te	stvari	su	materija	na	najnižoj	razini

koja	se	izopačila.	Stoga	okolina	poput	ove,	što	se	tiče	kultivacije,	predstavlja	ne	samo	test	da

li	 se	 možete	 poboljšati	 ovdje,	 već	 bi	 povrh	 toga	 mogla	 ozbiljno	 zagaditi	 dio	 vas	 koji	 se

uspješno	kultivirao	prilikom	vašeg	poboljšavanja.	To	bi	bilo	nešto	potpuno	neizbježno.	Može

li	se	osoba	kultivirati	na	taj	način?	Dok	biste	se	kultivirali,	tako	biste	se	i	zagađivali,	kultivirali

biste	se	i	zagađivali	i	tako	iznova.	Možete	li	uspjeti	kultivirajući	se	na	taj	način?	Ne	možete.

Stoga	 sam	 to	 uzeo	 u	 obzir	 kada	 sam	 utvrđivao	 ovaj	 oblik	 kultivacije.	 Stoga,	 za	 vrijeme

procesa	 kultivacije,	 čim	 je	 kultivator	 uspješno	 kultivirao	 dio,	 povisujući	 razinu	 i	 prolazeći

kroz	 neke	 testove,	 taj	 dio	 je	 odmah	 odijeljen	 na	 način	 da	 nije	 pod	 utjecajem	 vremena.

(Aplauz)	 (Taj	 dio)	 više	 nema	 nikakav	 kontakt	 s	 ljudskim	 svijetom	 te	 je	 odijeljen	 ogromnim

prostorom	i	vremenom.	Npr.	mogao	bi	biti	odijeljen	u	vrijeme	milijunima	ili	desetke	milijuna

godina	 kasnije.	Možete	 li	 ga	na	 taj	 način	 zagaditi?	 Izvan	dosega	 je.	Mogao	bi	 biti	 nekoliko

centimetara	 daleko,	 ali	 ogromno	 vrijeme	 i	 prostorne	 razlike	 dovode	 do	 toga	 da	 se	 ova

dimenzija	 ne	može	 uplitati	 ni	 najmanje	 s	 dijelom	Dafa	 učenika	 koji	 se	 uspješno	 kultivirao.

Samo	 opisujem	 ideju--odijeljen	 je.	 Pa	 dok	 dijelovi	 neprestano	 bivaju	 potpuno	 kultivirani,

neprestano	se	odjeljuju.	Dok	dijelovi	neprestano	bivaju	kultivirani,	neprestano	se	odjeljuju;

dio	koji	nije	potpuno	kultiviran,	dotle,	konstantno	prolazi	kroz	kultivaciju	do	točke	kada	ništa

ne	preostane	i	dok	sve	nije	uspješno	kultivirano.	To	je	kultivacijski	put	kojim	idete.

Tada	 dok	 prolazite	 kroz	 taj	 proces,	 razmislite:	 nije	 li	 dio	 vas	 koji	 se	 pokazuje	 u	 običnom

ljudskom	društvu—dio	koji	se	nije	uspješno	kultivirao—dio	od	ljudskog	bića	koji	se	kultivira?

Pošto	 se	 ljudsko	 biće	 kultivira,	 ono	 ima	 ljudske	 misli	 i	 ponašanje.	 Pošto	 se	 ljudsko	 biće

kultivira,	ono	 ima	sve	vrste	 loših	 ljudskih	misli	koje	su	se	 ili	 formirale	preko	vremena	 ili	su

uzrokovane	 novim	 zagađenjem	 iz	 društva.	 Tada	 kao	 kultivator,	 (mogao	 bi	 misliti)	 "Što	 se

računa	kao	kultivacija?"	Pa,	obavljanje	stvari	koje	Dafa	učenici	trebaju	raditi,	kao	stvari	koje

potvrđuju	Fa	i	spašavaju	živa	bića,	između	ostalog,	to	je	obvezujuća	odgovornost	i	način	na

koji	se	utvrđuje	moćna	vrlina.	Ali	najvažnije	je	biti	sposoban	poboljšati	se.	To	je	zato	jer	ako

se	ne	poboljšate,	nećete	moći	napraviti	nijednu	od	tih	stvari	dobro.	Pa	kada	ste	strogi	prema

sebi,	kada	otkrijete	svoje	nedostatke,	te	 ih	se	konstantno	rješavate,	tada	se	kultivirate.	Ako

dok	prolazite	kroz	test	dođete	do	nekog	razumijevanja,	 i	 to	vam	postane	 jasno,	 i	napravite
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dobro,	 tada	ćete	 se	uzvisiti.	Uzvišeni	dio	 je	odijeljen,	 i	 s	daljnjim	uzvisivanjem	nastavlja	 se

odijeljivanje.	U	međuvremenu,	ono	što	 je	ostalo	 je	opet	dio	koji	 se	nije	potpuno	kultivirao;

pošto	 je	 to	dio	 koji	 još	nije	 potpuno	kultiviran,	 taj	 dio	 je	 i	 dalje	 u	 ljudskom	svijetu.	U	 tom

slučaju,	razmislite:	neće	li	izgledati	kao	da	se	ta	osoba	uvijek	kultivira—i	to	bezuspješno—i	bez

bilo	 kakvog	 značajnog	 poboljšanja?	 Zašto	 ona	 ne	 može	 prikazati	 svoju	 božansku	 stranu?

Kada	se	osoba	dobro	kultivirala	 jedino	što	možete	vidjeti,	gledano	sa	površine,	da	 je	osoba

prilično	 marljiva.	 Biti	 marljiv	 znači	 da	 je	 sposoban	 temeljito	 paziti	 na	 svoje	 riječi	 i	 djela

svakog	trenutka,	temeljito	paziti	na	svoje	misli,	da	je	sposoban	biti	strog	prema	sebi	i	da	je

obično	sposoban	vladati	se	striktno.	To	opisuje	nekoga	tko	je	marljiv	u	kultivaciji.	Sve	dok	se

osoba	 i	dalje	kultivira,	njegova	božanska	strana	ne	može	doći	na	ovu	stranu	 i	nećeš	vidjeti

istinski	prikaz	boga	u	ljudskom	društvu.	Takva	kultivacija	osigurava	da	strana	koja	je	potpuno

kultivirana	ne	bude	 zagađena,	 osigurava	da	 se	osoba	može	nastaviti	 kultivirati	 dok	ne	 vidi

istinu	u	ovom	varljivom	okruženju	i	osigurava	da	Dafa	učenici	mogu	potvrditi	čak	i	viši	Status

Dostignuća.	U	 isto	 vrijeme,	 također	 osigurava	da	 za	 vrijeme	ovog	perioda	 ljudski	 svijet	 ne

bude	 zahvaćen	 i	 promijenjen	 božanskom	 stranom.	 Kada	 se	 ljudsko	 biće	 ustrajno	 kali	 na

ovakav	način,	kada	je	sposobno	neumorno	se	kultivirati	u	ovom	progoniteljskom	i	žestokom

okruženju,	 i	 može	 biti	 marljivo,	 čak	 i	 spašavati	 živa	 bića	 i	 raditi	 sve	 bolje,	 nije	 li	 to

veličanstveno?

To	je	ono	sa	čime	se	Dafa	učenici	danas	suočavaju	i	to	je	forma	kultivacije	nastala	uplitanjem

starih	sila	i	pratnje.	Pa	za	vrijeme	vašeg	kultivacijskog	procesa,	sve	dok	se	vaša	strana	koja	se

potpuno	 kultivirala	 odvaja	 i	 odjeljuje,	 sve	 što	 niste	 potpuno	 kultivirali	 će	 se	 i	 dalje

manifestirati.	Ljudske	vezanosti	će	se	i	dalje	otkrivati	kao	i	loši	elementi.	Kada	se	napetosti	i

konflikti	pojave	ne	može	se	reći	da	se	Dafa	učenici	nisu	dobro	kultivirali,	niti	se	može	reći

ovo	 ili	ono	o	toj	određenoj	grupi	kultivatora	 i	ne	može	se	reći	da	ti	pojedinci	nisu	marljivi.

Nikada	ne	možete	vidjeti	stranu	koja	je	potpuno	kultivirana.	Ta	je	strana	postala	božanska,	i

samo	strana	koja	nije	potpuno	kultivirana	se	otkriva.	Međutim,	 ti	 ljudi	se	zaista	kultiviraju.

Oni	 ne	 samo	 da	 se	 kultiviraju	 već	 su	 utvrdili	 svoj	 ogroman	 Status	 Dostignuća	 i	 gigantske

promjene	u	svojim	tijelima,	mnogi	dijelovi	njihovih	tijela	su	kultivirani	u	bogove.	Mogu	li	se

obični	ljudi	usporediti	s	tim	Dafa	učenicima?	Ne,	ne	mogu.

Ako	na	 trenutak	 sagledamo	 te	 situacije	 u	 kojima	 se	 takvi	 konflikti	 i	 stvari	 javljaju,	 oni	 su	 i

dalje	drugačiji	od	onih	koji	se	događaju	u	običnom	ljudskom	društvu.	Konflikti	i	napetosti	s

kojima	se	susreću	Dafa	učenici	nastaju	 isključivo	zbog	kultivacije	 i	potvrđivanja	Fa.	 Iako	su

ljudske	vezanosti,	vezanost	hvalisanja,	vezanosti	pojedinca,	i	elementi	ljudskih	bića	koji	žele

potvrđivati	 sebe	 uključeni,	 [Dafa	 učenici]	 znaju	 za	 to	 i	 čim	 to	 otkriju	 ispravit	 će	 ih.	 To	 je

potpuno	 drugačije	 od	 običnih	 ljudi.	 Zato	 će	 biti	 problema	 između	 Dafa	 učenika	 i	 štoviše,

takve	stvari	igraju	dodatnu	ulogu.	Naime,	jednom	kada	konflikt	ili	napetost	ispliva,	utjecat	će

na	druge	ljude.	Jednom	kada	drugi	to	primijete,	konflikt	ili	napetost	će	se	pojačati,	zbog	čega

će	upleteni	kultivatori	obratiti	pozornost	na	to.	Ako	[kultivator]	bude	u	stanju	gledati	unutar

sebe	dok	prolazi	kroz	to,	moći	će	pronaći	svoje	nedostatke.	Da	se	konflikt	 ili	napetost	nisu
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iznijeli	 na	površinu	 ili	 da	 se	nisu	pojavili,	 ne	bi	mogao	otkriti	 i	 prepoznati	 svoje	 vezanosti.

Kada	je	sve	mirno	i	glatko,	možeš	li	se	kultivirati?

Danas	je	mnogo	religijskih	grupa	koje	govore:	"Ah,	pogledaj	kako	su	kod	nas	stvari	dobre.	Svi

su	jako	brižljivi	i	vole	jedni	druge."	Ali	što	oni	vole?	(Publika	se	smije)	Oni	vole	vezanosti,	vole

sreću	u	smrtnom	svijetu	i	vole	održavati	tu	ljudsku	ugodu	među	ljudima.	Je	li	to	kultivacija?

Nije!	Apsolutno	ne.	To	je	samo	štit	koji	se	koristi	da	bi	se	zaštitile	ljudske	vezanosti.	Nadam

se	da	će	problemi	među	praktikantima	 iščeznuti	–	 što	 ih	 je	manje	 to	bolje.	Ali	kada	 takvih

stvari	ima	što	manje	moguće,	to	je	zato	jer	su	to	okruženje	i	stanje	stvoreni	zbog	toga	što	si

u	stanju	gledati	unutar	sebe	i	biti	na	oprezu	kada	se	pojave	napetosti.	To	je	moja	želja,	i	bilo

bi	najbolje	kada	bi	to	svatko	mogao	postići.	Što	se	događa	kada	ljudi	to	ne	mogu	postići?	Čak

i	kada	ne	mogu	to	postići,	i	dalje	je	kultivacija.	Jedino	što	nisu	bili	dovoljno	marljivi	u	ovom

stanju	koje	je	naše	kultivacijsko	okruženje;	međutim	oni	se	i	dalje	kultiviraju.	Upravo	ovo	je

stanje	kultivacijskog	okruženja	koje	imaju	Dafa	učenici	u	sadašnjoj	fazi.	Da	vam	svima	kažem

još	jednom:	kada	se	dogode	konflikti	i	napetosti,	nemate	se	čega	bojati—samo	se	kultivirajte	i

radite	dobro.	Čak	i	za	one	u	kopnenoj	Kini	koji	nisu	radili	dobro	ili	nisu	radili	dovoljno	dobro,

ili	 koji	 su	 čak	 uradili	 jako	 loše	 stvari,	 prije	 nego	 ova	 afera	 završi	 te	 stvari	 su	 i	 dalje

manifestacija	u	osobnoj	kultivaciji.	Ali	vrijeme	ne	čeka	nikoga,	i	sve	je	manje	prilika.

Dok	 se	 ljudsko	 biće	 kultivira	 u	 boga,	 za	 vrijeme	 ovog	 srce-parajućeg,	 očajnog	 procesa

uklanjanja	vezanosti—razmislite	svi—koje	bi	sve	stvari	ono	moglo	prikazati?	Moglo	bi	biti	da	je

u	stanju	prikazati	bilo	što.	Ali	jednom	kada	osoba	to	shvati,	može	se	ispraviti.	Zašto	to	može

napraviti?	 Ne	 zato	 da	 bi	 bio	 dobra	 obična	 osoba,	 već	 da	 bi	 se	 kultivirao	 do	 Ispunjenja.

(Aplauz)	 To	 je	 sveto,	 i	 to	 znači	 kročiti	 putem	do	 božanskog.	Drugačije	 je	 od	 onoga	 što	 se

dogodi	 u	 bilo	 kojem	 nesporazumu	 koje	 imaju	 obični	 ljudi.	 Oblik	 koji	 preuzima	 neće	 biti

nimalo	različit,	ali	početna	točka	i	cilj	će	biti	drugačiji,	i	čak	stvari	koje	ljudi	rade	i	stanja	uma

u	kojima	se	 ljudi	nalaze	tijekom	procesa	neće	biti	potpuno	isti.	Zato	to	morate	prepoznati.

Pošto	danas	ulazim	u	veću	dubinu	o	formi	i	stanju	kultivacije	i	sve	slovkam,	kada	surađujete

jedni	s	drugima	[odsada]	ne	biste	više	trebali	imati	vezanost	podizanja	štita	prema	drugima.

(Aplauz)	Bilo	da	se	međusobno	optužujete,	koristite	ljudske	vezanosti	da	biste	se	međusobno

odgurivali,	ili	sve	vrste	stanja—mogu	vam	reći,	sve	su	to	nove	vezanosti	koje	su	se	pojavile	jer

ne	razumijete	formu	Dafa	kultivacije.	Nije	li	to	slučaj?	Da,	jeste!	Stoga,	nemojte	razviti	novu

vezanost	 kao	 rezultat	 nerazumijevanja	 stanja	 kultivacije.	 Vezanost	 bi	 sama	 po	 sebi	 bila

ogromna	zapreka	napretku	u	vašoj	kultivaciji,	pa	se	morate	toga	riješiti	također.

Dok	se	praktikanti	kultiviraju	pojavljuje	se	mnogo	konflikata	i	neugodnosti.	Kada	ima	puno,

puno	vezanosti	koje	se	ne	mogu	otpustiti,	vaše	[kultivacijsko]	okruženje	neće	biti	dobro.	Da

je	 slučaj	 obrnut,	 tada	 bi	 bilo	 odlično.	 Ako	 ne	 tražite	 unutar	 sebe	 kada	 se	 pojave	 određeni

problemi	 i	 konflikti,	 pojačati	 će	 se,	 i	 to	 se	 događa	 zbog	 vaših	 vezanosti.	 Neki	 postaju	 sve

intenzivniji,	 i	 oni	 su	 zapravo	 uzrokovani	 jer	 se	 osobe	 nisu	 dobro	 kultivirale.	 Tako	 će	 se

nastaviti	 sve	 dok	 se	 [konflikt]	 ne	 bude	mogao	 riješiti	 i	 ta	 osoba	 je	 zbunjena	 i	 uznemirena

stanjem	u	 kojem	 se	nalazi.	 Što	 tada	napraviti?	 [Odluče,]	 "Pronađimo	Učitelja."	Uvijek	 kada

57



stvari	 izmaknu	kontroli,	 ljudi	odu	tražiti	Učitelja.	Uvijek	zbog	toga	jer	ne	mogu	preći	preko

toga,	 ili	ne	žele	preći	preko	toga,	odlaze	tražiti	Učitelja.	Pokušavate	 li	vi	pomoći	Učitelju	u

kultivaciji?	(Učitelj	se	smije)	(Publika	se	smije)	Ili	ste	vi	ti	koji	se	kultiviraju?	(Aplauz)

U	kultivaciji	je	riječ	o	kultiviranju	sebe.	Bez	obzira	kakvo	stanje	se	pojavilo,	morate	marljivo

gledati	unutar	sebe.	Mogu	vam	reći,	kada	je	obična	osoba	u	stanju	gledati	sebe	kadgod	naiđe

na	probleme,	 postat	 će	mudrac	 kako	 kažu	obični	 ljudi.	 Kada	Dafa	 učenik	 ima	poteškoća	 s

nečime	i	mora	o	svemu	razmisliti,	mora	početi	tražiti	od	sebe	i	raditi	u	skladu	s	okruženjem

koje	 je	potrebno	Dafa	učenicima	 i	Fa-ispravljanju.	Kada	se	problem	pojavi,	 to	 je	zato	 jer	 ta

osoba	 tvrdoglavo	 ide	protiv	Fa	principa.	Nađi	u	čemu	 je	problem,	otpusti	 tu	 tvrdoglavost	 i

razvrstaj	 stvari.	 Kada	 naiđete	 na	 nešto,	 najbolji	 pristup	 je	 da	 ne	 navalite	 naprijed	 i	 ne

nadmećete	se	sa	drugima,	probijajući	se	naprijed	i	jurišajući	naprijed	kako	bi	gonili	rješenje.

Otpustite	vezanost,	napravite	korak	nazad,	i	tada	ga	riješite.	(Aplauz)	Ako,	kada	god	se	nešto

dogodi	 vi	 automatski	 tražite	 tko	 je	 u	 pravu,	 čiji	 je	 to	 problem,	 i	 kako	 ste	 učinili,	 tada	 će

izgledati	 da	 na	 površini	 rješavate	 konflikt	 ili	 tenzije,	 ali	 zapravo	 to	 uopće	 nije	 racionalno.

Niste	napravili	korak	unazad	i	potpuno	odbacili	svoju	vezanost,	i	tada	razmislili	o	problemu.

Jedino	nakon	što	se	osoba	smireno	i	miroljubivo	povuče	iz	konflikta	i	tada	pogleda	na	njega

može	ga	zaista	riješiti.

Ako	se	možete	ponašati	na	taj	način	bez	obzira	sa	čime	se	susreli,	u	najmanju	ruku	pronaći

ćete	način	da	riješite	problem.	U	suprotnom,	kako	ćete	ga	riješiti?	Kada	osoba	juriša	naprijed

i	svadljiva	 je,	što	ga	 jače	želi	riješiti,	sve	 je	manje	u	mogućnosti.	U	tom	slučaju	 i	dalje	niste

otpustili	 tu	vezanost	 i	probijate	 svoj	put	naprijed,	 te	 inzistirate	u	pronalasku	 toga	 tko	 je	u

pravu,	 a	 tko	 u	 krivu;	 iako	 ste	 napravili	 greške,	 vi	 uporno	 pokušavate	 pronaći	 tuđe	 greške.

Kada	 imate	 takav	pristup,	nećete	moći	 riješiti	 problem.	Mnogo	 stvari	 završi	na	 taj	način.	 I

kada	problem	ne	može	biti	riješen,	vi	želite	pronaći	Učitelja.	Često	postoje	razlozi	zbog	kojih

se	ne	želim	sastati	sa	praktikantima,	iako	zapravo	zaista	volim	biti	s	vama.	(Aplauz)	Vidjeli	ste

kakvi	su	ljudi	u	današnjem	društvu	postali.	Ne	želim	niti	baciti	pogled	na	njihove	prljave	misli

i	ponašanje.	Radije	bi	bio	s	Dafa	učenicima.	Ali	čim	se	sastanem	sa	vama,	vi	postavljate	puno

pitanja	(publika	se	smije),	te	gurate	prema	meni	sve	te	stvari	na	kojima	biste	vi	trebali	raditi

dok	 se	 kultivirate.	 Pa	mi	 ne	 ostane	 izbora	 te	 se	 ne	 usuđujem	 sastati	 sa	 vama.	 (Publika	 se

smije)

Ako	 budete	 sposobni	 tražiti	 prema	 unutra,	 mnogi	 problemi	 će	 se	 riješiti,	 neće	 biti	 toliko

tenzija,	i	zauzvrat	neće	planuti	tako	žestoke	stvari.	Iako	je	Učitelj	to	rekao,	ljudska	bića	su	ta

koja	 se	kultiviraju,	naposljetku.	 Iako	 su	Dafa	učenici	proputovali	dotle	 i	 kultivirali	 se	do	 tu

gdje	 su	 sada,	 nakon	 svega	 to	 su	 i	 dalje	 ljudska	 bića	 koja	 se	 kultiviraju.	 Dobre	 strane	 su

božanske	 i	odijeljene	su,	pa	se	 ljudske	vezanosti	 i	dalje	pokazuju.	Dolazi	do	točke	kada	me

neki	praktikanti	pitaju:"Učitelju,	kultivirao	sam	se	tako	dugo	vremena.	Zašto	su	te	moje	loše

misli	i	dalje	tako	jake?	Zašto	ih	još	uvijek	ne	mogu	izbaciti?"	To	je	istina.	Sve	dok	ne	završite

svoju	kultivaciju,	vi	ste	usred	zagađenja	[koje	sam	opisao].	Sve	dok	ne	dovršite	kultivaciju	 i

potpuno	uklonite	vaše	stare	elemente,	ti	elementi	će	se	manifestirati.	Jedino	kada	ih	ne	bude

58



više	neće	biti	problema.	Iako	sam	to	rekao,	nitko	ne	bi	smio	olabaviti,	misleći:"Oh,	znači	tako

je	to.	U	tom	slučaju	ne	trebam	se	oko	ničega	brinuti.	 (Publika	se	smije)	Ako	se	pojave,	neka

bude.	Neću	se	više	opterećivati	time."	Tako	neće	ići.	Kultivacija	 je	prva	i	najvažnija.	Upravo

sam	rekao	da	ako	ih	ne	možete	savladati,	ako	ne	možete	gledati	prema	unutra	i	tražiti	unutar

sebe	kada	naiđete	na	tenzije	 ili	konflikte,	ako	ne	možete	promijeniti	sebe	 i	ukloniti	 ljudske

vezanosti,	tada	nećete	imati	dijelove	koji	su	potpuno	iskultivirani	i	koji	postaju	božanski,	i	to

što	 radite	 se	ne	može	zvati	 kultivacijom.	Stoga	morate	konstantno	kultivirati	dio	 sebe	koji

nije	potpuno	kultiviran,	tako	da	postigne	božanstvo	i	postane	potpuno	iskultiviran,	i	morate

biti	strogi	prema	sebi—jedino	tada	je	to	kultivacija.	U	suprotnom,	koja	je	svrha	kultivacije?

Znate,	mnoge	religije	su	došle	do	kraja	Dharme.	Nije	da	se	ljudi	zaista	žele	ponašati	na	način

na	 koji	 se	 ponašaju;	 to	 je	 zbog	 toga	 jer	 su	 ljudi	 postali	 zbunjeni	 i	 zamagljenog	 uma.	 Ljudi

smatraju	da	je	aktivan	rad	kultivacija	i	smatraju	da	je	očuvanje	religijskog	formata	kultivacija.

Zapravo,	 bogovi	 ne	 stavljaju	 nikakvu	 važnost	 na	 te	 stvari.	Oni	 jedino	 smatraju	 poboljšanje

ljudskog	 uma	 važnim,	 jer	 to	 je	 istinski	 napredak.	 Okolina	 [koja	 je	 stvorena	 religioznim

formama]	 je	namijenjena	da	omogući	kultivatorima	 ili	onima	koji	vjeruju	u	Buddhu	 ili	Boga

okruženje	u	kojem	će	se	zajedno	poboljšati,	i	da	bi	mogli	učiti	jedni	od	drugih.	Baš	kao	kad	se

Dafa	 učenici	 okupe	 da	 bi	 održali	 Fa	 konferencije,	 okupe	 da	 bi	 učili	 Fa	 i	 dijelili	 iskustva,	 i

zajedno	radili	 vježbe.	Dafa	učenici	provedu	relativno	malo	vremena	u	 takvom	okruženju,	a

ipak	 to	 su	 jedine	 prilike	 koje	 imate	 za	 raspravu	 i	 učenje	 jedni	 od	 drugih.	 Više	 prilika	 [za

interakciju]	 i	 više	 vremena	 je	 provedeno	 u	 običnom	 društvu,	 i	 tenzije	 i	 konflikti	 na	 koje

nailazite	uglavnom	nastaju	u	običnom	društvu.	To	je	upravo	forma	vaše	kultivacije.	Ne	može

se	 reći	 da	 se	 niste	 dobro	 kultivirali,	 niti	 da	 Dafa	 učenici	 nisu	 marljivi.	 Bit	 će	 konflikata	 i

problema	među	ljudima.	Važno	je	kako	se	nosite	sa	njima.

Upravo	 sam	 otišao	 korak	 dalje	 i	 objasnio	 vam	 o	 toj	 temi.	 Zapravo,	 cijeli	 Fa	 koji	 sam

podučavao	je	 iz	 jedne	knjige	Fa.	Pažljivo	pogledajte	u	Zhuan	Falun	i	 [vidjeti	ćete	da]	sav	Fa

koji	 sam	podučavao	 nakon	 izdavanja	 knjige	 je	 pojašnjenje	 Zhuan	 Faluna.	 Ako	 ne	 vjerujete,

trebali	 biste	 pogledati.	 Kultiviranje	 prema	 Zhuan	 Falunu	 će	 vas	 dovesti	 do	 uspjeha	 u

kultivaciji.	(Aplauz)

Iskoristio	bih	ovu	priliku	da	vam	kažem	nešto.	Kada	Dafa	učenici	rade	zajedno,	trebali	biste

zaista	 dobro	 međusobno	 surađivati.	 Promjene	 u	 cjelokupnom	 stanju	 stvari	 su	 ogromne.

Vidjeli	ste	da	se	mnogo	stvari	suočava	s	poteškoćama,	ali	 jednom	kada	se	sve	te	poteškoće

eliminiraju,	 ova	 afera	 će	 završiti.	 Trenutna	 situacija	 je	 upravo	 takva	 jer	 te	 stvari	 nisu	 još

očišćene,	 jer	 još	 ima	puno	ljudi	koji	su	izgubljeni	zbog	laži,	 jer	 i	dalje	 ima	puno	njih	koji	ne

žele	saznati	istinu.	Ali	ovo	stanje	se	konstantno	otapa,	baš	kao	led.	Jednom	kada	se	potpuno

otopi,	 ovo	okruženje	 više	neće	postojati.	Oni	 koji	 se	 žele	 kultivirati	 i	 poboljšati	 neće	 imati

okruženje	za	to.	Oni	koji	žele	spasiti	živa	bića	će	shvatiti	da	ljudska	bića	razumiju	sve,	stoga

neće	biti	potrebe	za	 tim.	Drugim	riječima,	 jednom	kada	zaista	dođe	do	te	 točke,	neće	više

biti	ničega	za	raditi.	Pa	upravo	zbog	toga	jer	sada	postoji	puno	stvari	koje	se	trebaju	napraviti

i	puno	ljudi	nisu	svjesni	toga	[što	se	stvarno	događa]	imamo	situaciju	koju	gledamo	danas	i
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potrebno	je	da	radite	stvari.	I	promjene	u	ovoj	situaciji	su	zauzvrat	neodvojive	od	svega	čime

Dafa	 učenici	 doprinose	 dok	 objašnjavaju	 istinu	 i	 spašavaju	 živa	 bića.	 Naravno,	 učinak

situacije	 Fa	 ispravljanja	 je	 dio	 toga	 također,	 ali	 ako	 Dafa	 učenici	 ne	 objašnjavaju	 istinu

pojedinim	 ljudima,	 ili	 ne	 objašnjavaju	 istinu	 društvu,	 tada	 što	 se	 tiče	 procesa	 u	 kojem	 se

umovi	običnih	ljudi	transformiraju	na	površini,	to	nije	nešto	što	će	bogovi	učiniti	za	njih	na

individualnoj	 osnovi.	 Stoga	 stvari	 koje	 uključuju	 površinsku	 razinu	 ljudskih	 bića	 moraju

riješiti	Dafa	učenici.

Ljudi	 sa	 sudbinskom	 vezom	 i	 oni	 koji	 mogu	 biti	 spašeni	 mogu	 se—uređenjem	 Učiteljevih

Zakonskih	Tijela,	ispravnih	bogova,	ili	ogromnog	polja	koje	je	Dafa	formirao	u	svijetu—pojaviti

točno	ispred	vas	u	bilo	kojem	rasponu	okolnosti,	pružajući	im	priliku	da	saznaju	istinu.	Ali	vi

to	morate	provesti,	i	neće	funkcionirati	ako	niste	tamo	i	ne	radite	stvari.	Iako	je	cjelokupno

stanje	 prošlo	 kroz	 velike	 promjene,	 pritisak	 [onog	 što	 leži]	 ispred	 vas	 nije	 popustio.

Spašavanje	 ljudi	 upravo	 sada	 je	 hitno	 pitanje;	 ima	 još	 puno	 ljudi	 koji	 nisu	 vidjeli	 istinu.

Različite	 vlade	 će	 se	 ponašati	 isto	 onako	 kako	 obični	 ljudi:	 bez	 obzira	 imali	 točno

razumijevanje	 ili	 ne,	 i	 bez	 obzira	 kakve	 imali	 misli,	 kada	 im	 se	 predoče	 činjenice	 bit	 će

uvjereni	i	moraju	gledati	na	stvari	ispravno.	Bilo	da	je	kultivacija	ili	spašavanje	živih	bića—cilj

je	um	osobe,	a	ne	njena	uloga	u	društvu.	Stvari	nisu	postavljene	na	način	da	će	neke	nacije

biti	zadržane,	a	neke	odbačene.	To	definitivno	nije	slučaj.	Nije	bitno	iz	koje	je	zemlje	osoba	ili

u	kojem	kutu	svijeta	živi,	[naši	napori]	ciljaju	jedino	um	osobe,	a	ne	na	ulogu.

Mnogi	 naši	 praktikanti	 su	 vidjeli	 stvarne	 prizore	 iz	 budućnosti;	 oni	 nisu	 lažni.	 Korak	 po

korak,	 s	 promjenama	 koje	 dolaze	 s	 vremenom,	 te	 stvari	 su	 sve	 bliže.	 Pa	 kao	Dafa	 učenici

morate	raditi	dobro	ono	što	biste	trebali	raditi.	Nemojte	brinuti	o	tome	što	će	se	dogoditi	u

budućnosti,	dovoljno	je	da	znate	unutar	sebe	ono	što	trebate	raditi,	noseći	Fa	u	umu,	radeći

sve	što	se	treba	napraviti,	i	radeći	sve	što	želite	raditi,	sve	dok	je	to	potrebno	Dafa.	(Aplauz)

Nemojte	s	ničim	ići	u	ekstrem;	radite	stvari	racionalno	i	jasne	glave.	To	je	moćna	vrlina	Dafa

učenika.	Tkogod	uspije	ostati	staložen	prateći	ovu	 formu	kultivacije	u	običnom	društvu,	 ta

osoba	zaista	radi	ono	što	je	najbolje	u	ovoj	formi	kultivacije.	Ako	u	ovoj	formi	netko	prikazuje

ponašanje	koje	prelazi	granicu	ove	forme	i	koje	je	u	sukobu	s	njom,	tada	ta	osoba	možda	nije

učinila	dovoljno	dobro.	Pošto	se	kultivacija	Dafa	učenika	obavlja	u	ovom	formatu,	ovaj	format

je	 u	 stanju	 kaliti	 Dafa	 učenike,	 i	 može	 stvoriti	 nevjerojatno	 visoke	 buduće	 Statuse

Dostignuća.	Ako	odstupite	od	ili	se	ne	prilagodite	formatu,	to	će	ometati	vašu	kultivaciju;	te

stvari	su	zapravo	produkt	vezanosti.

Rekao	sam	ove	stvari	i	govorio	o	ovim	pitanjima	danas	sa	vama	jer	je	u	ovom	trenutku	puno

stvari	koje	nisu	napravljene	dovoljno	dobro,	 i	 ima	puno	 istaknutih	problema.	Pojavila	su	se

stanja	koja	su	manje	nego	zadovoljavajuća	dok	radite	zajedno,	pa	je	Učitelj	naglasio	te	stvari.

Danas	 sam	 uglavnom	 došao	 da	 vas	 sve	 vidim.	 Fa	 konferencija	 je	 dobra	 prilika	 za	 vas	 da

raspravite	i	naučite	jedni	od	drugih.	Učitelj	neće	dalje	govoriti.	Završit	ću	s	ovim.	Hvala	vam!

(Oduševljen	aplauz)
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Jako	sam	sretan	što	vas	vidim.	(Aplauz)	Svaki	put	kada	vas	vidim,	[mogu	reći	da]	se	dogodila

značajna	 promjena	 u	 široj	 situaciji	 i	 cjelokupnom	 stanju	 stvari.	 Svaki	 puta	 je	 isto,	 pa	 bih

rekao	 da	 okruženje	 koje	 imaju	 Dafa	 učenici	može	 čeličiti	 ljude.	 Kao	 Dafa	 učenici	 u	 ovom

društvu,	 bez	 obzira	 u	 kakvom	 okruženju	 ili	 kutku	 društva	 se	 nalazili,	 vi	 igrate	 pozitivnu

ulogu.	Bez	obzira	na	to	da	li	objašnjavate	istinu	i	potvrđujete	Fa	ili	radite	stvari	koje	nisu	tako

izravno	povezane	s	Dafa,	vi	svejedno	spašavate	živa	bića	i	igrate	ogromne	uloge	(aplauz),	i	to

je	zato	što	vaše	ispravne	misli	i	dobrodušno	polje	imaju	pozitivan	učinak.	Nadam	se	da	ćete

raditi	još	bolje	u	vremenu	koje	dolazi.	(Aplauz)	Sve	što	su	Dafa	učenici	postigli	će	uskoro	biti

otkriveno.	Hvala	vam!	(Dugotrajan	aplauz)

Li	Hongzhi	

22.07.2006.

prijevod	na	hrvatski,	22.09.2014
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